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OLIVER A. BERG, aliasmes: Ollieﬁgr‘g, *Izzy", Mr. Jones,
OliverBennet, Ottuargo'

WILLIAM &VKR aliases: P, @Donnell Phoenix onald,

R, A, Nelson, T, .T(/Nelson, P.Y¥ Nelson,

Bill- Scott, W.C XNeaver, . Charlea W lucas,

Chﬁes E.Holling, xEell‘*"etexver, Felix Doneld,

P, onald, FPhoeni 'Doneld é eaver,
P.6.Scott, J.A.Orhood, . Bill dhomton,
Phoenix ‘Donal, Lapland '11119, George E.Weaver,
G.H,4eever, Wr-.Thornton, Buck Weaver,
c1a1reCLucas, Felix Danal, Cleir luces,

¢ _Heavy, l A %eaver, W,Iucas, Clarence Beton,
Clerence”Lucas, J.V, Osborne;

[

. I2aN
; \ A )
VOLNEY %AVIS, aliases: CurleyQDavis, Cotton Devis, EX,V.Davis,
J.H.lockwood, S.E. Lockwood, C.Zoore,
- Jimmie, Curley "oore, Everett Davis,
Curley Hsnsen, -J.K.Hensen, Curley-Henson,
George Lewrence’ Herver, George LeFrence,
ROy -Creen;

DOLORES DEIANEY, alieses: N¥rs.S.AGreen, Louise Craham,
1.0 4004, A.B.Grahem, Mrs, E.M,Waggoner,
Mrs,H.G. Wz ner, }rs.E.A.Caulley,
Dolores Wacner, ¥rs, K. N.Wagner;

C . S a
WILLIAM J. EARRISON, aliases: Willie Harrison, J.B.Bolton,
W.J.Ryen, Elmer Howe, (deceased);

C e N
DR, JOSEPH P. MORAN, aliases: ."Doc® Moran, Joseph B. Moran,
Joseph C, ¥oran, J,. Hammond,
FUGITIVE I.0,No,1232;

O

- \

RUSSELL GIBSON, aliases: Ruaty\'.?ibson, R.(dray, Bradford,
_Evans, Roy.0ray, Roy Gray-Bvzns, Andrew #llen,
Slimt-Evans, Slim-Gray, (deceased);

_!52 aliases. F.G.Werd,  Ted Murphy, J,Darrows,
.®.Oavis, 7, ¥ Blackburn, T.C.Blackburn,
A S.Funter, J,Earl-letterson, J,Stanley Smith,
Fred X.Bordon, “'Bredford, Eerl J, ¥=ztterson,
F.C.Bleckburn, F,B.lang, Shorty, A.G.Bradforxd,
(deceased);
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ALVIN EKARPIS, alieses; Albin Francis grpavicz, A.Carter, .
ond dley, Georgo-'ﬂalle » Alvin Xorp

A.*Xorpis, xarl 1, Alvi is, George

R E.?amilton, unter, Rg“&arpia, t.Ii.rBurnl,
R,I. s, ‘Burns. lill Lphman, Williem
B:Iohman, R E {Ielson, Bma,

Nerion Bredford, Marjon- radford, H.TXilgreth,
E.Gdiilgreth, aowudqmgreth E.L;Burnes, -.
Ray Hall, Dan Murphy, "Chi" {arpis, Raymond Hadley,
Albin Xarpis, “Jemes®, Charles M,Bronson,
leroy-Forrison, E.M.Wegner, K.C,Vagner,
H.G.g‘;ggpner, Elmer %sgner, EN,¥=cner, ~ '
Biwerd H.Tagner,- L.0.%oods, A.S,Creen, S.A.Green,
Ray Green, E,N.Green, Charles A,Richerds,
W.B;lolmen, -"51im", Raymond Alvin Karpis,
Rey Cerson, T.N,elson, R.Y,Burns, Rey Hadley,
R.3,Cerson, Hayes, Elray N.Beaudry, C,W.Brend,
- ¥W.H.lohren, “illiem C,Lohm=zn, N,0,Bell, Doc Dey,
—Doc, Ed-¥oods, Frenk Guthrie, Rey ¥iller, .,
Ed Xing, E,F.Collins, Edw, O'Hara, Frank A.Gleason,
E.Collins, Sonny Miller, O,Ames, Chas,Miller,
E.h.Burns, F.,X.Dawson, R.G.Hayes,Jr.;
, :
HARRY CAMPBELL, aliases: Daveccampbell, C.Blackburn,
George(_L J.artin, Georgeqvelson, John Walcott,
George Walcott, George Winfield, George Swenson,
.. Buff, -Sutton, Charles killer, Bgb Killer,
gBuffalo, (Deve, .G, L,Sumers, F.Sumers,
G.8umners, T.E.ﬁlac,kburn, C.C.Cameron,
G.0.Cemeron, Geo,F,Summers,. R.E.Nelson,
Bob Brown, Clarence Charles Miller, Carl Atkins;

EDWARD FRANCIS I GRAN;

i
CLARA NC GRAW;

. ) L. o
MILTOR ﬁ'ﬂ‘, eliases: J’.M:iett, J.M.letz, Thomas J.Shaw; Carl Baker;

JOET BROCK, alieses: John Brack, J.D.Adems, J.C.Creighton,
Herold Johnson, T.F,Evers;

7

¢, : .
StV COKER, aliamses: Robert Prett, Tommy rratt, Tommy Coleman,

Relrh.Pool, Relph lielson;

-3~
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JOSKPE H. ADAMS, aliesses: Joe H, Adams, Joe Adams;
i 4 o - U . (J :
EK!IDRY‘%NDAIL, alieses: Henry Rendall, Duke Randall,

He tern;
O &) S

ARTHUR R, BARKER, eliases: ¥Doc"Barker, Claude Dale,
Bob-Barker, E.Lyurray, J.H.Murray,
A.S.Pupter, Dock Barker, Clsude Barker,
_Arthur‘Berker, F.E,Gordon, H,J.Harvey,
 Jemes, Ray Gordon, .Joe, Shorty, Henry,
Dock Borker, H.J.Morley; -

EDWARD GEORGE BRE/ER, VICTIK;

This is the joint renort of Acents D, P, Sulliven
end E, J, .ynp, prervered under tkhe direction of Imspector
E. J. Connelley.



At about 8:30 or 9 A. )M,, on Januery 17, 1934, Edward
George Brexmer wes kidnapcd at the corner of Lexington and Goodriech
Streets, St, Paul, Minnesota, He was bdlind-folded and placed {n an
automobile and driven to a house later shown to be located at Bensen-
ville, Illinois, & small town approximately twenty miles west of
Cticego, Illinois, :

. p )
Bremer was held by his eaptors in this house until
February 7, 1934 and then was driven to Rochester, Minnesota, where
he was released after payment of a ransom of $200,000, The follow-
ing persons were active participants in the kidnaping of Edward
George Bremers
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ALVIN KARPIS
FRED BARKER —
ARTHUR R, "DOC" BARKER
FRED GORTZ, alias George Zeigler
HARRY CAMFBELL
WILLIAM WEAVER v
VOLNZY DAVIS .
- . HARRY SAWYER 7
WILLIAL Jo H-RRISON
BAYAN BOLTON
E~ROLD ALDERTON,

e ————

hat
N
L

whose house et Bensenville, Illinois, was used as the hideout where
Bremer was held;
/‘\ » =
. / EL.r FARLIE, . :
N/ :
, who arranged for the use the AIDER?EE{DOQ; as a hideout,
T e ———
On May 4, 1934 the United Stetes Grand Jury sitting at
B o St. Paul, Minnesota, returned a true bill of indictment charging

ALVIN EARPIS, with aliases; ARTHUR R, "DOC" BARKER, with alieses;
; JORN Jo McLAUGHLIN; WILLIAM EDWARD VIDLER; ROV GRAY, alias "Slim",
. alias Mr, Smith, (RUSSELL GIBSON); IZZIE, alias Mr, Jones, (OLIVER A.
. < BERG); JOHN DOX, who was described as 30 to 35 years of age, five feet
’ ] ‘ ten inches in height, 140 pounds, 1ight complexion; RICEARD ROZ, who
was described as 40 years of age, five feet ten inches in height,
165 pounds, sandy hair; FRANKIE WRIGHT; PHILLIP DELANZY; and JOHN Je
McLAUGHLIN, JR., with conspiracy to kidnap and transport in inter-
state commerce and hold for $200,000 rensom one Edward George Bremers



Bench warrants were issued on the above indictment

B :*l st follows ‘
B - May 7, 1934 bench warrant issued against Alvin IR
" ' Kerpis, A non est return wes mede on May 7, 1934, ;

oo

B May 4, 1934 bench warrant issusd for Arthur -
' R. "Doc" Berker. Ko non est return mede, . -

L B

lla& 4, 1934 bench warrant issued for Roy Gray
, (Russell Gibson) and "Izzie™ (Oliver A. Berg)e No
3 non est return was made on thess two bench warraents,

8. aiibigie . ie NN Sho. E Y
XTI Sy e

Jenuary 22, 1935 Arthur R, "Doc®™ Barker and others named
=, below wore indicted by the United States Grand Jury at St, Paul,
¥innesota, the indictment eharging that between December 1, 1933,
end M=y 1, 1934 X IS, ARTEUR Re "DOC" BARKER, VOLNEY DAVIS,
EARY CAMP3ELLNEL!ZR FARLR) HAROLD ALDERTON, WILLIAM WEAVER, HARRY
SATYER, WILLIAY T, 0N, OLIVER A, BERG, JOSEPE PATRICK MORAN,
JOIX JOSEPH McLAUGHLIN, Sre, WILLIAM EDAARD VIDLER, PHILLIP J,
DEL:NSY, "Whitey", BRYON (BRYAN) BOLTON, JAVES J, WILSQN, JESS DOYLE,
¥DA MURRAY, MYRTLE EATON, JOEN DCE, and RICHARD ROE conspired to
o ' xidnep end transport Edward George Bremer from Ste Pam ,
. 4 mfnoxs, and 6 ho}d —him-for $200,000 rensom im
S _violation of an Act of Congress epproved June 22, 193%]). 241,
ARt 47 Stat,, 326; 18 U.S Coy 408ag

ey

indietment:

Jenuary 22, 1935 bench warrant issued for Alvin

2 The following bench warrants were issued on the above
{ Karpise Non est return made January 23, 1935,

SO January 24, 1935 alias bench warrant issued for
. Alvin Earpis. Warrant served on Alvin EKerpis en

Y3 .
l ’ January 22, 1935 bench warrant issued for Harry -
\ Campbell, No non est return made, Werrent served on
4 Barry Campbell on May 12, 1936 | .

' - [ ' .

i\- ~ J\_Gary 22, 1935 e second indictment was returned by the
,7\\&. , " United State ra"‘r‘fury at 5t Peil, HMthnesots; Bzainst -ARTHUR Re
) R "DOC" BAREER and others named dbslow, charging thet on Jamuary 17,

1934, ARTSUR R, "DOC" BARKER, ALVIN KARFPIS, VOLNEY DAVIS, EARRY

b
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:;:....L, 72 FAROR, wom ALDE=TON, WILLIAM WEAVER, HARRY
SITYER, WILLILK Jo- Bfé‘u?ISuh BRYON (BRYAN) BOLTON, JOEN DJR and
RICEARD EOE kidneped ard t*e'aﬁorted Edwsrd George Bremer fram
S+e Prul, uinnesotn, to Benseaville,—Iilinois, :hara they. beld . .
B for $200,000 ‘Tansom 4n -violation of an Act of Congress approvod
Jine 22, 1932, Chap. 241, 47 Stat., 326; 18 U.S.C., 408a¢ - ~ -

No warrante were issued on the above-mentioned indicte o
nent eharging the subntantivo offense of kidnaping. e '

On April zz, 1936, ALVIN KARPIS, CHARLES 7. nmmu.n,
ARTITR Ee "DOC®-BATX, EIYAN BOLTON, EDLUND Co BARTEELMEY, JOHN
FiIFER, and ELFR _FAX G Jere indicted by the United States Grend
Jury et Ste. Pall, unnesota. for Xidnaping _and-transporting Willtlem A,
Em@ from St. Peul, MKinnesota, to Bensenville, Illinois, on dr

abont June 13,71933, o

On April 22, 1936, an indictment was returned by the
United States Grend Jury at St. Paul, Minnesota, charging the
"irdividusle mentioned in the sbove indictment, with the exception
or EDLTND Co mmm, with oonspiring to kiinap and transport
'liniam A. Harm, Jr, from St, Paul, Minnesota, to Bensenville, R
" Illinois, on or about June 15, 1933,

-

On June 10, 1935, the United States Grand Xxry at St. Paul,
Yinnesota, returned two indictments against the individuals named in
the ebove mentioned indictmente returned on April 22, 1936, including
EDIUND Co BARTHELMZY in both indictments. The first indictment
cshe=ged that these irdividusls kidnaped and transported in interstate
comserce William A, Bamm, Jre The second indictment charged thet the

: above pamed individuals conspired to kidnep William A. Hamm, Jre at

* Ste Paul, Minnesota, ani to transport him in interastate commerce on
, or sbout June 15, 1933,

Yor some time prior to the date of the Bremer kidmpug

on January 17, 1934, and subsequent thereto

WYRONA BURDETTE 7
DOLORES DZLANEY”
CLARA GIBSON
LYRTLE BATON”
EDRA MURRAY, and -
PAULA BARMOR.~

“ gt "

were associeted with members of the sowcalled Barker-Karpis gang in
various parts of the United States and as will appear under the testi-
mony to be expected from WYNONA BURDETTE and EDNA MURRAY and others,
these women were ectively associated with members of the BarkerwKarpis

P
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geng at various points and in their various travels.

PADLA HAXION lived with FRED BARKER; DOLORES DELANEY =
1lived with ALVIN KARPIS; MYRTLE EATQI 1ived with WILLIAY WRAVER;
Wh0NA BURDETTE lived with EARRY CAYPBZLL; EDNA MURRAY lived with
VINTY DAVIS; CLARA GIBSON lived with RUSSELL GIBSONe During their
association with these men the women mentioned came into contact
w.th other members of this geng, OLIVER A. BERG, ARTHUR R. "DOC" ‘
B:RKER, 1R. JOSEPH P. MCRAN, JAMES J, WILSON, WILLIAM J. HARRISON,
e2d CEARLES J. FITZGERALD, ‘ -

At the time of the kidnaping of Edward Ceorge Bremer im \
Ste Peul on Janusry 17, 1934, mambers 0f the gang had eongregated |
at St, Peul, Minnesota,

On Jeanusry 18, 1934 while Edward George Bremer was being
held eaptive EDRA MURRAY and wYNONA BURDETTE and PAULA HARMON, on
instructions of the gang, same to Chicago, Illinois, and eontacted
wILLYINY J4 EARRISON at Harmond, Indiana, WILLIAN J, HARRISON rented
ar apartment for these three women on the south side of Chicago near
63rd Streset and University Avenue, During the time that Xdward
George Bremer was held, wvarious memdbers of the gang visited this

apartment up until February 7, 1934, the date upon which Bremer was !
releassd, . P

After the releass of Edward George bpremer, WILLIAN J,.
E'RRISON was in eonstant association with members of the Barker-
Karpis gange VILLIA¥ J., HATRISON and BZRT ANGUS were partners in
tie opsration of a tevern at Celumet City, Illinois, sbout the
year 1929 or 1930, after which BERT ANGUS returned to Toledo, and
associated with his drother, THEODORE ANGUS, popularly known as 4
TED ANGUS, ar ex-convict, in the operation of the Casino Clud losated
on Sumnit Street in Point Place, Ohio, to which place WILLIAX J,.
HARRISON mede frequent visitas, _ .

CHARLES J, FITZGERALD, a formsr bootlegger around Toledo,
Ohio, and benk robber, first beceame ecquainted with TED and BERT
ANGUS about twelve or thirteen years ago and leter he visited the
tavern operated by WILLIAK J, HAFRISON and BERT ANGUS at Calumet
City, Illinois, :

, On or about Januery 27, 1934, during the time that
menbers of the Barker~Karpis gang were holding Edward George
Bremer for racsom at Bensenville, Illincis, and upon ipmstructions
of FR¥D BARFER, YILLIAl J, HARRISON, accompanied by WYNONA BURDETTE
and EDNA MURRLY drove from Chicego, Illinois, to Toledo, Ohio, for

6



the purpose of obtaining & set of Ohio license plates, On their
errival in Toledo, they procesded to the Casino Clud where WILLIAM J,

. -
B EArRISON contacted COLIN MONROE, a bartender at the Casino Club, and
FEL N errerged for the purchase of a set of license plates through MEROE,

WILLIAX Jo BARKISCOK and his two womem soxpanions then registered at
the Algeo Hotel, (During the same afternoon while they were sleeping
in tkeir rooms at the Algeo Hotel two police officers, upon orders ~
of CAPTAIK GEORGE TIMINEY, in charge of the hoodlum squad of the
Toledo Police Department, who was et that time at the Casino Clubd,
ertered EARRISON'S room and placed him under arrest and took him to
tte Casino Club, As part of the hoax BERT ANGUS and CAPTAIN GEORGE
TIONEY, both of whom baving been previously acquainted with HARRISON,

b 4
YRTENE '
v A

ORI

X : feiled to recognize bhim., Thereafter the incident was disclosed to
R E*ZRISON as a joke, After a set of license plates was obtained by
I S CCLIN MOKROZ, WILLIAX J, HARRISOK and the two women returned to -
Y Chicego, Illinoiss )

- After the releass of Edwerd George Bremer on Februeary 7,

1934, the gang quickly scattered. HAFRY CAVPBELL, WYNONA BURDETTE,
ard WILLIAM J, HARRISON left Chicago, Illinois end proceeded to '
Toledo, where they registered at the Algeo Hotel on February 11,

1924, using the names of Jo D, Adams and wife (EARRY CAMPEELL end
TYNORA BUFDETTE) end WILLIAM J, HARRISONe. On February 13, 1934 they
checked out of the Algeo Eotel and moved into the Jarvis Apartments

at Toledo, the apertment being rented under the name of Ray E, Nelsan,

On March 25, 1934, EATRY CAMPBZLL and WYNONA BURDETTE
rented @ house at 2831 - 131lst Street, FPoint Flace, & suburd of
Toledo, Ohio, using the name of Mr, eand Mrs, George Winfield, The
rent on this house waes peid to August 3, 1934,

About February 20, 1934, EDIA LTURRAY, VOLNEY DAVIS,
WILLIAY WEAVER, and MYRTLE EATON moved from Chicago, Illinois, to
Aurora, Illinois. These people stayed at Aurors, Illinois until
ebout Mey 1, 1924, when they proceeded to Toledo, to join other
members of tkhe gang, who were already living in that ecitye.

On Fedbruary 23, 1934, FAULA HARMON end FRED BARKEx rented
an apartrent at 4905 Sumit Street, Point Plece, Ohio, using tke
name of A, G. Bredford. The reat on this house was paid to May 23,
1934, at which time PAULA HARMON and FRED BARKER left Toledo, end

moved to Clevelani,

After the release of Edward George Bremer, ALVIN KARPIS
remained in Chicago, Illinois, until April 1, 1934, et which time

)
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ALVIN KARFIS came to Toledo, end he, with DOLORES DZLANEY, lived
at the apartment occupied by FRED BARKER and PAULA HARMON, DOLOES
DELANEY having arrived in Toledo on Maerch 21, 1934, Orn April 18,
1934 they engaged an apartment at the Jarvis Apertments as Mr,

end Mrs. Edward L. Bezudry living here until ebout May 18, 1934,
when they moved to Cleveland and established residence, ‘ '

On or about Mey 1, 1934, VOINEY DAVIS with HARRY
CAPBFLL and ARTHUR R, "DOC" B/RKER, who had previously been
visiting others of the gang who were already located in Toledo,
left Aurora, Illinois, and proceeded to Toledo, After their
arrival in Toledo, VOLNEY DAVIS and ARTHUR R. "DOC" BARKZR stayed
with EASRY CAMPBELL and WYNONA BURDETTE at 2831 - 131st Strest,
Point Place,

In connection with the deperture of VOLNEY DAVIS, EDNA
MUSRAY, wILLIAN WEAVZER, IYRTLE EATON, end others of the gang from
Aurora and Chicago, Illinois, on or about May 1, 1934, it mey be
noted that during the latter part of April, 1934, $57,000 of the \
Bremer ransom money was exchanged at Chicago, Ilinois, JOEN J.
"BOZC" YMeLAUSELIN, OLIVER A. BERG, RUCEFLL GIESON, DR. JOSEPE Pe
120RAN, end JRTES T, VWILSON plaeyed active parts in the exchenge of
tlLis ransom money. After the arrest of JOPN J, McLAUGFLIN at
Chicego, Illinois, on or about April 28, 1934, for his participa=-
tion in the rensom exchange, the members of the gang who were still
residing in tre vicinity of Chicego, Illinois, decided it would be
best to leave that vieinitye.

Prior to the exchange of the rensom money at Chicago, L [
Tllinois, DR. JOSEFH P. MORAN performed operations on ALVIN KARFIS
end FRED BARKER at Chicago, Illincis, in en effort to change the N
eonstruction of their finger tips and to alter their facial charecter- /
istics. These men were nursed by JAMES J, WILSON in the home of -
OLIVER A. BERG, where they recuperated, /,7

A day or two following the arrest of JOHN Je McLAUGHLIN,
JAYV.5 J. WILSON left Chicego, Illinoie, and proceeded to Toledo,
and ke was followed a few days leter by RUSSELL GIBSON and DR,
JOSErH P. MORAN. Approximately three weeks after their arrivel in
Toledo, OLIVER A. BEERG joined thems From May 7, 1934 to May 11, 1934,
WILSQOily, as Thomas Barrowman, and DR, JOSEPE P. MORAN, as J. Eammond,
registered at the Fort Yeigs Hotel, They, with BERG, who was only ia !
Toledo & very short time, lived at the places of residence of first
ope and then the other of the gang in Toledos

L



On May 9, 1934, EDNA LOURRAY and VOLNEY DAVIS rented
an espartment at the Burdella Apartments, Cherry and Collingwood
Avenues, Toledo., During the month of May, 1934, WILLIAL WEAVER
and MYRTLE EATCH rented an apartment at the lMgwille Apartments,
12th and Jackson Streets, Toledo, Ohio, After they resided in .
this apartment for about three weeks, WILLIAM WRAVER and MYRTIER .° . -
EATON, as Mr. and Mra, J. A&, Orhood, moved to a cottage at Grand
Forest Beach, near Huron, Ohio, the rent being paid for the season
from June 1934 to September 4, 1934,

HARRY CAMPBELL and WYNONA BURDETTE, while still main-
taining e house at 2831 « 121st Street, also had a cottege at Grand
Forest Beach, from June 27, 1934 to September 3, 1934,

~ . . . . -7

By the latter part of May 1934, CLARA GIBSON was'

living with RUSSELL GIBSON at Toledo, Ohio, , o

Shortly efter the first of May 1934, DR. JOSEPH P,
MORAN performsd operations on VOLNEY DAVIS, ARTHUR R. "DOC" BARKER,
and HARNY CATBELL at the residence of HARKY CAITEELL, 2831 = 13lst
Street, Poirt Place, in an effort to alter the finger tips of these
individuals and to change their facial charecteristicse

During the time that the various members of the gang
mentioned above were congregated at Toledo, they were joined by
CHARLES J, FITZGERALD and his paremour, BELLE BORN, who took up
their residence with Al Yonkers, alias Al Woods, who was then
residing on the second floor of the homs of TED ANGUS at 4209
North Lockwood Avenue, Toledo,

The apartment at 4905 Summit Street, which was occupied
by FRED BARKER and PAULA EARMON from February 23, 1934, to May £3,
1934, was rented through the assistance of TED ANGUS and BERT
ANGUS TRD ANGUS accompanied FRED BARKER end WILLIAM J. HARRISON
et the time contact was made with Mras., Dell Egner of the Duffy
Realty Company, TED ANGUS representing that BARKER and HARRISON
were employed on the boats at Bay View and TED ANGUS paid the "
first montk's rent in the name of A. G. Bradford, the alias of

' FRED BARKER ;)that at tLis time the telephone number of the Casino

Club, Pontiac 2079, was left with Mrs. Dell Egner, who subsequently
called this number and tealked with BERT ANGUS, advising him that
the owner had sanctioned tlre rentel.

. On Merch 21, 1934, BELT AGUS introduced HARRY CA‘.TBEIL,!
es Gecrge Winfield, to Mr. T. D, Reed, & salesman of the Jeoss J, l
Ellis Motor Seles Company, Toledo, and explained to Mr, Reed that |

Lbi
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.oril was a decler et the Jovial Club and had just won $1,300
vu a race horse and desired to buy an automobile, A Ford eoupe
autamobile was sold to CAPSELL under the name of George Winfield,}
and BERT ANGUS received a cormiesion on this sale.

On March 25, 1934 HARRY CA'PBELL and +YNONA BOKDETTE, °
a8 ¥r. and Mrs. George Winfield, rented the house at 2831 « 1%1st
Street, through Mrs. M. B, Duffy of the Duffy Realty Company, at
which time they gave BERT ANGUS as a reference, and he vouched
for them stating that Winfield (HARRY CAMPBEIL) was employed on
the boats at Bay View, TED ANGUS also wvouched for Winfield
(R’FRY CAYPBELL) in the renting of this house,

v

On Mereh 28, 1934, B=RT ANGUS introduced ARTHUR R. "DOC"
ATKZR to Harold Barry, an automobile saleaman of the Robison
Ckevrolet Compeny in Toledo. He introduced BARKER under the name
of He Jo Morley, 33} Summit Street, A 1934 Chevrolet club sedan
was 80ld to ARTHEUR R. "DOC" BARKER on this occesion under the name
of He J. Morley, and BERT ANGUS received a commission, and there-
after BERT AIGUS advised Herold Barry that Morley wms a bootlegger.

TED A'5US recorended lr. anéd Mrs, Winfield (M4RRY CAIrBILL
erd YNCIA BUZDETTT) tc C. £. Buehrer of the ‘est Toledo Furniture
Ouzpeny, end es @& result credit wes extended on furniture purchesed
for 2831 « 131st Street. This occurred on or about March 27, 1934,

RUTI. E11S, who lived with TED ANGUS from about November 25,
1921 to about June 1, 1926, &lthough rot married to him, on or about
March 27, 1934, helped SYNONIA BURDETIE select the furniture at the
West Toledo Furniture Compeny, and thereafter visited 2831 - 131st
Street to bhelp errange the furniture,

At the time the preparations were being made, in the early
part of Mey, 1934, for the operation on the finger tips of HARRY
CA'PEELL et 2831 - 131st Street, various members of the gang were
congregated in the house end for some reason they became apprehensive
of the police watching the house, and immediately dbroke up into
groups £ad left the house, On this occasion HARRY CAMF3ZLL and WYNCKA
BUZDETIE proceeded to the Casino Club, where they contacted BERT ANGUZ,
who gave them permission to use his summer cottage at Niles Beach, Ohio,
where they went for the night, subsequently returning to the Casino Clud
and then to the house at 2831 - 131st Street, after they had seatisfied
thamselves thet the police were not wetching the place,
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Or Mey 9, 1934, BEXT ANGUS recormended the Burdella
Apertzents at urerr. end Collingwood Avenues to EDIA MURRAY
and JAMES J. WILSON end mede arrangements whereby KDiA MURRAY |
and VOLNEY DAVIS secured an apartment under the name of He J. ‘
¥orleys . '

On May 16, 1934 JAUES J, WILSON, while driving an
automobile belonging to HARRY CAMPBELL had an accident at Toledo,
Obio, at which time he furnished the investigating police of-
ficers with the address of TED ANGUS, namely, 4209 North Lockwood
Avenue, Toledo, Ghio,

On May 31, 1934, BERT ANGUS introduced JAMES J, WILSON
as X, J, Powell, e bootkeger, to T, D. Reed of the Jess J, Ellis
Motor Seles Ccmpany, at which time BERT ANGUS took en active part
in arranging the details for the sale of a Ford Deluxe aeda.n to
.TAL,o Je¢ WILSON under the name of E. J’. Powell, :

On May 25, 1934, RUTH WELLS introduced WY'NOI\A BURDETTE
to Dr. Fred Douglass of Toledo, Ohio, as Wynona Winfield, end

thereafter it was necessary for . YNONA BURDETTE to enter the
hospital for en operetion by Dr. Fred Douglass, and REUTH WELLS
permitted wYNOITA BURDETTE to use the address of 4209 North Lockwood,
where {UTH TELLS was living with TED ANGUS,

On July 24, 1934 EERT ANGUS ecollected a commission from
Herold Barry of the Robison Chevrolet Company in Toledo as the
result of recommending WILLIA!! 'EAVER as & friend in the matter of
WEAVER'S purchasing a Chevrolet szedan, '

On or adout August 3, 1934, BERT ANGUS entered into
negotiations with Harold Barry of the Robison Chevrolet Company
end as a result of these negotiations a new 1934 Chevrolet sedan
wes 80ld to ARTHUR Re "DOC" BARKER under the name of He J. Morley,
BERT ANGUS receiving e comzission from Harold Barrye

During the time the various members of the Barkerw
Karpis gang, mentioned hereimbefore, were in Toledo in 1934,
they were reguler patrons of the Casino Cludb located on Summit
Street in Foint Place, & suburdb of Toledo, Ohio, s2id club being
operated by BERT ANGUS and TED ANGUS. ALVIN KARPIS, DOLCORES DELANZY,
MYRTLE EATON, and OLIVER A. BERG visited this club perbaps less fre-
quently than the other named members of the geng, inasmuch as they
were not in Toledo for as long & period as some other members of the
genge +ILLIAY J, HAXRISON epneared to be quite at home at the Casino
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aw- -<vcl Where he would engage in varjous
Club end vistted there “i 100k i while at the Cesino Club ané
auticse FPrer 6ften delighted in knocking golf belle around in
the Cesino Club. He pulled strip dances and insisted on singing,
leading the orchestra, mimicking the entertainers, waiting on
tables, and in general carrying on in a drunken, carefree fashion,

The various members of this gang who were in Toledo \\\\
were practically daily visitors at the Casino Club and were there \
both in the afternoon and at night, where they spent their money }
freely, gave lavish tips to the varjous employees and entertainers,
and purchased drinks freely for customers of the Casino Cludb, They
would often come to the club, remain for a while, depart and then
returne

They engezed in shooting clay pigeons in the rear of
the Club, using shot guns which were kept at the Casino Club,
which guns were apperently owned by EERT ANGIS and TED ANGUS.

These people ceme to the Casino Club in new automobdbiles,
which they parked outside the Casino Club, While in the clubd
they were in conversation with ZER? ANGJS end TED ANGUS, pleced
large rece horre bets over the telephone of the Ceasino Club, en- -
seged in reading newspapers and took particular delight in laughing
over the exploits of John Dillinger, which were at that time being
published almost daily in the newspapers, and very often they were
practically the only group at the Casino Club, and while there fre-
quently became intoxicated, CHARLES J, FITZGERALD, at such times
as bhe would become intoxiceted becams very vehement and abusive to
the employees and on occasions smashed bottlees and glasses at the

club,

HARRY CAMPBELL, JAMES J, WILSON, and WILLIAM J, HARRISON

carried firearms et the Casino Club to the knowledge of BERT and

TED ANGUSe On one occasion in the summer of 1934 #wILLIAM J., BARRISON
and other members of the Barker-Karpis gang engaged in a drunken
brawl in which BARRISON exhibited & revolver which was taken from him
by either BERT or TED ANGUS. On one occesion the automobile of
ARTEUR R. "DOC"™ BARKER was perked outside the Casino Club with a
revolver lying on the seat, y

The Casino Club in the summer of 1934 held liquor permits
under the neme of BERT ANGUS, which permitted the club to sell
l1iquor until midnight., However, the club operated in violation of
thess licenses and remeined open selling liquor urtil long z2fter mid-
night, et which times various members of the Barker-Kerpls geng were
present, LUZIXZN C, FLE/IN3, popularly kmown es Luidy Flening, was a
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state prohibition officer under the State of Ohio Department of
Liquor Control, from April 30, 1934 to November 19, 1935, and

was presant at the Casino Club when members of the Berker-Kerpis
gaag were there, and when the liquor law wes being violated, Ee
never reported the liquor violations to the Department of Liquor

Control.

On freguent occasions members of the Barker-Karpis
gang nemed herein were at the Casino Club, when COLIN MONROE,
an employee of the club, M/DELINE ANGUS, the wife of EBERT ANGUS,
RE'E and TH<IMA HOIST, sisters of MADELINE ANGUS, and RUTH WELLS;

paramour of TED ANGUS, were present,

While frequenting the Casino Clud the various members
of the Barker-Karpis gahg were knowm by the nemes indisated below:

ALVIN KARrIS as Hay or "Slim"™; FRED BARKER as *Shorty";
ARTHUR H, "DOC"™ BARXER as "Doe", or "Shorty"™; VOLNEY DAVIS as
®*Cotton"; ILLIAM J, EARRISON as Willie or "Little Hillie"
KUSSELL GIB3JN es "Slim"; CHARI®S J. FITZGERALD as "The 014 Men®;
WILLIAY V"EAVER as Bill; HARRY CAMP3:LL as "Buff™; JATES J. wILSON
as Jimmie, or "Little Jimmie™; DR, JOSE-H P. MOXAN es "Doc";
OLTVER A. BERG as ®0llie™; aYINONA BURDETTE as Wynonsa, or “"The
Sguaw®; KEDa MURPAY as "Rabbitce"; PAULL E'RON &5 Peule; DOLO=ES
D=L.0T7 as Dolores; .YRT.E K.TO! as "lMert™ or Myrtle,

BERT and 'IFD ANGUS and verious other people who as-
sociated with thie group at the Casiro Cludb customarily celled

them by the names indicated above,

EAROLD "NIG™ COUSIN3, operator of a bookm:king estedlish-
ment known as the Ko & K, Cigar Store, Superior Street, Toledo, Ohio,
visited the Casino Club in the summer of 1934 st the same time men-
bers of the Berker<Kurpis gang were there, He helped TED ANGUS quiet

a brawl in which members of the Barker=Kurpis gang were involved
1n which ~ILLIAM J, HARRISON exhibited a revolver, this bging }:p L’(
incident related above, P “‘\& . ‘,‘r/LnL \J.w b

CAPTAIN GEORGE TIMMINEY, in charge of the hoodl equad ot
the Toledo Police Department, was a frequent visitor at the Casino
Club, both officially and socially in 1934 at the time members gf
the Berker-Karpis gang were there, and associcted with them and knew
their identities., He was present at such times as members of the
Barker-Kerpis gang were present and liquor wes being s0ld by the
ANGUS brothers in violation of the liquor licenses., He was excead-
ingly friendly with SERT end :ED ANGUG, ané es previously indicated,
participated with £ERT ANGUS in the hoax errest of ILLIAM J. H-RISON

on or about Januery 27, 1934,
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UAPTAIN GECRGE TIMINEY knew that a drunken brawl had
teken place at the Casino Club in which a firearm was exhibited
and made the statement to Harry Zehrly, a business man, who was
engaged in the brawl, that he would investigate, as he was look=-
ing for a gang at Foint Place.

LUCIAR C. FLRXING, in the summer of 1934, ovwned a
speed boet, which ke éndeevored to sell to memberas of the Barkerw
Karpie gang, and had them riding in the speed boat and represented ‘
these men as being a motorious gang from Chicago, Illinois; some I
time thereafter he purchased a detective macazine with photogrephs
of some members of the Barker-Kerpis gang exhibited therein, \

Vearious members of the gang sat at the same table and \
drenk with WCTH TELLS, MDTLINE A'US, REE HCLST and tHELMA BOLST,
aré all of these women appeared from their actions to be very
friendly with both the men and woren members of the gange

On one occasicn a party was given at the home of TED
1GUS at 4209 North Lockwood Avenue, Toledo, and HARRY CAMPBZLL,
WYNONA BURDETTE, JAVES J. 4ILSON, KUTH WELLS, TED ANGUS, LUCIAN C. -
FLEAN:, end other members of the Barker-EKerpls gang were present
and on this occasion WED -ANGUS struck RUTH WELLS because she paid
too much attention to JAMES J. #WILSONe )

Both 1ED and BERT ANGUS visited the house of HARRY
CAMPEZLL at 283]1 = 131st Street, Point Place, Ohio, on warious
occasions, At the Casino Club special service was extended to \
members of the gange TED ANGUS gave specifiec orders to the bdbar- '
tender to be certain to put all the garnishings in the drinks
served to this erowd, and they were permitted to purchese cases of
beer when such service would mot be extended to other patrons,

During the time #YNONA BUKDRTIE was confined in St, “\
vincent's Hospital in the summer of 1934, (May 25, 1934 to June 4, .
1934, and July 15, 1934, to July 29, 1934), BERT ANGUS visited bher .
on one occasion and HUTH ¥ELLS, MADELINE ANGUS, 1HEIMA HOLST end '
RENE BOLST visited her on sevaral occasions,

9ED ANGUS hed members of the Barker-Karpis gang riding
in hie speed boat the "Hay Bag" in the summer of 1934 ard endeavored
to sell this boat to them, However, the sale was never consummated.

JOSEXH ROGCOE, popularly known as Joe roscoe, of Toledj
who is interested in the 42nd Street Cafe, &t which plece r.iULi L miul

AT



ED:A MUARAY and CHUOLLS Jeo FITZGorALD and other mambars of the

gang visited in the summer of 1034 was at the Casino Cludb on ..
several occesions during the surmer of 1934, during the period

of time members of the Barker-karpis gang were frequenting that
pltca. Hs had several memders of the gang riding in hil speed .
boat in an effort to sell it to them, . '
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WYNONA BURDETTE as llra. George Winfield was released - *
from St. Vincent's Hospital on her first confinement there, on ‘
June &, 1934, and MADELINE ANGUS entered this hospital on June S,
1934, end was released on June 18, 1934, MADELINE ANGUS, shortly
after her release from the hospital on June 18, 1934, was visited
at her apartment by EDNA MURRAY and WYNOMA BURDETTE, et which time
REE and THFEI)A BOLST ware also presentes On this occasion the

) , July 1934 issue of Startling Detective Magazine, containing photo-
C grephs of FRED BARFFR end ALVIN K:RPIS with mention of the fact
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that they were wanted by the Governwent for the kidnaping of
Edwerd George Bremer, wes exhibited to MADELINE ANGUS, EDIA MURRAY, .
WYNONA BURDETTE end RENE HOLST by THEIMA BOLST, ell of whom
; ‘ recognized the photogrephs of FRED BAPKER and ALVIN KARPIS, and
- all of them re=zd the statement in the article that FRED BARKER
and ALVIN KARFIS were wanted for the kidnaping of Edward George
Bremere

BERT ANGUS saw a magazine about May 1934, conteining
photogrephs of some members of the Barker~Karpis gange At
about this time he made ths remark to EDNA MUKRAY, with reference
) | to the hoex arrest of WILLIAM J, H:RRISON, on or about Jeniary 27,
: 1934, "We did not know that they were a bunch of kidnapers thene"
: , He e2ls0 read in the Toledo newspapers about the arrest of WYNONA
- BURDETTE, PAULA HARMON and GLADYS SAWYER at Clevelend in Septamber
1934, The newspaper articles linked these women with members of
i i the Barker-Earpis gang, who were wanted for the kidnaping of :
Edward George Bremer, and as will appeer hereinafter he was in ]
associetion with Alvin Karpis, Harry Carmpbell, and possidly others

b N of the gang subsequent thersto,
3 Charles Becker, @ bartender at the Casino Clud, in the)(/
. sumner of 1924, during the time the Barker-Karpis gang was ap- y
e ' societing there, was told by BERT ANGUS that he, Becker, was mot '

to know too much about the gang.

COLIN MONROE, an employee at the Casino Cludb and at \
17iddle Ielend in the summer of 1934, observed various members
of the Berker-Karpies gang et tke Casino Clut in the summer of
1924, He reai of the Bremer kidnsping in the July 1934 iesue of

l



Stertling Detective Magezine and observed therein photogrephs of ‘f\
ALVIN KARPIS and FRFD BARKERe ' ~
WYNONA BURDETTE, PAULA EARMON, end GLADYS SATYER, wife
of HARRY SAWYER who received a life sentence as one of the conspie
rators in the kidneping of Edward George Bremer, were arrested inm |
Cleveland in September 1934, this arrest receiving publicity in
the Toledo newspapers, describing these women as associates of
the Barker-Kerpis gange RUTH VWELLS and TED ANGJS discussed these
articles and thereafter on or about October 11, 1934, TED ANGUS,
at the Casino Cludb, obtained $200,00 from HARRY CAMPBELL, which L

he turned over to RUTH WELLS, who in turn paid the morey to Dr,
Fred Douglass to apply on WYNONA BURDETTE'S bill from Dr, Douglasas,

: ( _ After the errest of WYNOI. BURDETTE, PAULA BARMON

: and GLRTYS SANYER at Cleveland on September 5, 1934, members of

tLe geng left their places of reeidence and fled to warioue sections

of the countrye, FRED BARKER, ALVIN KARFIS, DOLORES DELANFY and

HARRY CAPBELL left Cleveland, where they had been residing since

leeving Toledo, arnd Grand Forest Beach, Ohio, and proceeded to

Flcridaes WILLIAM J. BASRISON, ARTHUR Re "DOC" BARKZ=K, and other ‘

menters of the gerng fled to Chicego, Illirois. Thereafter during \

-— the fall of 1934 members of the gang occasionally visited the Casino
Club while paseing through Toledo, especially ARTHUR R, "DOC" BAFKER,
RUSSELL GIBSON, and WILLIA¥ J, HARRISONe During September 1934,
WILLIAV Je EARRISON appesred in the stete of Florida and during that
menth $92,000 of the Bremer ransom money was exchanged by WILLIAM J.
EARRISO, HARRY SAWYER, and one "CASH" McDONALD at Hevana, Cube,

On January 16, 1935, FRED BARKER and his mother were
killed at Oklawaha, Florida, by Special Agents of the Federal Bureeu
of Invectigation, while they were resisting arrest, WYNONA BURDETTE
having been released aftef her arrest at Clevelend in September 1934,
bad agein returned to HARRY CAMPEELL eand wes living with him in
Miemi, Floridaes ALVIN KARPIS and DOLORES DELANEY were also residing
in Miemi, and upon receipt of news of the killing of FRED BARKER and

N bis motker, ALVIK K RFIS, HARRY CAMPBELL, WYNONA BURDETTE, and
DOLOKC DELANEY fled from Miami, Florida to Atlantic Citye

e+ o

——— e e v
v A
-

Or January 20, 1935, locel police officers attempted
paboa 7 to arrest ALVIN KARFIS and HARRY CAMPBELL at the Danmore Hotel
et Atlentic City, but were unsuccessful when KARPIS and CA'FBELL
shot their wey out of the hotel, leaving TYNOIL. BUFDETTE and
DOLORES DELANEY, and these two women were arrested at thet time,
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On the morning of January 21, 1935, XKARFIS and
CAMPBFLL kidneped Dr., Horace Hunsicker near Philadelphia, \
Penns’lvenia, took him to Guilford Center, Ohio, where they
left him bound up ir a hall, stole his automobile and pro- \ .
ceeded in tke direction of Toledo, At asbout six A, M. on
the morning of January 22, 1935, the abandoned eutamobile of
Dr. Bunsicker was found with the motor still running, neax
laSelle, Michigan, about twenty miles from Toledo, Ohioe

That same morning KARPIS and CAMPBELL called at the
Casino Clud and esked BERT ANGUS for aid, being driven to
the Casino Club from the point where they abandoned the
automobile of Dr. Hunsicker in a texi operated by FRANK GREENWALD,
who had previously met several members of the Barker-Karpis gang
in the summer of 1934 at tke Casino Club, and driven them in his
taxi cab and who recognized the photographs of ALVIN KARPIS and
1"VRY CAMPZELL when they appeered in the newspapers shortly after
tL.e occesion of his picking them up on the morning of January 22,
1935, COLIN MONROE erranged with GREENWAID for this trir end rode
in the cab, getting out at the Casino Club witkh KARPIS end CAMPEELL.

Following the arrival of KiRPIS and CANMPSZLL at Toledo,
Okio, on Jenuery 22, 1935, efter their escape frum Atlantic City,
New Jersey, CAMFBELL lived in Toledo ost continuously mtil tlLe
date of his apprehension on May 7, 19;3?

HARRY CAMPBELL, from Jume 1935 to September 1935, \
visited the New Casino Clud, which was opened by BERT and TED \
ANGUS in about May 1935, they having moved from the 0ld location
of the Casino Clut, with full knowledge on the part of BERT and

TED ANGUS as to his identitye

In the latter part of Jenuary 1935, et the time
pudblicity was being given to the suspectsd presence of KARPIS
and CAMPBFELL at Toledo, SHERIFF JAMES J. O'REILLY of Lucas County,
Ohio, ordered a reid on a house at Point Plece, upon the basis of
a tip he received that the fugitives, ALVIN KARPIS and BARRY
CAMPBELL were there, but this reid was umsuccessful,

02 March 26, 1935 John Brock purchesed a Ford coupe,
motor #18-1615253 from L. E, Arnold, Ince., Ford dealers,
Toledo, for HARRY CAUPBFLL under the name of Cherles Miller, 6604
Pearli Road, Cleveland, OLio, John Brock is a native of Okleloma,
Fe was insarcersted in tie Oklehoms State Penitentiary, licAlester, |
Oklebome, in 1921, &t the sume time that SAY COKER, VOLNZY DAVIS, |
and ARTHUZ R. "DOC™ BARKER were tlLere as prisoners, and ke was



acqueinted witk them at thet time. He is presertly in custody
oy of the United States liarshal at Cleveland, Ohio, in comnection |
N with the Garretteville, Ohio, mail train robbery of November 7, \
1935, involving ALVIN KARPIS, FARRY CA!PRELL, JOE ROSCOE, and
otherese Thke complete facts with reference to the association
of John Brock witk ALVIN KiRFPIS and EH.2RY CAVFBELL in the state
of Okio is to be covered in a mupplementary report,

\

About Mey 1, 1935, HARRY CA’PBELL moved into the aparte
pent of EDWARD VcGRAYW, an ex=convict, end the latter's wife, CLARA
McGRAW, at 2011% Adams Street, Toledoe The McGRAWS cperate & house
of aesignetion and bootleg liquor joint at tLis address, About

v 9, 1935 ¥EDTARD and CLARA McGRAW introduced HARRY CAMPBELL, under
the alias of Bob Brown, to GERTRUDE BILLETIR, at the McGRAN apartment.\
. CLAFA }cORAW mt this time represented that E'RRY CAM:BELL was her \
cen cousin_and a_road contractors About May 11, 1935, at the request of |

( CLLRA lc:RAw, GERTRTDE BILLETER, who was a cell girl for the HcGRAWS,

spent the afternoon ard evening with HARRY CALG BELL at the McGRAW

epertoent, About two weeks later GERTRUDE BILLETER gave up her jodb

ac & waitress at the Lavardo Cefe operated by FRED and CATHERINE
e GOULET, the parents of ESTHEZR GOULET, the latter being a girl friend
of GIZ.T.IZC BILLZT.I, and alsc a cell girl for the LeGRi.Se Botk
TriD and CATELINE GCULTT were friendly witk EDUVARD and CLARA Me3-iale

After giving up her job as waitress for the GOULETS,
GERTRUDE BILLETER moved into the McGRAW apartment and there lived
with EARRV CAMPEFIL in the relationship of man and wife, though not
merried to him, with the sanction and knowledge of EDWARD and CLARA
HcSRAW.

On May 29, 1935, EDVARD end CLARA McGRAW accompanfed

HAYRY CAMFBELL, who, by thet time, wes known as Bob Miller, rather\ ,*~
. : then Bob Brown, and GERTRUDE BILLETER to Bowling Green, Ohio, and '
£ . acd eppeered as witnesses to their marriage on that date, HARRY
' 3 CAYPEELL used the name of Clerence Charles Miller at this ceremony,
EDWARD McGRAW, in order to obviate the five days®' nmotice of marriage .
required under Ohio state laws, induced Jack Livingston of Weston, |
Ohio, to pose as the uncle of GERTRUDE BILLETER, which Livingston !
did, the result being thet H/HRY CAMPBELL and GERTRODE BILLETER were
eble to be married on that date rather than wait five days after s
declaration of intent to marrye

icai HARRY CAMPBELL and his wife GERTRUDE continued to live
et the V¢354 ep-rtnent after thelir marriage until atout July 15, 1935
fron wnich dale until eabosut Aurust 20, 1935, they lived in a treiler,
returning to live st the Me5RAY apartuent from about August 20, 1955!
until ebout November 15, 1935, when they moved to apartment #1, 2132
Noarve Street,

I
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ALVIL Kixi-IS visited HARY CAZTZELL at the apartweat
of EDVARD and CLARA McGRAW, 20114 Adams Street, Toledo, Ohio, [
with the knowledge and in the presence of EDWARD and CLARA !
MeGRAy on the following occaeions: . : !

About M=y 15, 1935, when he remained for about an =
hour; about October 8, 1935, when he remained for an hour;
on NRovember 5§, 1935, when he remained over night and left the
following day with EARRY CAMPBELL, returning again on the
evening of November 7, 1935, when he remained for a short while.
On these occasions ALVIN KARPIS talked with HARRY CAMPBELL and
the letter's wife, GERTRUDE, and EDVARD and CLARA McGRAW, and
drznk freely with thems, KARPIS was also at the McGRAW apartment
on an occesion shortly after December 25, 1935, with SAM COKER.

On or ebout Januery 16, 1936, ALVIN KARFIS called at the McGRAW
apartment to see HAXRY CAPBELL but was warned away by EDWARD '
McGRAW and did not enter the apartment, '
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SAM COKER 1s & netive of Oklahoma, He has known FRED
— BAPKER, ARTHUR R. "DOC" BARKER, ALVIN K4ARPIS, VOLNEY DAVIS, and ~ -
Johr Brock since 1931, or prior thereto, He we=s released on
perole from the Oklahome Stete Fenitentiery et lMcAlester, Oklahome,
— on Septexmber 3, 1535, <&rior to his perole he kmew that ALVIN
KiFFIS and HARRY CAMPEELL were wanted by the Government for the
kidneping of Edward George Bremsr, \

He first appecered at the apartment of the MoGRAWS on

or about the night of September 25, 1935, being brought thers by

HARRY CAMPBELLe. On this occasion he remained over night, There-
= after he lived at the Lorain Hotel from October 23, 1835, to
October 30, 1935; wes confined in the Mercy Hospitel at Toledo,
Ohio, from October 30, 1935, to November 25, 1935; lived at the
Lorain Hotel from November 26, 1935, to December 5, 1935, He
moved to the apartment of EDWARD and CLARA McGRAW on or about
December 6, 1935, and lived there until shortly prior to May 7,
1936, when hs moved hie belongings to the apartment of HARRY ;
CAMPBTLL at 2132] Monroe Street, ALVIN KARFIS was in acssociation
with SAl* COKER at the McGRAW apartment on an occasion shortly after
Christmas, 1935, COKER was arrested in Toledo, Ohio, on lay 7,
1936, by Agents of the Federal Bureau of Investigation and returned
to tho Oklabcma State Penitentiary as a parole violators In Toledo
he used the eliasess of Rodbert Fratt and Tommy Prett,
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During the period of his residence in Tecledo, Ohio,
COKER was in close association with HARRY CAMPEELL, the lattert's -
wife, GERTRUDE, EDWNARD and CLARA McGRAW, He frequented warious
beer taverns with them, including that operated by FRED and
CATHERINE GJOULET, and the Granada Gerdens operzted by James Coleman,
and the McCRAW apartrent, and COKER exchanged these vilitu, calling
at the apartment of HARRY CAMPBELLe -

.
MILTON LETT of Wann, Oklahoma, knowing the identity of —

HARRY CAMPBERLL associated with him at Toledo, Ohio, at the apart-
ment of EDJARD and CLARA McGRAW and with the knowledge of EDWARD
and CLARA McGRAW, He first appeared at the apartment adbout
October 10, 1935, on which occasion he saw and talked with EDJARD
MeGRAR end HARRY CA'FBZIL. He egain appeared at the apartment

a few days later where he conversed with HARRY CATPB¥LL, the latter's
vife, GERTRUDE, end EDVARD and CLARA McGRAN, He remained over night

at that apartment on or about the night of Octoder 14, 1935, staying

in the apartment with the knowledse of EDWARD and CLiRA McGRAW, until
the afternoon of the following day, when he left with HARRY CALPBELL,
the latter not returning until on or about Octoberl8, 1935, He next
came to the McGRAW apartment about Novenmber 5, 1935, and on this oc-
casion drove away in 2 1934 Ford automobile belonging to BEAXRY CAX3ELL.
At such times a&s MILTOI 1ETT appeered at the McGRAW apartaent he talxed
end drank with HARRY CAPSELL, the latter's wife, GERTRUDE, and EDWARD
end CLARA McGRAWNe

Ir October 1935 FRED and CATHERINE GOULET moved from the
Lavardo Cafe and opened a place called Goulet's Grill st 2130
Monroe Street, Toledo, Ohio, and lived edove this place with their
daughter ESTTTR GOULETe About November 1, 1935 ESTEER GOULET and
her mother, CATHERINE GOULF®T, interested HARRY CAMPBELL and the
latter's wife, GERTRUDE, in buying the furniture in apertment #1,
21322 Monroe Street, next door to Goulet's Grill, and in renting
thié epartment, ESTHER GOULET at the time GERTRUDE BILLETER MILLER
signed the lease on November 7, 1935, suggested references to be
used in the application for leese, including the name of SHERIFF
JAMES J, O'REILLY of Lucas County, and she further took care of
this apertment until HARRY CAVPBELL and the latter's wife, GERTRUDE,
poved into it on or ebout November 15, 1935, BARRY CA'PBELL and
GERTRUDE BILL®TER MILLTR resided in this epartment until the appre-
hension of CAFBTLL there by Agents of the Federal Bureau of Ine-
vestigation, on Mey 7, 1936,

-



m EDVARD and CLARA N’cGRAI viaited HARRY CAMPBEIL at thi.
apartment at 21323 Monroe Street, and associated with CAMPEELL

. ard the latter's wife, GERTRUDE, at Goulet's Grill, Granades Gerdens,
- and other beer taverns in Toledo, Ohio, on mumerous occasions,

CLARA McGRAW, during her period of acquaintanceship with HARRY

CAPBELL represented to numerous people that he was her cousin,

but irmediately after his apprehension on May 7, 1936, disaffirmed

2ll of these statements, ED'ARD McGPAW likewise represented to

various people that HARRY CAMPBELL was a relative,

ESTHER GOULET frequently visited various beer taverns
with EARRY CAMPEELL and GERTRUDE BILLETER MILLER, and on one
occasion in November 1935, while being out with HARRY CAMPBELL
and GERTRUDE BILLETE=R MILLER, introduced them as M.. and Mrs.
Campbell to one Frank Radel of Toledo, Ohio,

In November 1935, shortly after HARRY CA!PBELL and his

wife moved into the apartment at 2132> Monroe Street, FRED GOULET
- in Goulet's Grill, introduced EiSRY CAMPBELL under the alias of

Bch Miller to SHERIFF JAMES Jo O'REILLY of Lucas County, and at

the time told SEZRIFF JAZSS Je O'REILLY that CAMPBEIL was in the
e elot mechine business in Cleveland, Thereafter SH:RIFF JANES J.

O'REILLY essociated with HARRY CALPBZLL at Goulet's Grill and drank

with him, and on several of these occasions SAIu CCKER was also

present, . ‘

On or about April 27, 1936 SHERIFF JAMES J. O'REILLY

: attended a Dinty Moore dinner at the Granada Gerdens in Toledo,
Obio, where HARRY CAMPBELL was also present, They were also

present at the same time in the Granada Gerdens on several oc-

ﬁ” casions prior theretoe

In the spring of 1936 SHERIFF JAMRS J., O'REILLY was
at the Dugout, a tavern and gambling house in Lucas County, at
a Dinty Moore dinner, at which HARRY CAMPEELL was also present,

: ( ' ' On April 13, 1936, TED AIGUS registered to vote ut the
office of the Board of Elections in Toledo, Ohio, FRED GOULET,
CATYERINE GOULET, and HARRY CAMPBELL were also present at thie

i same time, and also registered, TED ANGUS gave a sign of recogni-
tion to H/PRY CAP3PLL, which was observed by FRED GOULET and

con?irmed in the latter's mind a suspicion he hed thet CAPBZLL

was a notorious criminel,
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FRANK SRTENVALD, the taxi eeb driver who drove

ALVIN KARPIS and HARRY CAMPEELL to the Casino Club on January 22,\
\

1935, following their escepe from Atlantic City, New Jersey,

met HAXRY CAMPBELL about Merch 13, 1936, at Goulet's Grill and
drove tix from that plece in his, GREENWALD'S, taxl eeb, knowing
defiritely the identity of B RRY CAVFBELL, as & fugitive wanted

by the Government for the kidnaping of Edward George Bremsr.

The persons mentioned hereinbefore who associated with

members of the Barker-Karpis gang in Toledo, Ohio, in the years

1934, 1935, and 1936, never at any time prior to the apprehension
of the various members of the gang, voluntarily gave any informa=-
tion as to their associations with the gang to the Federal Bureau

of Investigation or any other law enforcement agencye

\
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FOLLOWING IS A SUIMARY OF EVENTS BY DATES

May 7, 1929 -~ Joserh Roscoe registered a speed boat at

Toledo, Ohio, p

November 25, 1931 - (approximate) to
June 1, 1936 (approximate) -

Ruth Wells lived with Ted Angus at 4209

June 19, 1933 «~ Ted Angus registered a speed boat at

Toledo, Obio,

Jenuary 17, 1924 « Edward George Bremer kidnaped at }
St Paul, Minn, ,

Jepuary 18, 1934 -~ Rdna Murray, Wynona Burdette and Paula
Eamron proceeded from St Psul, ¥inn,

to Chicago, Ill. &nd contacted #z. J,
Earrison,

January 27, 1934 - Wmn. J, Barrison, Wynons Burdette, and
Edne Murray travedled from Chicago, 111,
to Toledo, Ohio; registered at the
Alpeo Hotel, and visited the Casino Club,

Captain George Timiney end Bert Angus
participated in a hoax arrest of
Wn., J. Harrison,

Feb, 7, 1934 -~ Edward George Bremer released dy kidnapers.

Feb, 11, 1934 ¢o

Feb, 13, 1934 - Harry Caxpbell, Wynona Burdette and Wm. J.
Harrison recistered at the Algeo Hotel,
Toledo, Ohio, as J, D, Adems and wife and

#, J. Harrison,

Feb, 13, 1934 to
A4pril 6, 1934 - Farry Camrbell and Wynons Burdette as
)\r. and lLrs. Rey £, Nelson hed en apartment

et the Jervis ivnertments, Toled>, Ohio,



Feb., 20, 1934 to ’ T : . .
Feb., 23, 1934 - Wm, J. Harrison registered at the Algeo Hotel,
Toledo, Ohio, as W, J. Harrison, Hammond, Ind,

Fed, 23, 1934 to

May 23, 1934 ~ Fred Barker end Pgula Harmon, as Mr. and Lrs,
A, J. Bredford had an apartment at 4905 Summit,
Point Place, Toledo, Ohio,

¥ar. 10, 1934 (approximate)
Dr. Joseph P, Moran operated on the finger
tips of Alvin Karpis and Fred Barker at
Chicago, Ill.

¥er. 21, 1934 - Bert Angus introduced Harry Carpbell as
Geo, Xinfield at the Jess J, Ellis Ford
Aotor Sales Co,, Toledo, Ohio, where a Ford
coupe, motor No. 682450 was s0ld to Harry
Campbell under the alias Geo. wWinfield,

Lar. 25 1934 to

Auc. 3, 1934 = Harry Campbell and Wynona Burdette as ir,
end lrs. Geo, winfield, rented house at
2831 131st St., Point Fjace, Toledo,
Ted Anrus and Bert Angus acted as references
in renting the house,

Mar, 27, 1934 « Ted Angus recommended Harry Campbell es
Geo. Winfield at the West Toledo Furniture Co.

Mar, 28, 1934 ~ Bert Angus introduced Arthur R, "Doc™ Barker
under the alias H, J, Morley at the Robison
Chevrolet Co., Toledo, where 1934 sedan,
motor No., 4102997 was s0ld to Barker,

April 18,1934 to .

}ay 18, 1934 - Alvin Kerpis and Dolores Delaney as Mr., and
¥rs, ¥dward L, Beaudry, lived st the Jarvis
Avartments, Toledo, following which they
moved to Cleveland, Ohio,

LrTil 28, 1934 - John J, Ncleughlin errested in Chicago, Ill.
in possession of Bremer kidnap ransarc money.
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April 29,1934 - Jemes J, #ilson ceme to Toledo, Ohio, from
Chicago, I11,

April 30,1934 to
Nov, 19, 1935 = Iucien C, Flecing was an Inspactor for the
Ohio Department of Liquor Control, '

Yey 1, 1934 (approximate) -
Dr. Joseph P, Moran operated on the finger
tips of Volney Davis and Arthur R, "Doe®™
Barker and Herry Campbell at 2831 131st St.,
Point Place, Toledo, Ohio,

{ ed indictment charging Alvin KArpis, Arthur R, 1
' *Doc™ Barker, Roy Grey, alias Slim, alias Ar.Smith,
(Russell Gibson), Izzy, alies }r., Jones (Oliver
A, Berg), and others with conspiracy to kidnap
—_— : and transport in Interstate Commerce and hold
for $200,000 rensom Edwerd George Bremer,

) , : Mey 4, 1934 - United States Grand Jury, St Peul, Ninn,, return-

Bench warrents issued for arthur 2, "Doc™ Barker,
—_ Roy Grey, alias Slim, alias ¥r, Smith (Russell
Gibson), Izzy, alias Mr. Jones (Oliver A. Berg),
on the sbove indictment. No non est returns
*‘\\\ made,
n.fl/ May 7, 1934 - Bench werrant issued as to Alvin Karpis on the

May 4, 1934 indictment mentioned above,
Non est return made Xay 7, 1934,

- X¥ay 7, 1934 to

ot Mey 11,1934 « James J, Wilson as Thomas Barrowman, and Dr. Joseph
P, Moren as J, Hammond, registered at the Ft Meigs
Hotel, Toledo, Ohio,

- "‘ Mey 8, 1934 - Bert Angus issued State of Ohio liquor permits
for the Casino Club, permitting the sazle of liquor
until midnight,

Xay 9, 1934 - Bdne Murray and Volney Davis rented an apartment
in the Burdelle apartments, Toledo, Ohio, under
the name F, J. lorley.
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lay 16, 1924 ~ James J. Fillson gave address of Ted angus,
4209 N, lockwood, Toledo, on the occasion of
an automobile accident he hed with Harry
Campbell's car,

Yay 21, 1934 - Bert Angus introduced James J, ¥ilson under
the alias X, J. Powell, at the Jess J, Ellis
Ford Yotor Sales Co, when Ford deluxe sedan
motor No, 899365 was sold to Wilson,

¥ey 25, 1934 - Photographs of Alvin Kerpis and Vplney Davis ’K:
appeered in Toledo, Ohio, News-Bee newspaper,

¥ay 25, 1934 to

June 4, 1934 - Vynona Burdette as Xrs. Geo. Winfield confined
in St Vincent's Hospitel, Toledo, with address
indicated as 4209 N, lockwood, Attended dy
Dr. Fred Douglass, who met dynona Burdette
through en introduction from Ruth Wells,

June 19234 to
Sept. 4, 1934 - Wun, iieaver end Myrtle Baton, &s Mir, and Mrs,
J. A, Orhood, lived at Grené Forest Beach, Ohio,

June 3, 1934 to
June 18,1934 - Xedeline Angus confined in St Vincent's
Fosnital, Toledo, Ohio. .

Juyne 1€, 1934 to
June 30, 1934 - Arthur R, "Doc"™ Barker as Harvey J. Morley
had an mpartment at Jarvis Apartments, Toledo,

June 20, 1934 (epproximate)- ’
)adeline Angus, Rene Holst, and Thelma Holst

exhibited July 1934 issue of Startling Detective !
Magazine, containing photographs of Fred Barker
and Alvin Ferpis, with notation they were wanted
in the Bremer kidnaping case, to Edne Murray

and Wynona Burdette.

June 27, 1934 to
Sept. 3, 1934 = Harry Campbell and Wynona Burdette, as Mr. and
I'rs. Geo., Swenson, hed summer cottase at Grand

Forest Beach, Ohio,

)
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July 15,1924 ¢o
July 29,1924 = Wynona Burdette es Mrs. Geo, ¥infield, 4209

July 23,1934

Aug. 3, 1934

Sept. 5,1934

Oct., 12,1934

Jen, 5, 1935

Jan, 9, 1935

Jan. 9, 1935

Jan, 16,1935

Jen. 20,1935

Jan, 21,1935

Jan. 22,1935

(anproximate) -

N. Lockwood, Toledo, agein confined in
St Vincent's Hospital, Toledo, o

Wm, Weaver purchesed Chevrolet sedan, motor
Ho. 4482615 from Robison Chevrolet Co.,
Toledo,0hic. Bert Angus received a com-
mission on this sale, ‘ -

Arthur R. "Doc"™ Barker as H, J, Morley pur-
chased Chevrolet sedan, motor No, 4543656 from
Robison Chevrolet Co,, beidg recommended by
Bert Angus,

¥ynona Burdette, Faula Harmon and Gladys
Sawyer arrested by Cleveland, Ohio, Police
Department. .

Ruth Wells paid Dr., Fred Douglass $200,00
on Wynons Burdette's bill.

m. J. Harrison murdered near Chiceeo, Ill,

Russell Gibson killed resisting arrest dy -
ecents 0f the Federal Bureau of Investigetion
at Chicago, Ill,

Arthur R, "Doc™ Barker arrested et Chicago, Ill.

Fred Barker killed by agents of the Federal
Bureau of Investigation at Oklawasha, Florida,

Alvin Karpis and Earry Campbell escaped from
Atlentic City, N. J. police after gun battle.

Dr. Horace H, Hunsicker kidnaped by Alvin
Karpis and Harry Campbell near Sellersville, Pa.
and released near Wadsworth, Ohio,

Alvin Kerpis and Harry Campbell, driven by
Frank Greenwald and Colin Monroe, from LaSalle,
Michigan, to the Casino Club,

Automobile of Dr, Eunsicker found asbandoned
near la Selle, kich,
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Jan, 22,1935 cont'd.- .
- Indictment returned by U, S, Grand Jury, 7
ﬁ‘? St Peul, kinn., charging Alvin Karpis,
: krthur R, "Doc" Barker, Vpolney Davis,
Eerry Cempbell, .m. Weaver, #z. J, Harrison,
Oliver A. Berg, Dr., Jos., P, }oren, Jas. J, -
Wilson, Edna Murray, Vyrtle Eaton, and others
with conspiring to kidnap Edward George Bremer
at St Paul, }inn, on or about January 17,1934,
and transport him in Interstate Coammerce,

" Bench warrant on sbove indictment issued as
to Alvin Karpis, Yon est return made
Janusry 23, 1935,

indictment against nlvin Karpis, .rthur R,
"Doc™ Barker, Volney Davis, Earry Campbell,

do., veever, hm, J, Earrison, and others,
charging them with kidnaping Edward George . - --
Sremer at St *aul, binn, on or ebout Jenuery
17, 1924, and transporting hir in Interstate
Commerce. No bench warreats issued on this
— indictment,

) | . U. S. Grand Jury, St Peul, ¥inn. returned an

Jan, 24,1935 « Aliss bench warrant issued as to Alvin Karpis
son the Jenuary 22, 1935 conspiracy indictment,
:) Bench warrznt served May 6, 1936,

Peb, 7, 1935 -~ Edna Murray arrested by Federal Bureau of
Investigation agents at Pittsburgh, Kansas,
and removed to St Paul, MKinn,

j8-; Mar. 25,1935 - Wynona Burdette at Jacksonville, Florida,

£ sentenced in U, S, District Court, to serve
: five years at Mjlan, Michigan, for harboring
E?l Alvin Karpis,

<: - Dolores Delaney at Jacksonville, Florida,
’ sentenced by U, S. District Court to serve

five years at Milen, Mickigen, for harboring
Alvin Karpis,

Ju



' 4
~

T RE
N ¢,
P JUR I W TN S

N ey -
SV

G
P

s -~ e .

Mar, 26,1935 -

John Brock purchased Ford coupe, motor
Mo, 18-1615253 at Toled>, Ohio, for Harry
Campbell, '

e
o

¥ay 1, 1935 (approximate) =

Yay 6, 1935 -

Harry Campbell moved to the apartment of ;o
Edward end Clara )McGraw, 20112 Adams St.,
Toledo, Ohio,

Kidnaping indictment dismissed as to Edna
Yurray end she was returned to the Mi{ssouri
State Penitentiary.

Yay 9, 1935 (epproximate) -

Gertrude Billeter met Harry Campbell at the
McGraw apartment, Toledo, Ohio.

l'ay 15,1935 (epproximate) -

¥ay 17,1935 -

May 29, 1935 -

June 7, 1935 -

Sept, 3,1935 =

Sept.25,19% -

Alvin Larpis visited Eerry Campbell at the
McGraw apartment, Toledo, Ohio.

Arthur R, "Doc™ Barker sentenced to life
imprisonment by U, S. District Court, St Paul,
Minn, : »
Oliver A, Berg, sentenced to life impriaOnmentl
by U. S, District Court, St Paul, ¥inn.

Gertrude Billeter and Harry Campbell married
at Bowling Green, Ohio,

Volney Davis sentenced to life imprisonpent
by U, S. Distriet Court, St Paul, Minn,

James J, ¥ilson sentenced to serve five years
in the U, S, Penitentiary by U, S. District
Court, St Faul, Minn.

Sam Coker paroled from Oklahoma State Penitentiary,
¥cAllister, Okla,

Sam Coker stayed over night at the LcGrew
epartment in Toledo, Ohio,
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8, 1935 (approximate) = - - - s
Alvin Karpis visited Harry Campbell at tho <
McGraw apartment, Toledo, Ohio,

8, 1935 (eprroximate) - \ ‘ !

¥ilton Lett visited Harry Campbell at the a

McGraw apartment, Toledo,

12,1935 (approximate) =
¥ilton Lett visited Herry Cempbell at the /
¥YcGraw apartment, Toledo,

14,1935 (approximate) -
}ilton Lett remained over night with Harry
Campbell at the NcGravw apartment, Toledo,Ohio,

23,1935 to

30,1935 « Sam Coker as Robt, Pratt, registered at the
Lorain Hotel, Toledo,Ohio,

30,1925 to

25,1935 ~ 3am Coker confined in lercy Fospital, Toledo,Ohio,

1935 - Esther Goulet introduced Harry Campbell and
Gertrude Billeter as Mr. and krs. Campbell to
one Frank Radel,

5, 1935 (epproximate) - "
¥ilton Lett visited EHarry Campbell at the
KcGraw apartment, Toledo, Ohio.

5, 1935 - Alvin Karpis spent the night with Harry Campbell
at the McGraw spartment in Toledo, Ohio,

7, 1935 = Alvin Karpis visited Harry Campbell at the
¥cGraw spartment, Toledo, Obhio.

Gertrude Billeter signed the lease for epartment
Yoe 1, 21323 :onroe Street, Toledo,

15,1935 - (approximate) -
¥Yred Goulet introduced Harry Cempbell under the
aliss of Bob Miller to Sheriff Jemes J. O'zeilly,
Iucas County, Ohio,

WL

-,



e
PR

\*
ENe

ik
&

</ &

o

AN W

i

Nov, 26, 1935 - Harry Campbell purchased Ford V 8 sedan in

Toledo, Ohio,

Fov. 26, 1935 to

Dec. 5, 1935

Dec. 6, 1935 to

¥ey 1, 1936

Dec, 27, 1935

Jan. 16, 1936

Ten. 24, 1936

Apr. 9, 1936

Apr. 13, 1936

May 1, 1936

¥ay 7, 1936
May 12, 1936

June 10, 1936

July 27, 1936

Sam Coker as Robt. Pratt lived at the
Lorain Hotel, Toledo, Ohio,

about
Sam Coker resided as Robt, Pratt at the
McGraw epertment, Toledo, Ohio,

(epproximate)
Alvin Karpis wes at the McGraw apartment,
Toledo, Ohio, with Sem Coker,

Alvin Karpis called at .the McGrax spertment
to meet Earry Campbell but was warned away
by Edward McGraw,

Wn, weaver sentenced to life imnrisonnent
by U, S, District Court at St Fzul, Ninn,

Charles J, Fitzgerald arrested by Federalr
Bureau of Investigation agents at Los Angeles,
Cal,

Harry Cempbell, Fred Goulet, Cetherine Goulet
end Ted Angus registered to vote at the Board
of Elections in Toledo, Ohio,

Alvin Kerpis arrested in New Orleans, la,,
by Specisl Agents of Federal Bureau of
Investigetion. ‘

Harry Campbell and Sam Coker arrested in
Toledo, Ohio, by Agents of the F.B.I. %

Harry Campbell sentenced to life imprisonment
by the U, S, District Court at St rsul, Kinn,

¥yrtle Eaton at Jacksonville, Floride,
sentenced to six months by U, S. District
Court for harboring.

Alvin Karnis sentenced to life imprisonment
by U, S, District Court et St *eul, Minn,
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July 27, 1936 - Charles J. Fitzgerald sentenced to life
imprisomment by U, S. District Court,
St Paul, ¥imn, '
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CIEXX, U. S. DISTRICT COUET,
DISTRICT GF MINNESOTA

St Peaul, Minn,

-

Will in enswer to subpoena duces tecum produce the

original indictment returned by the U. 8. Grand Jury at 8t Paul,
Minn,, on May 4, 1934, charging

ARTHUR R. "DOC" BAREER
JOEN J. MC LAUGHLIN
WILLIAM EDWARD VIDLER

and otkers with conspiracy to kidnap'and transport in Interstate
Commerce and hold for §200,000 ransom Edward George Bremer on
or sbout Janusry 17, 1934,

will produce the following original bench warrants
issued on the above iniictment:

Bench werrant dated Nay 7, 1934, issued ageinst
ALVIN KARPIS with non est return thereon dated
May 7, 1534,

( . Bench werrant dated Liey 4, 1934, issued for
ARTHUR R, "DOC" BARKER, containing no non est
return,

Bench werrant dated key 4, 1934, issued for
E;w ROY GRAY and IZZIE, conteining no non est return,

' Will produce the indictment returned by the U, S. Grand
C s Jury et St Paul, Minn, on January 22, 1935, which charges that
< between December 1, 1933, and May 1, 1934, -
: !
ALVIN EKARPIS | . ;
ARTHEUR R. "DOC" BARKER
VOLNEY DAVIS

EINER FARMER

~
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HAROLD ALDERTON
WILLIAM WEAVER
BARRY SAWYER
WILLIAM J, HARRISON

and others conspired to kidnap and transport Edward George
Bremer from St Paul, Minnesota, to Bensenville, Illinois,
and hold him for $200,000 ransom, in violation of an Act
of Congress spproved June 22, 1932, Chapter 241, 47 Stat,,
326; U.S.C. 408e,

Will produce the original bench warrants issued
on the ebove indictment as follows: -

Bench warrant dated January 22, 1935, issued
for ALVIN EKARPIS conteining a non est return
deted Jenuery 23, 1935,

Alias bench werrant daeted Jenuary 24, 1935,
issued for ALVIN EKARFIS, conteininc notation
thereon that werrant was served on ley 6, 1936,

Bench warrant dated January 22, 1935, issued
for BARRY CAMPBEIL, with notation anpearing
thereon that the warrant was served on HARRY

CAMPBELL on May 12, 1936,

Will produce the original indictment returned by
the U, S, Grand Jury at St Psul, ¥inn,, on Jenuary 22, 1935,
against

ARTHUR R. "DOC" BARKER
ALVIN KARPIS

VOLNEY DAVIS

HARRY CAMFBELL

ELVER FARVER

HAROLD ALDERTON
WILLIAM WEAVER

HARRY SAWYER

WILLIAM J, HARRISON

'3 U
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and others, charging them with kidnaping and transporting
Edward George Bremer from St Paul, Minn, to Bensenville,
Illinois, on or sbout January 17, 1934, in violation of an
Act of Congress, approved June 22, 1932, Chapter 241,

47 Stat., 326; 18 U.SQCQ 408&. :
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ED'A MTRAY

Missourl State Fenitentiary
Jefferson City, Missouri.

. . Vi
Will testify that she is presently incarcereted
' in the Missouri State Penitentiery serving a sentence on e
¥ charge of robbery, end will admit her complete eriminal
3 $ record which appears herein; that she has known VOLNEY DAVIS
S-‘z since she was twenty-three years of age, having met him in
' Sarulpa, Oklahoma, where she wes working as a waitress,

_ %Will 13entify photographs of all members of the
) Barker~Karpis gangs.

Thet {n March 1933 eshe was living in Kensas City,
Missouri and received a letter from VOLNEY DAVIS, who was in
Chicago, Illinois, requesting ber to come to Chicago; that
— she thereupon proceeded to Chicago, Illinois, and thereafter
ass>cieted with
VOLNZY DAVIS
JE.S DOYLE
FRED BARKER
PAULA HARMON
ALVIN KARPIS

( _ CHARLES Jo FITZGERALD
: ¥RD GOETZ
BYRON BOLTON
ARTEUR R, "DOC" BARKER

DOLORES DELANEY

That in the fall of 1933 she proceeded with VOLNEY
DAVIS to Reno, Nevada, where she associated with ARTHUR R. *"DOC"
R4RKER, ALVIN KARPIS, DOLORES DELANEY, VRED BARKER, PAULA HARMON,
HARRY CANFBEIL, «YNONA BURDETTE; that she first met HARRY CGANPBELL
and AYNORA BURDETIE at that time,

L e S .

Ttat about the first part of December 1933 she and
VOLNTY DAVIS went to St, Paul,lMMinnesota; that when in St. Paul,
she aszsociated with HARRY CAMPBELL and 4ILLIAM WEAVER, ARTHUR R,
(PR T *DOC" BARKZR, FRID BARKER, VOLNEY DAVIS, HARRY SAWYER, GLADYS
SA'YER, .YONA BURDET Z, '¥:TLE EATJK, ¥=ED GOE=TZ, JZ3S DIYLE,
LLTIN KARPIS; that she first met IZLIAM WEAVEIR and MYRTLE EATON
in St, Peul, ¥innesota, at thet time.
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That she recalls that on January 17, 1934, on the day
that Edward George Bremer was kidneped Yolney Davis was awsy
from the apartment during the moraing; that he returned that
afternoon and told her that something had happened; that she
should leave 8t. Paul and proceed to Chicago; that on the
following morning Fred Goetz drove her to Chicago, Illinois,
telling her en route that Wynona Burdette and Paula Harmon
were also proceeding to Chiecago; that Goetz told her that
Willie Harrison would arrange to get an apartment for her,
Edna, Wynona and Paula; that she thereafter contacted Willie
Harrison at Hammond, Indiana, and he rented an spartment for
her, Paula and Wynona, which apartment was located near 63rd
Street and University Avenue in Chicago, Illinois; that this
was the first time she met Willie Harrison;

That during the time that Bremer was held captive
Volney Davis, Fred Barker, Fred Goetz, Doc Barker and Willie
Harrison visited her apartment. .

That during the latter part of January 1934 Fred Barker
came t0 her apartment and told her he had gotien in touch with
Willie Harrisom; that he desired Harrison to go to Toledo, Ohioc,
to obtein a set of Ohio license plates; that shortly thereafter
%illie Earrison showed up at the apartment, end he, accompanied
by her, Edna, and Wynona Burdette, drove to Toledo, Ohioc; that
on the way all three became intoxicated, arriving in Toledo the
following morning inm an inebriated condition; that on their ar-
rivel at Toledo, Ohio, they proceeded to the Casino Clud where -
Charlie Becker and "Coolie" Monroe, bartenders, were present;
that Harrison amked "Coolie™ to get him a set of tags and gave
*"Coolie™ the title to Fred Barker's car, which she, Edna, feels
certain wes registered under the nsme of T. C. Blackburn; that
while they were at the Casino Club Bert Angus came in end en-
gaged them in conversation; that she and Wynona went to sleep
in a back room until about noon; that at that time she, Wynona
and Harrison proceeded to the Algeo Hotel in a cab, leaving their
car in a shed at the rear of the clubd.

That at the Algeo Hotel she and Wynona occupied one room
and Barrison occupied the adjoining room; that they went to
sleep end some time thereafter she heard quite a commotion in
Herrison's room, but paid no great attention to it; that when

J
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she awoke late that afternoon Harrison was gone; that later
that dey she ascertained from Earrison that while he was -
asleep Detective George Timiney and another policeman, whom
she, Edna, delioves was pamed George, at the instigation of
Bert Angus made a fake raid on the Algeo Hotel, kicked in
the door to Harrison's room, put Harrison under arrest and
procesded to take him to the police station; that on the way,
according to what Barrison told her, he strenuously objected
and stated that he was a friend of Bert and Ted Angus, where-
upon Timiney took him to the Casino Clud for the purpose of
verifying Harrison's statements; that at the Cesino Cludb e
following men were present: .

BERT ANGUS
T s TED ANGUS
s ' - , “COOLIE" MONROE
. CHARLES BECKER

Ya

That all four denied knowing Harrison; that they had
meanwhile planted a black jack in the car that Harrison bad
left at the Casino Club; that all of those present except
Earrison greatly enjoyed his discomforture before they advis-
o4 him that it was 211 & joke; thet Harrison thereupon pro-
ceeded to become very intoxicated; thet when he telephoned

her, Edna, at the hotel late in the afternoon, she told him

to immediately come to the hotel, inasmuch as they had to re-

turn to Chicago; that Harrison did return to the hotel and
> ‘ that evening et approximately eight o'clock she, Wynona and

-
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Harrison proceeded to the Casino Club, where they obtained
a set of license plates from Coolie Monroe; that the seme
evening they returned to Chicago.

- That about two days after February 7, 1934, the day
_gp—g on which Bramer was released, Harry Ceampbell returned to the
F I spartment oecupied by her, Wynona and Pauls; that about two
R days later Campbell _gnd Wynona left for Toledo, Ohio; that
D about ten days lateg 2and Volney Davis moved to Aurors, Illie
L nois, where she associated with Volney Davis, William Weaver,
Myrtle Eaton, James J. Wilson, Arthur R. (Doc) Barker, Barry
Campbell, Russell (Slim) Gibson, and Jess Doyle. : !

During the time that $57,000 of Bremer rensom money
BP2 & ] was being exchanged at Chicago, Illimois, that Doe Barker and
Harry Cempbell were making trips to Chicago from Toledo at
that time; that a bag containing the Bremer ransom money was
left for a time in her apartment, and thereaféer -at. the apart-



ment ? cgpiod by Bill Weaver and Myrtle Eaton at Aurors, Ill- ‘
inois, /the gang was excited over the arrest of John J. (Boss) '
Kcla in at Chicego, Illinois, on April 26, 1934, - - - - '

That on a Sundey afternoon adbout May 1, 1934, Volney
Davis, Doc Barker and Harry Campbell left Aurora, Illinois,
for Toledo, Ohio; that on the following day she, Edna Murray,
left for Tulsa, Oklahoma; thet before leaving she understood “
from conversation she had with Myrtle Eaton and Bill Weaver
that this couple intended going to Des Moines, Iowa; that
on the following Saturday, approximately May 6th, she return-
ed to Aurora, Illinois, and on the following day proceeded to
Toledo, Ohio, arriving by bus; that on her arrival at Toledo,
Ohio, about May 7, 1934, she proceeded straightway to the
Casino Club; after checking into the Algeo Hotel; that she
found the Casino Club was closed and apparently undergoing
alterations; thet she returned to the hotel where she remmined
2ll night at the Algeo Hotel and went out the following morn-
ing to the Casino Clud and found Ted Angus and Bert Angus and
also Charlie Becker, who was known to her as "The Skipper”.

That on arriving at the Casins Club on this occasion
she asked Bert Angus where she could get in touch with Volney "Cotton”
Davie, but Bert stated thet some of the crowd would be at the
Casino Club shortly; that a short time after this conversation
Harry Campbell, Jimmy Wilson and Doc Moran arrived at the club;
that they spoke to bher, but acted rather mysteriously and d4id
not appear anxious to engage her in a conversation; that for
this reason she did not ask where Volney was; that Jimmy Wilson,
Barry Campbell end Doc Moran left shortly thereafter, and she -
thereon turned to Bert Angus and said "What em I supposed to
40?"; that Bert Angus then told her that Harry and Jimmy Wilson
were going out to see Volney and would probably return for her.

That she, Edna Murray, is certain that on this ocecasion
Bert Angus referred to Earry Campbell as "Harry”, but on a later
occasion Bert Angus usually referred to Earry Campball as "Buffre;
that shortly after this conversation Harry Campbell and Jimmy
Wilson returned and took her to Harry Cempbell's house located
on 151st Street in Point Place, where uhs met Volney Dnvil, Doc

Barker and Doc¢ Moran.

That she thereafter was acquainted with the following per-
sone at Toledo, Ohio:
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ALVIN KAFPIS

DOLORES DELANEY =~ ="~ ~-~ - - T e -
ARTEUR R. (DOC) BARKER o
FRED BARKER
PAUL. HARMON

. BAPRY CAMBELL
WYNCNA BURDETTE s -
VOLNEY DAVIS
CHARLES J. FITZGERALD
WILLIAM WEAVER
MYRTLE EATON
FILLIAM J. HARRISON
JAMES J. WILSON
OLLIE BERG
RUSSELL GIBSON -
COLIN MORRCE
BERT ANGUS
TEL ANGUS
RENE HOLST
RUTH ANGUS
THELMA HOLST
MADELINE ANGUS
GEORGE TIMIKEY
EARQLD "NIGT" COUSINS
DOCTOR JOSEPH P, MORAN
LUCIAN (LUDY) FLEMING

That a few days before her arrival at Toledo, Ohio,
Volney Davis and Doc Barker hed been operated on by Doc
Moran in en effort to change their fingertips; that Doctor
Joseph P, ¥oran had also operated on Doc Barker's face in
an effort to change his appearance, .

That on the evening of the day that she first

visited Harry Campbell's house Harry Campbell was to have his
fingertips operated upon by Doc Moren; that on this occasion
Harry Campbell came up from the basement of his home greatly
excited and told the rest of the gang that he believed that
someone was “"casing” the place; that while they were discussing
the possibility as to what to do Fred Barker came in; thet when
Fred was informed of Campbell's observations, be said that he
would go over to the Casino Club and find out whether there
was any "heet" on the plece; that Fred returned that same even-
ing and said that "they" (apparently referring to someone at
t+he Casino Club) would find out; that, however, as a precau-
tionery measure everyone with the exception of Wynones Burdette



Eﬁs : and Barry Campbell temporarily moved out; that she, Edna, and ‘
2 Volney Davis went to stey with Alvin Karpis and Dolores De-
laney at the Jarvis Apartments, while Doc Moran and Jimmie 5
i Wileon registered at the Fort Meigs Bote; that Doec Barker
! | presumatly stayed with his brother, Fred Barxer, that night
in Fred's apartment located on Sumnit Street in Point Place;
that on the following morning Pred Barker came to Alvin
Karpis' apartment and stated that George Timiney said that
\everything was alright; that thereafter the rest of the gang
conjectured that Harry Campbell had manufectured the story {
of someone "casing® his house, in order to avoid dbeing oper- ‘
ated upon that night.

— —

— That on the day that she contacted Volnsy Davis after

: erriving at Toledo, Ohio, Volney sent Jirmmie Wilson with her

to look for en apartment; that they hunted all day but she

\:: could not find one which suited her; that thereafter Jimmie
and she went to the Casino Club whers Jirmie received from
Bert Angus the name and address of the manager of the apart-
ment building in wkhich he was living; thet Jimmie Wilson
tcld Ler that Bert Angus had called his landlord and learned
trat this men had an apartment vacant and that he should re-
— gerve it for friends of his; that upon renting the apartment
Jimmie Wilson told the manager that they were friends of
Bert Angus; that during the time that she arnd Volney Davis
lived in this apartment Madeline Angus visited there on several
occasions,. )

That Doc Moren and Jimmie Wilson frequently became
intoxicated during this time and 4did not show up at her apart-
ment to nurse and treat Doc Barker and Volney Devis who were
recuperating from the effects of the operations performed on
their finger tips eand on the face of Doec Barker; that Fred

_ Barker intimated in referring to the conduet of Doc Moran and
k2 Jimmie ¥ilson thaet he intended to bump both of them off; that
during this time Volney Davis, Fred Barker, Alvin Kerpis, Barry
Camprbell, Doc Barker and Williem J. Harrison together with
herself all frequented the Casino Club elmost nightly theat De- . l
- tective George Timiney of the Toledo Police Department, like- ' \

gy

_}.

‘ wise, visited the Casino Club elmost nightly and drank with

tha gang; that on onme occasion she recalls that Timiney was seat- |
ed at a table with Doc Barker 4drinking, end Doc Barker became

' angry at Volney Devis, because he and kdna did not come over

to the table to drink with him amd Ceptair Timiney; that Volney

-~



Davis 2t that time mentioned to Kdna Murray that in case Doc
Berker wass arrested Doc would very likely want to know who
it was who doudble-croseed him, intimating that he 4id mot .. ., ... .
trust Captain Timiney; that at this time when the gang was
. frequenting the Casino Club thers in the company of Captain
TN Timiney they had bendages on their faces and bends and that
' they did not attermpt to disguise their identities by using
‘ . @alicses and called each other by<the names of Doc, Volney,
o \ etc., names which they ordinarily used; that, likewise, &ur-
ing this time members of the gang, especially Doc Barker and

e e

For ¥ Russell Gibson, made use of @ boat which belonged to Ludy
K 4 " Fleming, which bdoat was tied up on the lake near the Casino g
b oo . Cludb; that a few fays afterwards Fleming's wife hearing of 1t

demanded the return of the boest, and thie was donse, |

That volney Davis about this time t0ld her that when \
P be and Doc parker left Aurors, Illinois, fcr Toledo, Ohio, \
1 voc perker mentioned in referring to Toledo that ®all that : ‘
erowd in Toledo know who we are, 80 don't be worried®; that
during the time the gang was frequenting the Casino Clud she
recalls that there was a photogreph of volney Davis in the
I newspapsr with Doc Barker's name under it, (?=2u 25, 1534 issue
of the Toledo News-Beeoe FPhotograph of Alvin Karpis with his name
underneesthe Photo 0f Volney Davie with name Doc Barker underneathe
. . . Article stetes Kerpis en: Doc Borker wented for Bremer kidnaping.)
. that she recalls that Bert Angus mentioned this incident to her;
that on severel occasions Captein Timiney went riding in Ludy
Flexing's boat with Russell Gibson, Doc Barker and other members
of the gang; that Ted Angus, likewise, owned a boat and that on
one occasion Ted t0ld her that he, George Timiney, Doc Barker and
= some of the rest of the geng went out to Middle Island where they

had a fine time,
That at the Casino Club during this time shemw the

o
g?i**ﬁ following persons on frequent occasions:
g VOINEY DAVIS MYRTLE EATON
i | l | HARRY CAMPEELL WILLIAM WEAVER
C . ! WYNONA BURDETTE . ALVIN KARPIS
- " FR¥D BARKER j RUSSELL GIBSON |
. PAULA HARMON DOLORES DELANEY '
&‘;‘ DR, JOSEPH P, MORAN RUTH ANGUS :
, '\ OLLIE BERG MADELINE ANGUS \
S i | TED ANGTS RPNE ROLST b
BERT ANGUS THELM:. HOLST
GEORGE TIMINTY LUCL'N (LUDY) FLEONG
E'ROLD "NIG" COTSINS ARTHUR R. "DOC" BARKER
JRES T WILSON CHARLES J, FITZGERALD

4.4 -
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That during this period in the summer of 1934 Charles
J. Fitzgerald was residinga Toledo, Ohio, during the time
that the entire gang was there; that he spent considersdle
time with them at the Casino Club; that she recalled that
Fitzgeraeld was a close friend of a man named Al, whom she A?ﬂ:,

understood was a minor bootlegger in Toledo: t at that
time she was having same trouble and she
frequently talked with Fitzgeral she knew as "0ld

Charlie™ relative to a needed operation; that he volunteer-

ed to pey for the operation and cautioned her not to have
anything to do with Doctor Joseph Moran, as he evidently

had heard that she seriously had contemplated having Doec .
loran operate on her, : .

Thet Bert and Ted Angus, ms well as Rene and Thelma
Folst, Madeline Angus (Bert's wife) and Ruth Angus (Ted's
wife) and George Timiney all referred to members of the gang
by their common nemes; that members of the gang when referr-
inz to Captain Timipey and in telking with him called him
*Tim"; that she understood that shortly after her arrival at .
Toledo, Ohio, that Doc Barker and Russell Gibson either pur- \
chased or rented Ludy Fleming's motor boat; that during their \
entire stay at Toledo the gang had access to this launch
and that the keys to this boat were kept at the Casino Club;
that both Doc barker and Russell Gibsonknew how to operate
this boat, and *Slim" Gibson especially was very adept in
ite operations; that this boat was derk moroon in eolor;
had a capacity for seven persons, with a built-in motor and
steering wheel; that it was usually docked in the amell bar-
bor directly across from the Casino Cludb mext to the golf
course; that @Gy Becker, "The Skipper", ususlly took ecare
of the boat for the gang; that when she arrived in Toledo,
Ohio, and shortly thersafter Alvin Karpis, Volney Davis and
Doc Barker had bandages on their hands; that after his oper-
ation Harry Campbell elso had his hands bandaged; that Alvin
Karpis frequented the Casino Club with these bandages on
bis hands and bandages 2lso under his ears; that at first
most of bis hands were covered but later these bandages
covered only his ten finger tips; that Karpis wore white
gloves to cover these bandages most of the time; that Alvin
Earpis frecuented the Cesino Cludb elmost nightly for e short
time after she arrived at Toledp; thet his fingers were so

N
.
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sensitive and sore that he could not hold @& glass of beer
with his fingers but would hold the glass with both palms
of his hands cupped around it. :

That Doc Barker had bandegez on his face and nose
and he wore these bandages during the time that he fre-

~~ —-

quented the Cesino Cludb; that due to the operation perform-

ed on Doc Barker by Doc Moren an abscess formed under Doc
Barker's right ear, and it was necessary for him to wear a
bandage over this abacess for a long period of time.

Will testify that shortly after her arrival at
Toledo, Ohio, in May 1934 shé end Volney Davis visited the
Casino Club one night, at which time she observed Al Woods
ané his wife, Doc Barker, "Nig" Cousins, Doc Moran and

Fitzgerald drinking at a table with Captain George Timiney;
that at the time thet she and Volney Davis entered the elubﬁ

Jimny Wilson was sitting with two girls, who were unknown
to her, Edna, end Volney welked over to telk with Jimmy
¥ilson and his two girl compenions; that she went over to
a booth and sat down with Rene Holat and Madeline Angus;
that George Timiney eappeared to bte drunk and ocame to the
booth where she, Edne, Rene Holst and Meadeline Angus were
sitting, and Timiney asked Rene for & dance; that Rene re-
fused and that when Timiney walked away Rdma remarked -
"Whet the Hell does that eee oeo o soeee want?¥; that Rene
laughed and said, "Oh, he's alright; you have nothing to
worry ebout"™; that Bert and Ted Angus “fleeced™ the gang
while they were visiting the Casino Club by overchamging
for 4rinks they purchased and in failing to return change

]

from bills given by them in payment for drinks; that on fre-

quent occasions she personally observed Bert Angus ringing
up a five or ten dollar denomination bill in cases where

the bill was considerably below that amount, Bert Angus fail-
ing to return change from the bill; that all the gang was ap-
parently aware of this as it was frequently discussed among
them; that in no instance did any one of the gang ever pro-
test such actions on the part of Bert Angus in this regard.

That on one occasion while some of the gang were pre-

paring to go on e boat ride they were apperently very boi-

sterous, sd an unknown police officer entered the Casino Clud
and mentioned to Bert Angus that he wondered who that drunken
bunch (referring to members of the gang) on the lake was; that
Fred Barker was present at the club when this police officer

entered, and in response to the officer's query Bert Angus in-
formed the officer that they were a bunch of bootleggers froo



Chicego, and he, Bert Angus, thereupon winked to her apd Fred
Barker.

That shortly after Madeline Angus was released from
the hospital where she underwent an operation she, Edna, and
Wynona Burdette visited Madeline Angus at her home; that on
this occasion Madeline Angus picked up & magazine and called
to Wynona, "Come here; I want to show you a cute picture®;
thet both she, Edna, and Wynona looked st this magazine .
and they observed it to be a photograph of Fred Barker; that
underneath the photogreph there wes a paragraph which men-
tioned that Fred Barker was wanted for the murder of a sheriff
at West Plains, Missouri, and thet he was also wanted by the
government for the kidnaping of Edward George Bremer; that
upon viewing the photograph she, Edna, was flabbergasted,
and upon returning to her cottage at Sandusky Beach where
she was then residing after leaving Toledo, Ohio, and where
she and Volney Davis were living, she told Volney Davis and
Doec Barker about the incident; that Doc Barker merely laugh-
ed but Volney was greatly perturbed saying, "It looks like
it's & family affair”; thet Volney Devis thereupon forbade
Edne to go to the Cesino Club; that on one occasion while
the canc was frequenting the Cesino Clut she was telking to
Bert Angus in front of the Casino Club while Doc Barker, \
Jimry Wilson and Russell Gibson were out for a boat ride;
that she and Bert Angus were discussing the joke arrest of
Willie Harrison at Toledo, Ohio, in January of 1934 by Cap-
tain George Timiney and his sguad, (which joke arrest has
been previously mentioned), eand during this conversation Bert
Angus remarked that at the time Willie was arrested, "We
did not know we were fooling with e bunch of kidnapers®;
that on another occasion when she was at the Casino Club she
noticed three women $hére accompanied by a couple of younger
women; that Madeline Angus advised her that these women were
landladies from downtown.

That it was her recollection thet one of the land-
ledies was named ®Maxine"; that she believes another was
nared "Eva"; that from conversation she overheard she under-
stood that Jizmy Wilson and Doc Barker frequented some house
of prostitution at Toledo but does not know which house they
patronized,
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That Jimmy Wilson went with various girls during the
time he was at Toledo; that on one occesion Jimmy Wilson
told her that while he was driving Harry Campbell's Ford
sedan, he wes drunk and wrecked the car; that after the
wreck two police officers questioned him; that shortly before
the officers arrived at the scene of the accident, he threw
away a pistol which he had in his possession; that when he
was yuestioned by the officers, he told them that he was ae-
quainted with Bert Angus and Ted Angus; that, to her best re-
collection, Jimmy Wilson told her that these officers took
him over to the Casino Club; that after he was released he,
Jinmy, returned to the wrecked ecar and took a bullet proof
vést from it; that Jimmy Wilson told her that at the time
of the accident he was accompanied by two prostitutes from
"downtown", and in order to keep the girls quiet, he gave
them ten dollars a piece; that while the officers were ex-
emining the automobile prior to their teking him to the
Casino Club, he, Jimmy Wilson, recowered his pistol and
placed it in his pocket and had it with him at the time that
the officers took him to the Casino Clud for the purpose of
having him identified,

Shke recalls that Kuth Angus was infatuated with
Jimmy Wilson, and she frequently went to the home of Harry
Campbell and VWynons Burdette on 13lst Street in Point Place
where Jimmy Wilson was also staying; that Wynona Burdette
told her on one occasion that she had caught Ruth Angus in
a very compromising position with Jimmy Wilson.

That in the latter part of Mey 1934 she proceeded
to Aurors, Illinois, end Volney Davis moved in with Bill
Weaver and Myrtle Eaton in a cottage they occupied at a
beach near Sandusky, Ohio; that upon her retura to the beach
near Sandusky, Ohio, she end Volney Davis continued to stay
at Bill Weaver's cottege for several weeks until they obdbtain-
ed a cottage at Sunnyside, near Sandusky, Ohio; that during
the tire ghe resided at Weaver's home, the gang brought a
gladstone bag conteining tke bremer ransom money from Cleve-
land, Ohio; that she, Edna, d1d not see the contents of this
bag, but knew that it contained the Bremer ransom money; that
this bag wes kept under the bed in the room which she and
Volney Davis occupied at Bill Weaver's house; that during the
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summer of 1934 Wynona Burdette was confined to the hospital
on two separate occasions; that on the seocond occasion that
Wynona Burdette was at the hospital Madeline Angus, acoom-
panied by her mother, came t0 the hospital to visit Wynona,
at which time the mother of Medeline had a newspeper relat-
ing to the killing of John Dillinger at Chicago, Illinois;
that the mother of Madeline Angus proceeded to read this
erticle to Wynona Burdette and then asked her whether she was
scared; that Wynona Burdette shortly thereafter related this
incident to her, Edna, and advised Edna that she was scared,
because the mother of Madeline Angus apparently knew her true
identity.

t when she, Edna, first begen baving troudle b7

she talked with Doctor Joseph P. Moran about her
condition, end Doc Moren wented to operate on her at Wynona
Burdette's house; that she later talked this matter over
with Bert Angus, and Bert Angus stated that he could get her
in the hospital, and no questions would be asked; that from
Bert Angus' conversation she understood it was his intention
to get her, Edne, in the same hospital where Wynona Burdette
was confined on two different occasions; that she understood
from various conversetions overheard by her that Bert Angus
hed made the arrangements for Wynona Burdette to be placed
in this hospital and bad recommended a doctor to Wynona.

That on one occasion while she and Volney Davis were
residing 8t the beach near Sandusky, Obio, she had an ergument
with Volney Davis and left the house, proceeding to the home
of Wynona Burdette on 131st Street in Point Place, Ohio; that
leter she end Wynona went to the Cesino Clud where they met
Bene Eolst, Ruth Angus, Jimmy Wilson and Willie Harrison; that
with these latter named people she and Wynona drove to the Luna
pier at the suggestion of Ruth Angus; that there were two cars
used on this trip, one of them being a Buick belonging to Edna;
that during the time that she eand Volney Devis resided near
Sandusky, Ohio, she associated with Williem Weaver, Myrtle
Eaton, Harry Sawyer, Gladys Sawyer, Doc Barker, Harry Campbell,
Alvin Karpis, Fred Backer and Willie Harrison; that on one occa-
sion Willie Herrison when visiting at her bouse near Sandusky
Ohio, mentioned that he was out on bond on a rape charge at

Hemmond, Indiana.
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That about August 1, 1934,/and Volney Davis left her

cottage at Sunnyside, near Sandusky, Obio, and she decided
to go to Glasgow, Monteana; that she stopped in Aurors,
Illinois, on the way out; that thereafter she d4id not agein

return to Toledo, Ohio.
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WYNOI. BURDETTE

United States Detention !'hrn,

Will identify photographs of all members of Barkerw
Karpis gang mentioned hereine ’

Will testify that from about 1931 at Tulsa,
Oklehoma, Chicago, Illinois, St, Paul, Minnesota, Reno,
Nevada, and other places in the United States, she was {a
association with the following:

HARRY CAMPBELL
WILLIAM Jo HARRISON
WILLL'M WRAVER
ARTHUR R, "DOC®" BARKER .
VOLNEY DAVIS , ' '
EDNA MURRAY
ALVIN KARPIS
DOLORES DELANEY
PAULA HARMON
That in the winter and summer of 1934 at Toledo,
Ohio, she was in sassociation with the following n=med

individuals:

EAPRY CAMPBELL
WILLIAM J, EARRISON

FRED BARKER

ARTEDR Ro "DOC* BARKER

ALVIN KARPIS

VOLNEY DAVIS

RUSSELL GIBSON

OLIVER A. EERG

DR. JOSEPH P MORAN

JAMES . WILSON

GEORGE TIMINEY

EAROLD "NIG* COUSINS _
PAULA BARMON ° : ,
CLARA GIBSON ~. ; =
DOLORES DELANEY

TED ANGUS

BERT ANGOS . _

RUTH WELLS

EDIA MURRAY

MADELINE ANGUS
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COLIN MORROE
RE.E BOLST
THELMA HOLST

’ LUCIAN C. FLEMING ;

’

That she first met HARRY CAMPBELL in Tulsa, Oklahama,
in 1931, eand shortly thereafter he was arrested, made dond and
fled from the charge; thereafter she joined him and travelled
with him to various eities in the United States where she
met those persons indicated above; that in the latter part of
1933, all of those persons mentioned by her were in St, Paul,
Minnesota, including herself; that in the latter part of
Januery, 1934, she went to Chieago, Illinois, where she oalled
WILLIAY J. BARRISON by telephone as instructed, and the latter
secured an apertment for her; that she lived at this apartment
with ED!A MURRAY and PAULA BHARMON and that during the latter
pert of Januery, 1834, WILLIAM J. HARRISON drove EDNA MURRAY
and her to Toledo, where they echecked into tkhe Algeo Hotel, -
HARXISCON doing the registering end on this occasion HARRISON
obteined a room adjoining theirs; that thet evening HARRISON
took them to the Casino Clud where he introduced her to
BERT ANGUS AND TED ANWGUS as "The Squaw,” and EDNA MURRAY as
"Rabbits®; that they remeined at the Casino Cludb for approxi-
mately four hours and then returned to the Algeo Hotel; that
about nine A. M. on the following morning HARRISON eame to
their room and told them he was going out, but would be back
shortly. However, he 4id not returz until adbout five P, M.;
that she later learned through "the boys™ that EARRISON was
picked up on the above occasion by the police, and that he
told the police he was a friend of BERT and TED ANGUS,.

That shortly after February 7, 1934 (the date Mr,
Bremer was released) HARRY CAMPEELL, WILLIAM J, HARRISON,
end her drove to Toledo from Chicago, end upon arriving at
Toledo checked in at the Algeo Hotel under the name of Mr,
and Mrs, George Winfield, or Mr., end Mrse George L. Martin;
that they remained at the hotel for about two deys and then
obtained a furnished apartment at the Jarvis Apartments at
Toledo under the name Of Mr, and Mrs. George Winfield; that
she and CAMPBELL lived at the Jarvis Apartments for approxi-
metely two months and that while there FRED B-RKER and AKTHUR R.
*DOC" BARKEE visited them on one occasion; that about the first
of April, 1934, HARRY CAMPBELL rerted a house on Summit Street
et Point Flece, under the name of George Winfield, and during
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the time they were moving into this bouse, which took about .
three days, she and CAVPBELL visited the Casino Cludb on
several occasions, at whiech time the Casino Clud had mo

bar or dining and was being remodeled; that during this
period they sometimes bought food and took it to the Casino
Clud where an 014 waiter named Charley, eooked it for them;
that on occesions while they were at the Casino Club another
wajiter named "Coolie" and BERT and TED ANGUS were there; that
she introduced HARRY CAMPBELL to Coolie, TED and BERT ANGUS
merely using the name of George; that during this time she
met DOLORES DFLANEY and PAULA EARMON 4n LaSalle & Koch's
Department Btore, at which time PAULA HARMON told her that
PAULA and DOLORES were living in an apartment at Point Place,

That ebout two weeks after she and CAMPBELL moved
into the house at Point Plece, located near Summit Street,
WILLIA J, HARRISON, and ARTZUR Re "DOC" BARKER came to the
house and thereafter ARTEUR R. "DOC™ BARKER lived with them
practically all the time they were in Toledo; that a few
days after HARRISON and ARTHUR k. "DOC®" BARKER came, VOLNEY
DAVIS arrived and in the fcllowing few days DR, JOSEFH P,
MORAN, JAMES Jo WILSON and RUGSELL GIBSON visited the bhouse;
that OLIVER A. BEXG visited the house on one occasion, but
left the same night,

That a night or two after DR, MORAN arrived he
operated on the finger tips of VOLN:Y DAVIS and ARTHUR R.
*DOC™ B.PXER and thst these two individuale remained at - ,
Rer home while they were recovering from the operation,

That about ten days after operating on the finger
tips of vOLNKY DAVIS and ARTEUR Re. "DOC" BARKER, HARRY
CAMPBEIL decided to have his finger tips operated on; that
the night before this operation was to take place EDNA MURRAY
was at the house and WYNONA BURDETTE moticed from the froat
window a sedan parked on the street in front of the house,
which sedan oontained severzl men, and she $0ld the others
sbout it; that ARTHUR R, *DOC" BARKER looked out the window
and stated, "It looks like this place 1s ‘'hot'"; that VOLNEY
BAVIS spoke up and said, "It is God darm bhot"™; that the gang
immediately decided to leave and 4id 80 by going out the side
door; thet she and HARRY CAMPBELL peacked some bags and guns
which were in the hcouse and drove immediately to the Casino
Club, and contrary to their usual habit of parking the ear
in the front, HAKRY CAMPBELL drove to the reesr and attrected
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) the attention of BERT ANGUS; that BERT ANGUS came ocutside
end HARRY CAI'BFLL requested permission to use BERT ANGUS'
cottage located on Lake Erie; that BERT ANGUS granted per-
t mission and HARRY CAYPBELL drove t0 the eottage, appearently
knowing its locstion; thet shortly after they arrived st
this cottage BZRT ANGUS and OLIVER A. BERG stopped at the
cottage and telked for a half hour or 80 on general sub-
Jects; that the following morning she and HARRY CAMPBELL
left the cottage and went to tte Casino Club and ate lunch
- and she drove to the house and "cased" it and not seeing
' any police in sight reported this to EARRY CAYPBELL and
they returned home; that thet evening or the next aight
HARY CALFUxil had his finger tips operated on by IR, MORAN
) in the presence of JAES J. WILSON, FRED BARKER, ARTEUR R.
’ ’ *DOC" BARKZR and the witness; that thereafter IR, MORAN
and JAMES J, WILSO lived with theam until she went to the
hospital about Juns 3, 1934,

That during the month of May, 1934, she and
HAREY CAlPBZLL visited the Casino Cludb on many occasions
and that on nearly every occasion she was there with HARRY
ot CAMPEXL] she observed various members of the Barker-Earpis
b gang, such as ALVIN KARPIS, DOLORES DELAXEY, ARTHUR R. *"DOC"
BARKER, FRED BARKER, PAULA HARMON, EDNA MURRAY, YOLNEY DAVIS,
WILLIAM J, HARRISON, DR. JOSEPH P, MORAN, JAMES J. WILSON,
OLIVER A. BERG, and HUSSELL GIBSON, : g

7 .
s That she was suffering from a female illness and
desired to have medical attention and talked with RUTH WELIS
. about this matter, who took her to Dr. Douglass, introdueing
E:ﬁ her under the name of Mrs, Winfield; that the doctor sugges-
24 ted she go to the hospital, and she reported this matter to
f HARRY CAMPBELL, who t0ld ber t0 ask HUTH WELLS whether the
; latter would oonsent to using her, HUTE'S, address when the
& ~~ witness registered at the hospitel, HARRY CAMPBELL eautioning
i : WYNONA BURDETTE that under mo circumstances should the correct
d address of their house be given at the hospital; that she saw
h ROTH WELLS end asked her about it and the latter replied that
< she had no objection; that she remained at the hospital for
e L | spproximately two weeks and while there she was visited on
" various occesions by HARRY CAMFBYLL, JAMES J. WILSON, ARTHUR R.
*"DOC*" BARFER, PAULA BARMON, HUTH WELLS, MADELINE ANGUS, and
KENR HOLST; that on the 4=y she left the hospital HARRY CAMPBELL,
JAMES J, WILSON, ARTHUR R, "DOC" BARKEH and she stopped by the



v ‘l ")‘
B T T S SO

L

Casino Clud for some beer; that on the day she left St.
Vincent's Hospital, MADELINE ANGUS, the wife of BERT ANGUS,
antered the hospitel and while MADELINE ANGUS was there
she was visited by KENE HOLST, WYNONA BURDETTE, and KUTH

WELLS. 4

That a few days after MADFELINE ANGUS returned
from the hospital she and EDNA MURRAY paid her a visit at ,
her apartment on Cherry and Collingwood Avenues, and whem
they arrived they found KENE HOLST and 1HEIMA HOLST visit-
ing MADELINE ANGUS, end also present was MADELINE'S daughter
and some unknown women; that during this visit to MADELIN®,
THEIMA HOLST picked up a detective magazine which eontained
a lineup of several men wanted by the law; that IHEIMA
showed this magezine to KDN.1 MURRAY and her end asked, "Ian't
this Shorty and Ray?"; that both she and EDNA MURRAY looked
at the photographs pointed out by THELMA end recognized them )

”

as being those of FRZD BARKER and ALVIN KARPIS; that MADELINE
ANGUS, who was lying on the couch nearby, apparently heard
TEELA'S remarks as she asked that she be shown the magazine;
thet ED!A gave MHADZLINE the magzezine containing these two
photogzraphs end that [ ADELINE ANGUS looked at them and grinned
end mede pno comment; that she told HARRY CAMPBELL about this
incident that night; that CAMPBELL told ber not to visit
MADELIRE anmy more, but, however, she continued to associate
with MADELIRE ANGUS, RUTE WELLS, end KENE HOLST, dut mo
further mention was made of the imcident, K

|

That shortly thereafter she and HARRY CAMPBELL
left Toledo and went to0 live with VOINEY DAVIS and KDRA
MURRAY, WILLIAM WEAVER and MYRTLE EATQN at Grand Forest
Beach on Lake Erie.

That after she and HARRY CAMPEFLL moved out of
the Jarvis Apartments, ALVIN KARPIS and DOLORES DELANEY
moved into the apartment they vacated; that while sghe and .
EARRY CAVPBFLL were living at the Jarvis Apartments they
were visited on one ococaesion by WED ANGUS and XUTE WELLS,

That WUSSELL GIBSON and his wife, CLARA GIBSON,
hed an apartment in downtown Toledo and that PAULA HARMON
and FRED B.RKER hed an apertment on Summit Street in Point
Flace; that WILLIAM WEAVER and MYRTLE EATON were together
at Toledo during this period for a short time,

d L



That she returned from Grand Forest Beach ia
July 1934 to Toledo, Ohio, and again entered St, Vincent's
Hospitel for further medical attention, again using the
name of Mrs. George Winfield, as she hed originslly entered
the hospital under that neme, and with the oonsent and
knowledge of RUTE WELIS used the address 4209 North Lockwood
Avenue, the address where TED ANGUS and RUTH WELLS resided
48 man end wife,

That after leaving the hospital she and HARRY
CAZPBILL moved to Cleveland, Ohio, whers they took residence
at 7009 Franklin Boulevard under the name of Mr, and Mrs,
George Wolcott; that ALVIN K'RPIS and DOLORES DELANEY,
FRED BARKER and PAULA HARWON also established residence in
Cleveland; that ARTHUR R, "DOC" BARKER and !/ILLIAM J, HARRISON
likewise were in Cleveland, .

Thet members of the gang were joined in Cleveland
by HARRY SAYYER and the latter's wife, GLADYS SANYER, both
of whox were friendly with the gang at St. raul, Minnesota,

That she was eonfined to the house most of the time
she was in Cleveland, however, omn September 5, 1934, she ae=-
oompenied FAULA H.RMON and GLADYS SANYER to downtown Cleveland,
where they visited the bar at the Hotel Cleveland and became
intoxicated and were arrested; that at the time of arrest she,
WYNO:l: BURDETTE, gave her name as Wynona Wolcott and stated .
that she was from Toledo, and gave her address as 2831 - 131st
Street, Point Place, Toledo, Ohio.

That after being in Cleveland for a while she,
PAULA HARMON and GLADYS SAWYER were arrestsd and turnsd over
to Agents of the Federal Bureau of Investigation, removed to
Chicago, Illimois, questioned, ani released, and that there-
after she again met EARRY CAMPBELL in November, 1934, im
Oklahoma and CAMPBELL took her to Miami, where she met ALVIN
KARPIS, YRED BARKER, his mother, and DOLORES DFELANEY; that
she resided for a while with FRED BARKER and hie mothsr at
Okddwaha, Floride, and left on or sbout January 13, 1935;
that she and HARRY CAMPBELL resided with ALVIN KARPIS and
DOLORES DELAREY in a house at Miami; that upon receiving news
of tke killing of FRED BARZER end his mother at Oclawaha,
Floride, on January 16, 1935, she and DOLORES DELANEY fled
from Miami, Florila, and proceeded to Atlantic City, New
Jersey, and were followed shortly thereafter by EHARRY CAFBELL
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and ALVIN XZRPIS; that all four checked into the Danmore
Hotel in that eity; that on the morning of January 20, 1935,
the local police at Atlantic City made inquiry at the hotel
and ALVIN KARPIS and HARRY CAMPBELL shot their way out of

the hotel, leaving her and DOLORES DELANEY; that she and
DOLORES DELARCY at that time were taken into custody by
Special Agents of the Federal Bureau of Investigation, and
thereafter she was ramoved to Florida, where she and DOLORES
DEZLANEY entered pleas of guilty for harboring end eonspiring
to harbor ALVIN KARPIS and were sentenced in the United States
District Court, Jacksonville, Florida, to five years, and that
she is presently serving that sentence at the United States
Detention Farm, Milan, Michigan,

(Pertinent information furnished by Wynona Burdette is con-
tained in e aigned statement dated at Chicego, Illinois,
Janusry S1, 1936, and signed statement dated at St, Paul,
Minpesote, Jeanusry 18, 1936, secured by J., Ps Sullivan and

Jo Lo Undnla, Special Agents, rederel Bureeau of Investigation,

Ue. Se Department of Justice, 1448 Standerd Building, Cleveland,
Ohio, and alsc in an unsigned statement dated at Chicago, Illi-
nois, September 13, 1934. This unsigned statement was pre-
pared by Speciel Agent Jo. L. Madala. These three statements
will be available to the United States Attorney at the time

of trial, as well as signed statement dated at Philadelphis,
Pennsylvanis, January 20, 1935, secured by R. #hitley, A. R.
Miller, and H, A. Thompson, Special Agents, Federal Bureeu of

Investigetion, U. S. Department of Justice, dealing particularly

with the events at Atlantic City in January 1935,)
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ROTE: On Octoder 3, 1936, Wynona Burdette was
interviewed at the United States Detention Farm, Milan,
Michizan, by Special Agent D, P, Bullivan, At that time
she exhibited a friendly and cooperative sttitude and
provided the followinag additional imformation, and

Will testify im addition to that set out above,
that during the time that she and HARRY CAMPEELL were
residing at the Jarvis Apartments at Toledo, shortly after
their arrivel from Chieego, Illinois, during the early
part of 1934, she, HARRY CAMPERLL, WILLIAM J, BARRISON
occasionally visited the Casino Cludb to bhave a drink; that
at the Casino Club at that time they saw TED ANGUS and
BERT ANGUS, COLIN MONROE, end CHARLES BECKER, who was
also known as "The Skipper"; that in referring to the -
incident mentioned above when HAXRY CAMPBELL notieced an
automobile which appeared suspicious outside of the house
occupied by WYNONA and-him at 2831 o 131st Street, on the
night that DR. MORAN was to operate on his finger tips,
she, together with HARRY CAMPRELL, proceeded to the Cesino
Club where they obtained permission to use the cottage of
BERT ANGUS, located on the shores of Lake Erie near Toledo,
Qhio, and in addition to the testimony set out above will
testify that on the following morning she and HASRY CAMPEELL
proceeded to the Casino Club where they had breakfast; that
BE2T ANGUS and COLIN MONROE were at the Casino Club at that
time and that HARRY CAMPBELL and BERT ANGUS econversed eonfi-
dentially together; that upon leaving the Casino Club, HARRY
CAMPBELL told her, in referring to the scare of the previous
evening, at which time they thought the police were “casing"
their house, "that everything was all righty that it was
just a false alearm™, but that in order to make certain that
everything was all right HARRY CAMPEELL suggested to her that
she ride around the house a oouple of times to determine
whether she would see anything suspicious; that she 4id so
and finding nothing of a suspicious echarecter, she returned
and advised HARRY CAMPBELL and shortly thereafter they moved
back to their house at 2831 « 131st Street; that she recealls
that members of the gang used TED ANGUS' speed boat, the keys
of which were kept at the Casino Club; that she remembers on
one occasion TED ANGUS, HARRY CAMPBELL, ARTHUR R. "DOC® BARKER
and others of the gang mede & trip to Middle Ialend; that on
their return HARRY CAMPBELL'S head was cut and he told her
ttet he had bumped his head when the boat "did a nose dive,"

[ S
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In referring to the incident mentioned above o
when she and EDNA MUKRAY visited MADELINE ANGUS' aperte : :
ment and MADELINE exhibited to her a megmzine ¢ontaining L
the photogrephs of FRFD and ALVIN KARPIS, that
upon dbeing shown the July/ e of Startling Detective
magazine, end perticularly page seventy-two thereof,
she can state that the photographs of FRED BARKER and
ALVIN KARPIS appearing thereon, appear to be the identieal
photographs appearing in the same magazine which MADELINE
ANGUS showed to her on the above occasion,

That at the Casino Club memdbers of the gang
were known and used the nicknames, which they ordinarily
used in referring to one another; that BERT ANGUS and
TED ANGUS occasionally, in referring to HARRY CAMPBELL,
called him by the name of Herry; thet ordinarily, however,
they used the name of "Buff™; that ARTHUR R. "DOC®" BARKER
was known ae "Doc¥; that FRED BARKER was known as Freddie;
that ALVIN KARPIS was known as Ray; that she, WYNONA, was
known a= Wynona; that DOLORES DELANEY was known as Doloreg;
thet FAULA HARMCN wes known as Paula, and that RUSSEILL !/
GIBSON wes known as "Rusty" or "Slim"; that on several ‘'
occasions she inandvertently, in referring to EARRY CAMFEELL,
instead of using the mame of George, which name hes ordinar
ussd at Toledo, would call him by bis correct name, Harry,
in the presence of RENE HCLST, MADELINE ANGUS and THEIMA
HCOLST. .

That at the Casino Club she spent a lot of time
in the kitchen speaking with Marie (Berley), the oook; that
on one ocoasion she was speaking with Marie in the kitchen
and BARRY CA{PBZLL was outeide in the olud proper; that
she believes that BERT ANGUS was on duty at the time; that
GEORGE TIMINEY, with five men, apparently policemen, dressed
in plain clothes, pulled up in front of the Casino Cludb and
entered; that EARRY CAMPBELL burst into the kitchen and closed
ths door; that he pulled his gun from under his belt and /
peeped through a small glass aperture in the door; that I |
BERT ANGUS yelled from the clud proper into HARRY CAMPEELL
and ea1d 1t was sll right for him to come out; that BARRY { ;
CAVPBELL replaced his gun unéer his belt and walked dack
into the 6lub where TIMINEY and the other five men were ‘
stending at the ber; that at that time HARRY CAMPEELL had
a2 coet on; that later that night when she and HARRY CAMPBELL
were leaving, and after TIINCY and the otiers had already
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gone, BERT ANGUS laughed about the fright eaused to BAHRY - - --
CAMPBELL, and thereafter kidded him on seversl occasions
about his actions in running into the kitchen,
That on another occasion she was at the Casino
Club with HARRY CAMFBELL when CAPTAIN GEORGZ TIMINEY, ec- -
campenied by two strange men, dressed in plain clothes,
entered the elud; that HARRY CAMPEELL ran into the kitchen
and hid the piatol be carried in a box; that she recalls
that at that time Marie, the oocok, was sanning tomatoes;
that thereefter when TINIKEY and his two oompanions left
either TED or BERT ANGUS, but to her best recollection
it was TED ANGUS, kidded EARRY CAMPBEKLL about his running
into the kitchon to aocreto his gun, J
That on other occuiona when CAPTAIN TDEI!!E!
waa at the Casino Clud alone, HARRY CAMPBELL and other
members of the gang exhibited no fear; that she has seen
BATEY CAMPEELL 4drink and eonverse with CAPTAIN GEORGE
TIVINZY on severel occasions at the bar; that CAMPBELL !
and otker members of the gang bougcht Arinks for TININEY . |
and drenk with him and stowed no fear of being apprehended,/

Thet at the Casipo Club she heerd HARRY CAMPRELL /
conversing with other members of the gang and in referring:
to their frequenting the Casino Clud and living at 'rolodo.f
sbe hecrd mention made that there wes nothing to fear, and
that they were all right at Toledo, .

That members of the gang spent a great deal of
money at the Casino Club and tipped the entertainers and
employees freely; that she recalls that members of the
€ang when sitting et the bar would leave the change from
the drinks in front of them and that oocasionally they
would have large bills of $10 or $20 denominations lying
in front of them on the ber, but that she cannot recall
BERT or TED ANGUS ringing up the entire amount of a bill
when drinks were purchased, md when chenge was due to
acobers of the gang. '

That she 4oes recall a girl entertainer at the
Cesino Clud, who wae infatuated with JAXES J, WILSON, and
wes present at tLe Casino Club with other members of the



g ) gang one evening when this girl entertainsr made a scene, and
ol accused WILSON of bdetraying her; that this girl threatened
to do bodily harm to WILSON and WILSOR appeared to be
frightened,

That she recalls an occasion when the gang wms
present at a drinking party in the basement of TED ANGUS'
] home; that present at that party were TED ANGUS, KRUTH WELLS,
BERT ANGUS, MADELINER ANGUS, HARRY CAMPEFLL, herself, WYNONA
BURDETTR, WILLIAM J, BARRISON, CHARLES BECKER, RENE HOLST,
JAES J, WILSON, and the sweetheart of RENE HOLST, whon she
believes is namsd "Ludy"™ and whom she will describe as being
: ! about S5 years of age, quite tall, heavily duilt, with mmall
— ‘ equinty eyes; that she saw this man whom she described as
]
|

being the sweetheart of RENE HOLST on several occasions with
REWE HOLST at the Casino Club; that she recalls that he
drank very heavilyj that all of the above mentioned persons
drank heavily that evening; that a few days thereafter RUTH
ANGUS told her that TED ANGUS had punched RUTH because of
the alleged attentions she had paid to0 JAYES J. WILSON; that
on another evening at the Casino Cludb she and HARRY CAMPBELL
were 4drinking with 2 man known to her as "Nig™ and his sweet-
— S beert, Ethel, and several other persons who were unimown to
~her; that RUTH WELLS put her coat behind the dar and an argu-
! ment arose between RUTH WELLS and TED ANGUS, and TED slapped
'\ | RUTH'S face; that at that time RUTH was keeping eompany with
‘ JAMES Jo WILSON and frequently visited WYNONA BURDETTE and
o . HARRY CAMPBFLL'S house at 2831 « 13lst Street, uader the
_pretense of visiting WYNONA; that at WYNONA'S houss RUTH
would meet JAMES J, WILSON; that on one occasion she, WINONA,
found RUTH WELLS and JAMES J. WILSON in a compromising situa~-
"tion in her home,

That during the summer of 1934 she visited the
42nd Street Cafe on several occasions, and at this time
was aceompanied by WILLIAM J, HARRISON, HARRY CAMPBELL,
TED ANGUS, BERT ANGUS, BUTH AN3US, MADELINE ANGUS, RENE
1 BolLsT, DOLORES DELANEY, PAULA H'RMON, and ARTHUR R, *DOC®
BARKER, and TEELMA HOLST; that she is mot acquainted wit
the owner of the 42nd Street Cafe and that JOE ROSCOE is

unknown t0 here
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That ARTHUR R. "DOC" BARKER and ALVIN KARPIS
viesited the Casino Cludb with bandages on their hands and
faces; that shortly after the operations had been performed
on them these bandages covered all of their hands; that
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thereafter the bandeges covered only their finger tips; that ~
she recalls that an abscess formed on one of the scars on
ARTHUR R. "DOC"™ BARKFR'S face and that he was compelled to ~
woear this bandage for some time; that ALVIN KARPIS frequently
wore white gloves im order to hide the dbandages worn by him;
that she recalls that his hands were so0 sensitive that he

was compelled to hold a glass with the palms of his hands

when drinking beer,

That she recalled that JAMNES J. WIILS(N, who wmas
known to her as Jimmie Wilson, visited the Casino Clud
almost nightly; that he was frequently accompanied by
various girls who were unknown to her; that she recalled
thet WILSON told ber of an occasion when he had an accident
with the autanobile owned by EARRY CAMPEELL, but that she
bad no further informetion concerning this accident,

That on the second occasion when she was at St,
Vincent 'a Hospital, MADELINE ANGUS, accompanied by her
mother, visited the hospitel and MADELINE'S mother had a
newspeper containing an account of the killing of John
Dillinger (which took place on July 22, 1934); that she recd
this account to WYNONA BURDETTE; that she, #YNONA, became
quite frightened whem MADELINE'S mother, after reading the
erticle, asked her whether she was “acared", feeling that
MADTLINE'S mother likewise knew of her and HANRY CAMPBELL'S

true identity,

That during the time that she and HARRY CAMPEELL
were residing at 2831 =« 13lst Street, both TED ANGUS and
BERT ANGUS paid several vigits to this house; that through-
out the time that she, HARRY CAMPEELL, and other members
of the gang visited the Casino Clud, BERT and TED ANGUS
were quite friendly with members of the gange
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PAULA HARMON (Thie witnese is insane and can only testit&

if she reccvers, which is not likely.)
337 DeQueen Boulevard, : . - . S, -
Port Arthur, Texas.

~
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Will testify as to her association from 1931 to
1934 at various places in the United States with the follow
ing members of the Barker-Karpis gang: :

FRED BARKER

WILLIAM WRAVER

ARTHUR R. "DOC" BARKER
ALVIN KARPIS

VOLNEY DAVIS

RUSSELL GIBSON
WILLIAM J, HARRISON
HARRY CAUPBELL
CEARLES Jo FITZGERALD
WYNONA BURDETTE
DOLORES DELANEY :
MYRTLE RATON
EDNA MORRAY

and as to her association with the following persons at Toledo
in the year 1934:

TED ANGUS

BARRY CAMPEELL

FRED BARKER

ALVIN KARPIS

WILLIAM Jo HARRISON
ARTHUR R. "DOC"™ BARKER
WILLTIAM WEAVER

VOLNEY DAVIS

DR, JOSEPH P, MORAN
JAVES Je WILSON
OLIVER A, BERG
CHARLES Jo FITZGERALD
DOLORES DELANEY
WYNONA BURDETTE
MYRTLYF EATON

CLARA GEBSON

EDIIA MURRAY

(¢ b1



Will testify that she was born at Demorest,
Georgia on Fedbruary l1ll, 1904, and at the age of two or
three, her fenily moved to FPort Arthur, Texes, whers
she attended public schools until 1919 and then went to - -
a girls' finishing school at Atlanta, Georgia, from
September to Christmas 1920; that in 1921 she was married
to one Dennis Wood of Fort Arthur, Texas, from whom she
was divorced in 1932, and she went to Houston, Texnms,
where she was employed by the Southern Pacifie Railroad .
and the Eastern District Electric Company; that in 1925
she married one Charles Harmon shortly after his release
from the penitentiary at Huntesville, Texas, where he
served time on a robbery charge, and she lived with him
until he was killed on November 19, 1931, while participat-
ing in the robbery of the Kraft State Bank at Menominee,
Wisconsin; that while she was marriesd to Harmon he was
convicted of a Federzal offense and sentenced to the United
Stetes Penitentiary at Leavenworth, Kansas, and that in
ebout 1927 to 1931, while he was in the penitentiary eshe
was in Chicazo, Illinois, operating a call house; that
upon his release from the penitentiary on January 9, 1931,
she met him and thereafter travelled with him to Kansas
City, Joplin, Missouri, Hot Springs, Arkansas, Chicego,
Il1linois, and St, Paul, ¥innesota; that in 1931 she went
to Ste Paul with Charles Earmon and there met such notorious
oriminals as Leo Glickman, Jeck Pfeiffer, HARRY and GLADYS
SAWYER, Bernard Phillips, Thomas Holden, Francis Keading,
Lawrence Duvael, end others; that {n about lMay, 1931, at
Joplin, Missouri at the home of Herbert and Esther Fammer
she met FRED BARKER for the first time, who was also visit-
ing the Farmers, hs baving just been released from the state
penitentiary at Lansing, Kansas; that after visiting the
Farmsrs she returned to St, Paul where she remained until
after Charles Harmon was killed on October 19, 1931,

That immediately after the dsath of Charles
Barmon she proceeded to her home at Port Arthur, Temas,
but en route stopped off at Joplin, Missouri, to visit
Farmers, end on this occasion mst FRED BARKER and WILLIAM
WEAVER end after visiting for about ten days she proceeded
to her home at Port Arthur, Texas; that she remained in
Texas until about April 5, 1933, when she went to Xansas
City, Missouri, where she visited Verne Miller and Vi Mathis
(Vern Miller who was insvolved in the Kansas City massacre);
that shortly after her arrival FRED BARKER contacted her at
the Verne !’iller home and while at this house she also met



e o

ARTHUR R. "DOC" BARKER, ALVIN KARPIS, VOLREY DAVIS,
WILLIAM WEAVER, ERARL CHRISTUAN and several other well
known eriminals; thet in May, 1933, she was in St, Paul,
Minnesota, where she saw and associated with ALVIN KARPIS, ¢
FRED BARKER, ARTHUR R. "DOC®™ BARKER, HUSSELL GIBSON, FRED
GOETZ, WILLIAM WEAVER and various other oriminals associated
with the Barker-Karpis gang; that she recalled the date of
the kidnaping of William A, Barm, Jr, at St, Paul, Minnesota,
pamely, June 15, 1933; that a day or two before this )
ARTHUR R. "DOC® BARKER and ALVIN KARPIS left St, Paul; that
at this time she was living at 204 Vernon Avenue, at which
address various gangsters including members of the Barker-
Karpis gang lived and frequented; that she recalled that
Williem A. Eamm, Jre was held by his kidnapers from June 1S,
1933 to June 19, 1933, and that on adbout midnight of June 20,
1933, Jack Pfeiffer came to the house and assisted her in
packing and took her to a cottage at White Bear Lake, whiech
was the cottage of ALVIN KARPIS; that thereafter, when in

St, Paul she saw various members of the Barker-Karpis gang.

That shortly thereafter she left St, Paul and
proceeded to Chicago, Illinois with F2ED B.RKE- and ALVIN
KARPIS and upon arriving in Chicego she met DOLORES DELANEY
for the first time; that thereafter she eontinued to as~
sociate with those members of the gang previously mentioned;
that 1in Chieago about this time she met CEARLES J. FITZGERALD;
that about this time at Long Lake, Illinois, she met VOLNEY
DAVIS and EDNA MJORRAYe ‘

That in September, 1933, she was in Minmneapolis,

Minnesota with FRED BARKER and at this time FRED BARKER
introduced her to EARRY CAMPEELL and the latter's girl friemd,

WYNONA BURDETTE, and- thereafter the various members of the
gang, and she and FRED BARKER drove to Reno, Nevada; that ia
December, 1933, the entire gang left Reno, Nevada, and proceeded
toward St. Psul, and that from Jamuary 1 to 17, 1934 all of the
mendbers of the Barker-Kerpis gang were in St. Paul, and she

. recalled specifically that FRED BARKFR, ARTHUR Re. "DOC" BARKER,

ALVIN KARPIS, VOLNEY DAVIS, HARRY CAMPBELL, RUSSELL GIBSON,
WILLIAM VEAVER were there; that a few days after the kidnaping
of Edward George sremer in St, Paul she and WYNONA BURDETTE
left St., Paul for Uhicego, Illinois, upon YKED BARKER'S
instructions, but that before leaving they had received an
address of a person celled Willie, whom they were to meet at
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Chicago, Illinois; that upon arriving at Chicago late that
night WYNORA BURCEZTTE mede a telephons call and was instruce
ted to go to 63rd and University Avenus; that upon reaching
this place they met WILLIAX J, HARRIS(N who had secured an
apartment for them; that in the course of the next week or
80 verious members of the Barker-XKarpis gang visited them
at this apartment.

That on or about PFebruary 14, 1934, FRED BARKER
told her that they were going to move to Toledo, Ohio, and
that the following day DOLORES DELANEY and she drove FRED
BARKER'S Ford coupe to Toledo, where they registered at
some botel; that during the next day they purchased furni-
ture at LaSalle & Koch's depertment store under the name
of Bredford; that they visited night clud at Toledo known
as the Casino Club operested by TED ANGUS, and there met
WYNONA BURDETTE and HARRY CAMPBELL; that a day or two
later FRED BARKFR and ALVIN KARPIS joined them at an apart-
ment at 4905 Sumit Street; that at thie time EARRY CAMPBEILL,
ALVIN KARF¥IS, DOLORES DELANEY, WYNORA BURDETTE, and ARTHUR R,
"DOC™ BARKER were residing at Toledo, and shortly thereafter
HARRY CAMPEELL and WYNONA BURDET'TE moved to a house on Summit
Street., ’

That FRED BARKER, ALVIN KARPIS, DOLORES DELANEY
and she returned to Chicago, Illinois, where she remained
for a week or so while FRED BARKER and ALVIN KARPIS under-
went an operstion on their finger tips; that she and
DOLORES DELANEY returned to Toledo without FRED BARK®R and
ALVIK KARPIS and soon thereafter FRED BARKER and KARPIS cams
to Toledo, at which time they had their hands bandaged; thet
et this time WILLIAM WEAVER, MYRTLE EATON, VOLNEY DAVIS,
EDNA MURRAY had arrived at Toledo and engaged an apartmesnt,
the address of which she eould mot recall,

That shortly efter FRED BARKER and ALVIN KARPIS
returned to Toledo with their fingers bendaged they brought
DR, JOSEPE P, MORAN and JAMES J. WILSON to the apartment at
4905 North Summit Street; that she learned that DR. MORAN
and JAMES J. WILSON were the ones who perfommed the finger
tip operations; that some time later RUSIELL GIBSON and
OLIVZR A+ BERG vizited her at her apartment in Toledo; that

by
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OLIVER A. BERG, JAMES J. WILSON, and RUSSELL GIBSON
visited her apertment on various occasione end that
BERG and ¥IILSON had dinner there on the last two oo
caszions.

That during tiis period RUSSELL GIBSON was
with bis wife, CLARA GIBSON, at some apertment in
Toledo, and that they 4id not live together very long
inasmuch as they were unable to agree,

That while in Toledo she was introduced by
WILLIAM J, HARRISON to @& men by the name of Al Yonkers,
and his girl friend, Alleyne; that she called at the
apertment of Yonkers and Alleyne on ome occesion with
FRED BAREKFR and saw CHARLES J, FITZGERALD there; that
srortly after ashe saw FITZGERALD at this apartment,
FITZGERALD and his wife, Belle Born, visited her apart-
ment and had dinner one evening.

That on M=y 23, 1934, she and FRZD BARKER
moved from Toledc, Ohio, to Cleveland, Ohio, where
tLey met ALVIN KirrlIZ and UOLORES DELAN-Y, who had been
residing in Toledo for epproximately one week; that
HARRY CA'PBELL and wYNONA BU:DETTE continued to remein
et Toledo because of an operation had by WYNONA, but later
moved tc Sandusky, Ohio, where they had a house on the
beach where WILLIAL "EAVER and MYRTLE EATON were residing,

That while in Toledo during the sumer of 1934
she and the various maunbers of the Barker-Karpis identified
by her as being at Toledo, as set out above, visited the
Casino Club on frequent occasions, said clud being operated
by TED ANGUS; that they also visited TED ANGUS' place on
an island located in lake Erie,

(Pertinent information obtained from FAULA EARMOK is contained
in & sworn statement secured from her at Chicego, Illimois,
dated September 23, 1934, by R. D. Brom, Special Agent in
Charge, Federal Bureau of Investigation, U. S. Department

of Justice, and witnessed by J, L. Madala, Special Agent,
PAUL:. H:AP'ON, since her association with the Barker-Kerpis
gang and subsequent to the date of tlLe sworn stetement secured




from bher, has been declered judicially inmene, and for a
while was confined in an institution for the insanes in

the state of Texes. At the present time she is on parocle
from this fnstitution for the insane, and is residing with
her parents at Port Arthur, Texes, However, she hes mnot
been declared sane as yets In a recent interview had with
her by J. L. Madala, Specisl Agent, Federsl Bureau of Ine
vestigation, U, S, Department of Justice, she denied ever
heving mede a statement to Agents of thLe Federal Bureau of
Investigation,)
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United States Penitentiary (Defendant and Possible Witne
Lewisburg, Pennsylvania,

this witness, 1f indicted, and induced to plead
fuilty, cen testify as follows:

Trat at Chicago, Illinois, in the yeer 1934
he met, or ezsociated with the following individusls:

DR. JOSEFE F. LORAN
RUSSELL GIBSON
-— OLT™™ A. BTS
T T Yol T ELIN
TILSI EvE
JCLYY DATIS o
AST-Ux R. "DOC™ BADIER
EAPRY CAMPBILL
- YVPTLT EATON
Tw<D BARKER ‘
ALTIN KARPIS

That beginning in the early part of May, 1934, he
o m=t end associated witk the following individuals at Toledo,
bdes Ohio:

- TED ANGUS

o BERT ANGUS

Y oo T : FHED BARKER N,
PAULA E 210N )
DOLORES DLLANEY :
ALVIN K:RPIS
ARTHUR R. "DUC" BARKER

T2 NYNONA BURDETTE -~ -

DE, JCITF P, MORAM

RTCCOCLL GISC!

OLIVER A. BERG

CLARA GIBSOX

VILLIAY Jo HARRISOXN

EDi: MURRAY
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That he was borr in Spring Valley, Illinois,

o1 November 8, 1907, end wee aredueted from the Springz
Valley High School in 1927; that bhe married et reru, - - -- - ---
Illinois, in 1930, and that he moved, with his wife, to
Chicego, Illinols, in the latter pert of 1921; that ia

Chicego he first met DR, JOSESH P, MORAYM, the letter's
brother being married to “ILSON'E mother®s sister; that -
DR. MORAN suggested thzt he come to live with him and

aesist him in his office; that thereafter he worked for
DR, MORAN et Maywood, Illinois; that ebout July, 1933,
DR, MCRAY moved to Chicego and opened an office at 4861

Irving Park Boulevard; that he and DR, MORAN obtained a

room et the Irving Botel located at 4849 Irving Perk

Boulevard; thet he first met RUSSELL GIBSON, whom he knew

as "Slim" Gray, and OLIVER A, BERG, in the early part of

1933 in DR, NIRAN'S office ia Maywood, Illinois; thet "Sli=x"
erd "21lie™ conxtinued to visit the doctcr after the letter _
moved to Ckhicsa~>, cnd eerly in 1934 DR, !iCiWN begen treste A
ing "Slinm" Gray (RUSS®LL GIBSCY) for syphilis; that in the
latter part of January, or early part of Februsry, 1934,

he rezd some publicity concerning the Bremer kidreping,

22 it wec during this pericd thet GISECT end 3275 vicited

Die =7 on e few ozcesions; thet in the fsll of 1933

JITTT T, M30SSM 1eliUSHLIY bezen to visit the doctor's office
for trestrents end wae introduced 1o svoduis, GIaSu. &nd

OLIT== A. BERG by DR. KORAN some time in April, 1934; that
about Arril 14, 1934, he went to room 211 at the Irving Hotel
end he observed DR, IIGRAN in thie room anéd elso observed there
"30S5" LicLAUGHLIN, 3=IG and GIBoOl, bendizc over a bed on vhich
was spread & large amount of money, which he guessed would -
amount to several thousand dollars; that a day or so later

he asked DR, MORAN whet was going on, and the doctor told him
not to esk any questions; that during the week of April 22,
1934, "BOSS™ McLAUGHLIN called DR, MORAN'S office and asked
for him,

That on or ebout April 22, 1934, bhe went riding
with RUSSZLL GIBSON, who drove him to Aurora, Illinois,
t- a house where they me*t a men by the name of Bill, wham
he will tdentify from photocraphs and subsequent contacts
es being ILLIA'. EAVER; that a few days leter he egain
wert riding with RUSSILL GIBSON to Aurora, Illinois, and they
met a man called "Curley", whom he will identify from photo=-
~reprc end by cstbseguent associzticon es being YCLIUIY VI3,
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Thet 4n Merch, 1934, DR, MORAN talked to him

about two men who were coming to the Irving Hotel to
have &n operation inm room 234, and that he visited this
room with DR, MI~.7 and noticed two men lyias in bed, .
who were introduced to him by DR, MJORAN me "Shorty™ amnd .-
"Slin"; that by photographs and from subsequent associa-
tion these men were learned to be FRED BARKER and ALVIN
‘"R-1IS; that these two men remained in room 234 at the
Irving Fotel for about two weeks and so fer as he knew
never hed any visitors, except DR. MORAN, RUSSELL GIBSOY,
OLIVER A. BERG and him; thet after a period of about two
weeks DR, MORAY sugcested he drive "Shorty" (FRED BARKER)
to Toledo, in the latter's Buick coupe; that upon erriving
at Toledo, FR™D BARKER dirscted him to the Casino Club
where they had something to ezt and then they went to FRED
BARTER'S epartrent at Point Pleace, where he met FAULA HARLONW
for the first time, end also DOLCORES DEIAYNEY, whom he under-
stood to be KAPFIS' wife; elso meeting for the first time
FiTRY A 72TI1L, who was called "Seorge", and ARTHUR R. "DOC™
27117k, who wes cslled "Doc” liorley; thet during thie period
in Toledo he frejuently went to the Cesino Clud with "DCOC"
Dariikd and rndd BAralin, @6 the club was only a short distance
from FRED BWER'S home; thet after about a two weeks! visit
be returned to Ckicago,

That in April, 1934, he mede & second visit to
WILLIA) WE.T:R'S home in Aurora, Illinoils, with RUSSELL
GIBSON and there observed HARRY CALFBELL, and ARTHUR Re. "DOC"
BARKER, and also IYRTLE EATOXN; that he also met EDNA MURRAY
at the home of VOINZY DAVIS et Aurors, Illinois, around this
period.

That on April 27, 1934, newspaper accounts eppeared
with reference to the arrest of JOHN J. "BOSS" McLAUGHLIN
in Chicego, in connection with his hendling of the rensom
mon~T; that on this oecesion "31lim™ (RUSSELL GIBSON) came to
the offi~e lookin~ for IR, lIORAll; and was sent to DR. MOHAN'S
room in the hotel, and a short while later he also went to
this room; that DR, MORAN remarked thet the arrest of McLAUGHLIN
was "the blow off"; thet he was getting out; that DR. MORAN
sn-~ecgted th~t he pc to Toledo, whick he d4id, and D2, MTRAY
eteted he would Join hix there in e few ders; thut he left
Crize-c sri srrived in Toledo on Arril 28, 1834; that upcn
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arriving et Toledo late at night he went to the Casino Club
and coantacted TED A GUS, whom he had previously met through —
FRED BARKER, end asked where "Shorty" could be located; that
due to the lateness of the hour he remained at the Caeino
Club over night, sleecping in a sm=ll room loceted in the

rear of the place; that on the following morning he walked

to FRED B.RKER'S house at Point Place, and contacted FRZD -
BARKER and PAULA BARMON; thet in connection with FRED BARKER,
he learned his true identity during the time photographs of
various public enemies eppeared in a Toledo newspaper during
July, 1934; that upon arriving at FR®D BARKER'S house he

t0ld him about the arrest of "B0SS" McLAUGHLIN, =nd that DR,
MORAY was expected in Toledo in & few days; that FRED BARKER
appeared to be very nervous, but made no comment; that he re-
majned at FRED BARKER'S house that night and the next desy he
rmoved to HARRY CAWPIELL'S home, which was located nearbdy,

and there for trhe first time met UYNO!U. BUXDETTE, who was
knosn es Mrs, George Winfield; thet about three or four deys
after his errivel at Toledo, and while he was living et

EARY C/2532L'S home, DR. MORAN And RUSSELL GIBSON visited
there; thet TN, V"M, T2CZ0T 5IBSCY end he renerined et
tmree ¢? thers moved to the Fert lei~s Fotel in Toledo, where
ey regictered for Liz under the nare Of James Barrowmzn,
and MC:AW under the neme of James Hemmond; thet he does not
know the name used by KUSST.L GIBSON et that hotel; that

trey lived at thie hotel for about a week or ten days, but
hzd n: wisitcers; thet durin~ this tip: they made frequent
triys to the Cesino Club, &s well as to the home of EARRY
CAxBELL; that while they were living at this hotel OLIVER A.
BERG came t0 Toledo from Chicago, and registered at the hotel,
under e nems unknown to him, and that BERXG was genereslly along
with then when they visited the Casino Club and the home of
BARRY CAI'PETIL; thet about the middle of May, 1934, they all
checked out of the Fort Meigs Hotel, and he thinks that DR,
MORAY, BESG, GIBSON, and the latter's wife, CLA'A GIBSON,
obteined en spartment on Collingwood Avenue; that he went

to live 2t the home of EARRY CA}rEZLL where he remained for
ebout s£ix weaks, duringz which time .YNONA BU-DETTE was con-
fined in St. Vincent's Hospital for ebout five or six deys,

That about a week after WYNOXA BURDETTE was re-
leesed from the hocpitel, he rented en ape-tment et the
Jervie Apartrmantc under the neme of He lforley, et the suc-
gestion of /FT.Ur =, "DOC" BI0TI.; thet tley hrd this gpert-

S



ment for orly about tvwo weeks, having rented it prim=rily
for the purpose of takinz women there; that DR, MORAN ~ ™
steyed at this apartment one or two nichts; that about

July 6, 1934, WYI0'lA BU-DETTE returned to St. vincent's
Fospital for another oper=tion, during which time I AYRY
Cil43ELL went to a cottaze on lake krie, and be, wILSON,
lived et HAR:Y CATBEIL'S house in Toledo alone; that on
or about July 20, 1934, he accompanied HARRY CAXMPBELL
end ARTYUF Re "DOCT" BARZER to get WYNOIA BU:IDETTE, who

was being released from the hospitel; that the four of
then drove directly to the Casino Club, where they had

sone beer, and upon leaving, HSRRY CALBELL, #YIiONA BURDETTE,
end ALTYUR R. "DOC" BARK=R drove t0 their cottage on lLake
Erie, end this was the last time he ever saw HATRY CALFBILL
that he continued to live et their
Place for a few days, aad then mcved to the cuarters of
cesino Club, Becker being employed

&zd WYNOha BUIIDE(TE;

Charler Becker at the
trere as bartenders

That while in Toledo during this period, ALVIN

en? _0L2.75 DILYTY ned en epertment et the Jervic
z, 8nd he vizited trhem there; that in this erert-
= 53w £ me2hinz cun in one of the elothes elncsels,

and thet he recalled belping move some very heavy suitcases
into this spertment; thet duricg thie period in the summer
of 1934 et Toledo, Ohio, he saw, on various occasions, at
the Cssino Club, =DI'A MUERRAY, whc wes called "Rabbits”,
WILLIC " Jo HATRID ., ARTHUR -, "DXC" Baliil., and other mambers

of taz genge.

That shortly after ¥YNONA BURDET:E and HATRY
CA'T3TLL moved out of Toledo, ARTZUR R. "DOC" BARKIX picked
him up at the Cesino Club and drove him to Chicego, Illi-
nois, where they went to the home of OLIVER A. BERG, and
where he secured a room; that this was the last time he
ever saw ARTHUR R. "DOC" BARKER,.

Thet during ‘iay, 1934, he noted that D-=. 1I0RAN
end "SLT™ 5I3GON made frequent trips between Cricazo and
Toledo, and on one of thesc trips DR. MORAN broucht his
surzicel equipment with him; that one evening in May, 1934,
at EASRY CAL-BELL'S house in Toledc, there vere present
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irr hic preceznce and theot of KUSSEIL GIRS™!; thet AT |,
*DOC" BAZFR, FEAFRY CATBRFELL, end VOLNEY DAVIS, for ebout
ten deys thereefter, remeined at EAPRY CAIPEEIL'S home
with treir fingers bandaged,

(The above information is taken from two sworn, signed
statezents secured from JA®S, J, WILSON by J. L. ladals,
Special Agent, redersl Bureau of Investigetion, U. B
Depertment of Justice, dated at Chicago, Illinois,
September 25, 1934, These stetements will be available to
the United States Attorney at the time of trial,)
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Menager, Fort Meigs Hotel,
Toledo, Ohio,

Will produce in answer to subpoena duces tecum,
the following records pertaining to .

DR JOSEr’H P. MORAN
JAVES J. WILSON

rezietration of Thomas Berrowan, 811 Diversey, Chicago,
Illinole, assigned to room 504, account #37236, with refer-
ence to the above;

(:: Registretion cerd dated ley 7, 1934, covering

Registretion card dated "y 7, 1934, covering
registretion of J. Hamrond, Chicsgo, Illinois, essigned
to room 503, account #37235, with reference to the above,

Will testify thet the registration card on
Thomes Barrowmen reflects that he registered at the
r hotel on Mey %, 1934, and departed on May 11, 1934;
that there eppears a notation on the registration cerd,
—. "5-10-34, extre guest, $1.503" and thet there is a
o further notetion on the card, "See room 503 « new guest."

‘ , Will testify that on the registretion card of
T J. Harmond, there i{s a notation, "5-10-34, extra guest,
s $1.50"; that the account reflects that J, Hammond deperted

from the hotel on May 11, 1934, and during the time he was
there he was assigned to room 503,

new guest” appearing on the ¢a2rd of Thomas Barrowman, in-

dicates thet the occupante of rooms 503 and 504, adjoining
rooms, were acquainted and that they had never registered

at the hotel previously,

)‘ o : Will testify that the notation, "See room 503,

(As indicated in the statement of Ji=S J. WILSQ, he
indicated that he was registered at tie rort .ieigs Hotel
under the name of Barrowman and that DR. JO3ECH i+ KQAT
was registered uncer the name of Hermond,)



J27T Lo 1ADALL, Specisl foent

Federsl Bureau ol Investigaticn, e e e

United States Depertment of Justice,
1448 Stendard Building,
Clevelend, Okio,.

Will testify that on November 22, éa, end December 12,
1934, he interviewed

OLIVER A. BERG

et the Illinois State Penitentiary, Joliet, Illinois, and that
BERG &t that time steted to him that he was born at South Ckhieego,
Illinois, in the early pert of 1879, end is of Am=rican eand
Huncerian ancestry; that BZIRG releted that he was arrected the
first time at Chics=-o, Illincis, in 1924 for violztion of the
Neticnel Prchibiticn Act end that on this charge he received

& sentence of five months in the county jail at Woodstock,
Illinoie; that after hie release he becere eccsocieated with

™mmie Din¥holtz and Yilre Mendolsone, hichwey robbers, and .- ..
i1 1820 ke, 2715, to cethzr with trhe sbove-mentioned men

rothed & dlenond sslesnzn on e treir in Cramp=irn County,
Illinoie; thet ZLT5 steted thzt ip meking hie getavey he we

shot and wourded by a deputy sheriff at a point just above the
heert; that Dickholtz erd lendolsone and he were arrested and
subsocuantly all pleaded gullty on a charce of highway robbery,
whercupon they weres sentences tc serve tle remeinder of their
naturel lives in the penitentiery; that BERG stated tkat wkile

bhe was incarcerated in the Illinois State Penitentiary he be-

came very friendly with
DR. JOSEPH P. MORAN

who wes serving a sentence et the perttentiary for abortion;
thet BERG steted that a few montlks after DR. MORAN was re-
leased from the penitentiary, MORAN opened ean office in
Veywood, Illinois, end took in witl him as hie assistant .

his cousin
JAI'ES J. WILSON

whnce phatorprph BIDS 1dentified; thet BYRG steted thet he hes
be2n 2cgueinted i
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whom he knew by the neme of "31im"™ Evans, since Novermber,
1923, after BI=G wees releassed from the penitentiary; thet
Le first met GIB30MT in e bookie jeint at Cricuzo, Illinois,
located somewhere on Winthrop Avenue; that EERG stated he
spent considerable time at this bookie joint witk GIBSON
and trey soon beceme very friendly; that during tte

winter of tket year GIBSON ard his wife, )

CLARA GIBSON - - -

lived for a short time at 5248 North Wintkrop Avenue, which
place was a rooming house owned jointly by BERG and his
sister, Mrs, Armin Kuhn; that while GIBSCN was living at
this place BERG acquainted him with DX, JOSErE P, MORAN,
who at thet time wes visiting BERG almost daily; that BERG
steted thet GIBZONN at that time was afflicted with & social
disease and when GIBS(OT beceme friendly with DR. MORAN he
placed himself under the doctor's care and begen to take
treatments from him;

Thet BERG related the details of the exchance
cf 257,000 of the Bremer ransom money, at Chicago, Illi=-
nuic, Aurine Azril, 1%34, in conjurnction and e:sceiztion

wit? the following oersons whem 326G identified:

DR. JOSEPH F. MORAY
RUSSZLL 3ISSOX

JATS J, WILSON

ART'TR R. "DOC" RIIZTRR
FRED BA"KER

ALVIN KAPPIS

HARRY CAFBELL

JOFN J, "BOSS" McLAUGELIN
VOLNEY DAVIS

that BERG told of numerous meetings with the above members of
the gang at Chicego, Illinois, at that time, and informed of
the eactive part he played in this exchange of the Bremer
renesom money. BERG st=ted that on or about March 15, 1934
LITIN KAR: IS end FRED B.=VER came to hias roominc house, hevir-
been referred there by DR. JOSEFE F. MCRAN; thet et that tire
they were eccompenied by JAES J. WILSON; that these two men,
namely KAR¥IS and FRED BARPKTR, remained at his house for a
14ttle more than a week; that as his suspicions were arcused
Fe cusstioned TRl TTINDN, who tcld BTN thet ke hed perfirned

ope~eticnc for the purnese of 2 tering tre firour tipe cf

vy
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K -ZFIS end FR™D BLTKER; thet during tre tirme tkey were at
BZ=G'S house & m2n known ams 7'illfer Dokney ected es their
purse; thet BEnG hed previously me! Dohmey at the Illinois
Stete Penitentiary during the time they were confined there.

Trat JOFN J. "B0SS" McL/USHLIN directed the ex— -
change of the Bremer resnsom money at various benks imn .
Chicago; thet a chauffeur of McLAUGELIN disappeared with
£3,000 of the rensom money, over and above the $57,000
which was exchanced; that the gang determined thet BERG
should repay $900 as his shere of the $3,000 which was
lost; tkat JOEN J., "BOSS" }cLAUGFLIN was arrested by the
Departrment of Justice at Chicego, Illinois, on or about
April 26, 1934; thet on the same deay, befcre the gang re-
ceived news of McLAUGHLIN'S arrest, and while they were
waiting for him tc eppeer, they beceme eprrehensive and
RU..ZLL GIBSOYN su~~ested thet the rest of the gang leave
tcumn imedietely; that BERS ctiated that he remeined in
Chizigo, Illinois; that efter GIBSON left BERG'S home
thet dey he did not see GIBSON agein until five weeks
later, at which time GIBSON called BERG on the telephone
en? rejuecsted BIPZ tc come tc tre Herriscn Hotel in —
Crizegoe

Toet Le, 825G, procesded to the Harrison Hotel
in response to the telephore cell, where he sew RUSSELL
GIB30N, who informed him that "the boys™ wanted to see him
et onzce; thet he should take the trein that night for
Toledo, OhLln, and recicster at the Fort Meigs Hctel upon
his arrival there; that further instructions were that 1if
BE=RG did not want to go to Toledo, he was to give GIBSON
€900, which emount would be his share of the $3,000 lost
by McLAUGHLIN'S chauffeur; that GIBSON advised BERG at
this time that "the boys® would not take less than $900
end GIBSON stated that the geng wanted him, his wife,
and BERG to take the remainder of the "hot" money and
peddle it between Toledo, Ohio, and Buffalo, New York;
thet they would pay &s consideration twelve and one-balf

ercent; that GIRSON counsellsd BERG nct to sceept this
propcczl, statianc that be, GIRSON, eand his wife, 4id not
want any part of it, but sug;ested thet BIRG not mention
t0 the rest of the boys that GIBSON had advised BERG
ageinst accepting this proposal; thet GIBSON further in-
£5rrd BEY tiet if he did not kave the P93C he %=d betier

70 to Tolede, or it wivld be "too bad" Lo tim; that BEDSG
stit2d thot re 2inzly thourt it best tc o and GI=30Y
si7~-sted tnst 205 oo by rail zs he, 5I9577, would not
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hevs eny space in his car for BERG inasmuch as he was teking

4
oo - his wife with him,
(: : . ' That upon arrivinc et Yoledo, Ohio, BERG checked
’ in &t the Fort i’cigs Hotel, as instructed; that at approxi-

=3 mately eleven o'clock that morning he received a telephone

] call instructing him to go to either room 203 or 207, the

: exact one he could not recall, where he would meet a friend,
’j end further he should be in front of the hotel at twelve

Noon sharp.

i& That BERS stated a few minutes efter receiving
— L this call he went tc the designated room, 203 or 207, and
Y\ there found DR, JOSE'Y £, MORAN end JINES J, " ILSON with

two womer, vhom BERG hnd never seen before; thst BERG
steted that DR. LORAN and JAZTS J. WILSOS cesually greeted

F _ him end asked vwhet he was doing in Toledo; thet BERG stated
. that not caring to dlscuss this matter in the presence of
the two ~irls, he vazlwed oul ©f the room; tiet tlerczfter

-t Tolieic, 825 zroziclietzd vwiik the followinz individuels

4+ sriwmicaye S lva e
I v ATDAP R v acilwe

JAXES J. wiIsOu
DR. JOSEPH Pe. LORAN

' ~ AU'T! KARPIS - ' -
A ( ) ' EU:3EL GIBSOX . : \
ART-UR R. "DOC" BARKER
VOLXTY DAVIS
FATRY CA!'PEELL
WYNONA BURDETTE
¢ FRED BARKER
oot . DOLORES DELANEY

T Will testify thet sbout noon of the same day he saw

DR. JOSEFF P. MORAN and JAIES J. WILSON at the Fort Meigs Hotel

=nd he proceeded to the front of the hotel, end shortly there-

after an automobile pulled up to the curb and he ipmediately

recognized the driver of the cer as being ALVIN KARPIS; that

he got into the car and they drove away; thet they drove to

e the plece of residence of ALVIN KARFIS, the exact address of
vhick B2 didé not know; thst upon enterinz the home he wac
introduced tz e s—zll, dax: r~irl, whom K'Ar IS stzted was hic
wife; thet this ~7irl reve them somethinc to eat end drink =07
crurorim=tely twd> houre leter WA IT £ttt d thet threr were
~5in: to en~ikter plaze tc me -t "tihe bovs,"”
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That upon the arrival of EERG and EARPIS at this
other residence, EERG observed JAMES J, WILSON, DR, JOSKPE
P+ MORAN, RUSSELL GIBSON, ARTHUR R. "DOC" BARKER, VOLNEY
DAVIS, HARHY CAMPBELL, and a girl whom HERG only knew as
Wynona, and as the wife of HARRY CAMPBELL, sitting in a
room; that BERG stated that ARTHUR R, "DOC®™ BARKER at $his
time asked him 4f he had the $900 which BERG owed them;
that when BERG stated that he 4id not, FRED BARKER, who
was known to BZRG by the name of "Shorty™, stated that in
that event they would give him another opportunity to
settle the debt; that "the boys™ wanted him to go with
GIBSON and his wife and take $40,000 of the "hot® money
and peddle it between Toledo and New York City, and they
would pay twelve and one-half percent commission for the
job; that BERG atated that he flatly refused this offer
and advised FRED BARKER that he did not went anything to
do with them (referring to the gang); that they had already
fnvolved him in a lot of troudle with the Govermment; that
FRED BARFER then told BERG that if he d4id not want to ao-
sept this offer he would have to stay in Toledo until they
told him he could go,

Will testify that BERG stated that when he entered
the second place, which he later learned was the home of
HARRY CAMPBELL and his wife, he observed that ARTHUR R. *"DOC*®
BARKER and VOLNEY DAVIS had their fingers bandaged; that he
later learned that DR. MORAN had likewise performed operations
on them in an effort to odbliterate their fingerprints; that
BERG stated that about two or three days after the operation
on the fingers of ARTHUR R. "DOC" BARKER and VOLNEY DAVIS,
DR, MORAN performed a similar operation on the fingers of
EARRY CA’®PBELL; that Quring the three or four weeks suo-
sesding thess operations JAMES J, WILSON remained with these
men almost constantly and gave them necessary medical aid,

That BERG further stated that while he was in Toledo
he lived part of the time in HARRY CAMPBELL'S home and then
moved in with KUSSELL GIBSON and his wife, who had an aparte
ment somewhere on Collingwood Avenue in Toledo; that EERG
stated bs remsined in Toledo for about one week and $hen
obtained permission of "the boys®™ to return to Chieago; that
about two weeks after his return to Chicago he received
another telephone eall from RUSSELL GIBSON instructing him
to egein proceed to Toledo as soon as possible; that BERG
stated he asked GIBSON what it was all about, but GIBSON
gave bhim mo satisfaction in this regard, merely stating
that "the boys® had some work for him,
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That BERG stated he left Chicago the following day
and again checked in at the Fort Meigs Hotel upon his arrival
at Toledo; that two or three days later he received a tele-
phons call from ARTHUR R. *DOC™ BARKER, who instructed hinm
to proceesd to the Casino Clud where someone would give him
further instructions; that upon arriving at the Casino Clud
BERG met ARTHUR R. "DOC® BARKER and HARRY CGAMPBELL thers and
ARTHUR Re "DOC" BARKER agein asked BERG if he were willing
to sell their remaining "hot®” money between Cleveland, Ohio,
and New York, and when BERG agaim refused, ARTHUR R. "DOC"
BARKER made the statement, "We will make you do it%, and
then instructed BERG t0 accompany them to HARRY CAMPBELL'S
home; that upon arriving et CAMPERLL'S home he agairn saw
DR. MORAN, JDI2TE WILSON, RUSSELL GIBSON, FRED BARKFR, and
ALVIN KARPIS; that he later learned that WILSON had deen
living with BEARRY CAMPEELL and his wife during his entire
stay at Toledo, ’ '

That mambers of the gang told him to move in with
RUSSELL GIBSON and his wife and to remain ia Toledo until
further instructions were given to him; that he stayed at
GIBSON'S epartment for nine days and on one occasion during
this period he, with JANES J, WILSON and RUSSELL GIBSON,
helped move KARPIS and his wife from their former place of
residence t0 the Jervis Apartments; that on this oceasion
WILSON 4id the driving and he cerried all the luggage, soms
of which BERG thought eonteined machine guns and other fire-
arms; thet BFERG stated that while in Toledo he spent most
of his time at the Casino Club, which was oonsidered a
hangout for "the boys"; that on frequemt occesions while -
at this club he heard "the boys™ remark, when word was
spread about that Government men were im Toledo, that the
Government had no jurisdiction in this case as Bremer was
not taken out of the state; that EERG stated this was the
only remark he overheard which related to the Bremer kid-
paping case; that he positively asserted that none of ®"the
boys"™ ever told him that the money which they wanted him
to peddls and which he previously handled through JOHE J.
*BOSS" MCLADGHLIN was kidnap ransom moneye

That BERG stated that during his entire stay at
Toledo on the second visit, ARTHUR R. "DOC™ BARKER insisted
that he disposs of the remainder of the "hot" money, dut
each time he, BERG, refused, giving as his reason that he
was efraid to teke & chance on doing this; that members of
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the gang kept him in Toledo until his money was exhausted
and when he had about $50 left he told GIBSON that he was
le=aving for Chicago in spite of the gang's warning that he

remsain with them; that BERG stated that GIBSON informed him -

that he had better mot do this as "the boys™ would *"put hin
on the spot®, but BERGC t0ld GIBSON that he was so desperate
that he 414 not care what happened.

That BERG stated he returned to Chicago about
the middle of July 1934 and that since that time he had
not received any word from any members of the gang, except
JANES J, WILSON end RUSSFELL GIBSON; that GIBSON came to
Chicago arocund the latter part of July 1934, and lived
there during August and Septamber; that GIBSON frequently
visited BERG at his home at 5248 North Winthrop Avenue,
and on these visite GIESON told BERG that he, GIBSON,
was likewise through with "the racket.®

HOTE = BERG i# presently serving a life sentence at the
Illinois State Penitentiary, Joliet, Illimois, onm
a state charge of robberye
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Federal Bureau of Iniestigé;ioﬁ:

United Stetes Depertment of Justice,
144€ Stznderd Building,
Cleveland, Ohio - ' ; '

Vi
- Ny , £

Will testify that in compeny with Special Agent
De. Po Sulliven he interviewed

DOLORES DEL/NEY Defendent and Possible
Witness

at the Ramsey County Jail, St. Peul, Minmescta, on January 22,
193C, aad he will introduce the written etaterent she signod
at thet time, the substance of wkhich is as follows, ani Agent

Yedala:

Will testify thrt DOLORES DELANEY stetad thet she
wze twenty yecre of are and wes born st Aberdeen, South
Duxcte; thzt she etterded grade school et St, Paul, Yinnescte,
znd Qiscontinued her ecucation when she was in the third yeer
of high school et Chicego, Illinois; thet she first met

) HATRY SAWYER .
: . N ‘
either in 1929 or 1930, through Pat Reilly, who et thet time,
waes werkinz for EARRY SAVTER at SAWYER'S cigar store on - ’
wabesha Street in Ste. Paul, Minnesota; that she first met

ALVIN KARPIS

at St. Paul, Minnesota during the early part of May, 1933

at the Hollybocks Inn; that around the latter part of mey,
1933, she proceeded to Ckicago, Illinois, to visit her sister,
Versaret, who was aleo known by the neme of Jean Delaney, and
took up her residence with her sister on the souil side of
Cricapgo; that she thereafter agein met ALVIN KARPIS on the
street in Chicago and thereafter was in his constant campany
for several weeks, and at his susgestion went to live with
him es m*n and wife in a furrished apartment which he rented
et River Forect, Illinois, botn of ther residirg there under
“*re neme cf Hoyes; thet she end ALVIN K'RFIS rcsided at this
srertment for ebout one montl end durirg thie time he made
twe or three trips remaining away possibly three or four deys



deys at a time, On the first occacicn thet he left he steyed
awey for poseibly fcur dars and when he returned he brought e
zan and woman witk hin whom be introduced as "Zreddie™ and
Paula, and whom DOLORES DELAREY identified from photographs
es being identicel with
— . L

. ¥27D BARKER, ®nd \

P.ULL HARMON P K

that PAULA HARMON lived with her and ALVIN KARPIS for three
deys at this time and DOLORES DELAREY understcod that FRED
B.RKER wes living with his mother, who DOLORSS DELANEY later
ol leerned hed en epartment in Oak Park, Illinois; that during
the latter pert of June, 1933, ALVIN XATFIS and she moved to
a surmer home et Long Beach, Indiena, where they resided for
epproximaetely two montls; thet on one occesion during the
middle pert of July, 1933, she noticed a photograph of ALVIN
KAR-IS in a newspeper iZentifyin: him es a susrect in the
Kensas City massecre; that she exhibited this photograph and
newspaper article to ALVIN KATFIS and asked him if this were
true, end he at that time edmitted his identity, but decied
—_— thet he wes involved in thet erime, statineg, however, thet - -
e h=d Gone "a fev. little things™ wiichk he did not describe
t¢ Ler; that DCLORT DILYTEY stated thet tlie was the first
- Enowledpoe sie ol of AVIT K'R:IS' true identity end ac &
result thereof e querrel between her and KATFIS erose and
he told her at that time that if she desired to leave him he
: would give her some money and she could go where she desired;
> ttet, however, becausze of her aflection for ALVIN KARPIS slhe
‘ refused to leave. ’

That wkile living et Long Beach, InZiana, ALVIN
KARPIS and DOLORES DZILANEY were visited on two occasions by

;‘f‘ - FRED GOETZ

T whose photograph she identified, and whom she only knew as

Fae ®"George", his wife, Irene, and a little boy called Bobby; that

' FE™D BARKER an? P.TLA EARC! also visited them on ore or two
occesions at this place; thst on another occasion G-ED GOETZ
and his wife, Ireze, and

BYRON BOLTON

bis wife erd twc c:ildren, whom DOLORSS DELAEY knevw et thet
time as the Certers, were guests of ALVIYN KIRFIS end DCLCRES
DEL'NTY for three deve; that on or about Septezher 1, 1932,

-y



L . AL"II K'7PIS and she roved from their home et Long Beach,
!5“!? Indiena to the Country Club Hotel at Chicego, where they
registered under the name of Williem Lohman and wife; that
on the day they left Long Beech, Indisns, ALVIN KARPIS
left her that morning for Chicego, Illinois, end returmed
in the evening in eompany with a man whom ALVIN KARPIS
introduced as "Doc®™ and as the brotker of "Freddie™, and
whom DOLORES DELANEY identified from photographs at the
time she wes interviewed, as being identicel with

L el
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ARTHUOR R. "DOC" BARKER

that ARTEUR R. "DOC" BARER ecconpanied KARFIS eand her to
the Country Club Hotel, but he left shortly thereafter;
thet while livinc et the Countrv Cludb Hotel ehe &and ALVIN
( FATI5 were virited by HARRY SZ7YER, hie wife GLADYS SATYER

and tr=ir d=ughter, Frencine; that she Jjudpged this to be
eround the middle of September, 1933, and that the SATYZ=S
lived vith them for e-proximetely one week; that tkis was
the first intimation she hsd that ALVIN K4R-IS and BARRY
SETTER were Ynown 10 eack other; thet on or about Serptemtber
25, 1832, LTI 113%:IS end she left for kenu, Nevede, in
Yiz Dodre sed=n end u,on their 2-rival in Reno, they recis-

- tered at the Anderson Hotel under the name of either Burne
or Lohmzn; thet tley stayed at this hotel approximately one
week; that around this period ALVIN KARrIS and she drove to
82> -~rancisco end checked in e+ the William Taylor Eotel in
that city under & fictitious neme, which she believes was
lohmen; thet they steyed in Sen Franciasco for two days and
then returred to kenoe Shortly thereafter they went to live
at Stearmboat Syrings, a heeltt resort e few miles from Reno,
and that after they hed resided at Steemboet Springs about
e week PAULA HARMON end

r- -yt
WYNONA BURDETTE
’ visited the eprings where DOLORES DELANEY met them; that on
or ebout November 2, 1933, ALVIN KARFIS and she moved to
the Alvuda Apartments and FRED B'*rER and PAULA EARMON, who

- hed been living in an apartment somewhere in Reno, rented an
epartrent at tle Belmont Apertments in keno, at that time; that
during tre time she and ALVIN KARFIS resided at the Alvada

Aapertrente cte met
DL MR AY
unier tre n2me of "Iebbiiem et PIULL H RION'S gneri-ent; tizt

Jiat2]
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on one occasion - - . e e e e e e
VOLNEY DAVIS

ceme to her place and esked for PAULA E.='ON AND FRZD BAYKER;
that this was the only occesicn she met VOLNEY DAVIS while
she resided in Reno; that she likewise saw ARTHUR R. "DOC"
BARI(ER on several occasions during this period; that she
knew that

HARFY CAMPBELL

end WYNONA BURDET'E were also living in Repno et this time;
that she and ALVIN KFARFIS frequently went to various taverns
and nigtt clubs witk FR:'D BLRKER and FAULA HAR'ON. ,

That on or about December 2, 1933, ARTHUR R. "DOC"
R'FYFR, ALVINT KARPIS, end she left Reno in the Auburn sedan
owned by fIVIN KAPFIS ard drove to Chicago, Illinois, where
ttey errivzd cn or ebout Dececmber 5, 1933; thet upon leaving
=eno, lLevade, she did not know where tle rest of tle rgerng weat;
tr2t ceverel ders after trey errived at Chicerc, she and ALVIN
W.418 moved intc en spartiexnt at 7127 Yatee Averue, Chicerc,
Illincies, under the name of Lohmen; thet she distinctly re-
cells the period when Edwerd George Bremer wes kisnsped; that
she d13 not recall anytking suespicious about tke actions of
ALVI ¥'R2IS at this time, althouch he was aw2y et one time
durins this period for about & week; that she remembers thsat
at thie period he left home on several occasions eerly in the
morning, returning to the epertment either late thet same
night or early the next morring before six A. M.; thet she
cannot recell the exact dates, but remembers that FRED GOETZ
called at her apertment on two or three occasions in January,
1934, and severel times in February, 1934; thet she recelled
e dinner celebrating ¥RED BARKFR'S birthdey, which dinner
took place some time during the middle of Januasry, 1934;
that at tbis perty there were prese~t RED BARKFr, FRED GOETZ,
his wife, Irene, ALVIN EK'Fr1S, KATE " A" BARKER, en another
couple whose identity she did not know; that during the ecource
of the evening at this party she recelled that they freely
discussed the experience of

WILLIA Je HAREISOY

et Le-moné, Indiens, where & £irl jumped out of a winZew in

L)
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middle of March, 1834, ALVIN KARPIS t0ld ner that he wué —~—
leeving and would be away for several weeks, not stating
where he was going; that he took with him a smell bag
contaeining clothes; that while he was away on thic trip

she visited KiTE "I'A"™ BARITER on several occasions and on

one occasion FRED BARKE:R was present; that this was about

a day or eo before FRED GOFTZ was killed; that she noticed
that FRED BARVER'S hends were bandaged and she aeked him
ebout ALVIN KARPIS, as she believed that ALVIN KARPIS and
FRED BARKER had met with some accident; that FRED BARKER
tol4 her at that time that ALVIN KARFIS was all right and
then remerked that she and ALVIN KARTIS were going to

move to Toledo, and in this connection he stated that

P:ULA HAWCXN would be over to the apartment to get UOLORES
DILA'EY the following day, and PAULA HARZION would drive -
DOLO==T DILANEY to Toledo, wiere she was to stay with

FLULA EARON until she, DOLORFS, got word either from

¥RED BARKZR or from ALVIYN KARPXIS, as to whet she was to

do; that mbout eight A. M., the following mornins PAULA HARU.ION
ca=e to JCLOTTC DILUITTY'S erarttent 2nd while they were
clazniar tae 2partacnt befsre leaving, KATE TA" BARXER
exrived ebcoul ten A. Mo =nd stowad plLORZES and FAULA the
Léwopapels Wolch related tast 20D GTZT., eliac soorge
Zeigler hed been killed; that rAULA and she completed their
pecking and left about one P, M, that afternoon in FRED

B PKER'S Ford coupe for ‘W'oledo; that upon arriving st Toledo
she moved intc PAULA H = 70N'S apartment on Sumrit Street
vwhare PAULA FATSR! had been living for some time; thet about
four or five days leter FRED BAR¥ER came to tke apertment in

company with
JATES Je. WILSON

who drove FRED BARKER from Chicago, Illinois; that JAVES J,
¥ILSO steyed at the apertment for two or thr=e days at this
time; that while she, DOLORES, resided at Toledo, she as-
sociceted with the following individuals, whose photographs

ghe iderntifieds

JRES T WILSON
FRED BARKER

PATLY mATRION

2U5TELL GIRZOY

ALVI KATFIS

APTHIR R, "D C" BASIER
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WTLLIA Jo EARRISON
VILNEY D.VIS

EDWA MURRAY T B
OLIVER BERG

WYNONA BURDETTE

TED ANGTS, and

BERT AM3US

That about three or four days after ¥RXD BARKER
arrived with JAZRS J. WILSON, ALVIN KARFIS cane to the
epartment with RUSSELL GIBSON, but GIBSON left immediately
for an unnown destination; thet she, DOLORES DZILANTY,
noticed that AILVIN EKARPIS' fingertips were bandeged and
likewise noted a scar on the right side of his fece im-
mzdiastely below the lobe of the right ear; that during this
time F-=D B XXER ar? ALVIN EKARFIS were almost helpless and
1 AULA end UOLORES were with ther elmost constently; thet
LAPTYUR Re "DOCT BARIZER and HARRY CAFBILL visited the apart-
ment on seversl occasions; that wILLIAY J, FARRISON likewise
visited the apartment and on one occasion drove DOLORES
DL, in e rontiaz belonmins to ALVII LI IS5 to Chicerso,
I11inziz, where she and ILLIL. T, HELISCI cheecked into
trhe S-uthamcor BEotel under assumed neres; that ALVIDD KRIIS
had instructed her before leaving Toledo that she should
do thet inesmuch as he told DOLJURES that he thought that
their apertment located on Yates Avenue in Chicezo, might
be unier surveillance by police or by Goverument agencises;
thet tle same a2f*‘-rnoon she e-rived at Clicezo, Illinois,
she and #ILLIAM J, HEAPRISON visited the apartment of KATE
"A" BARZER on South Shore Drive and that evening she and
WwIOLIAY J. HARRISON drove to a town, the name of which she
does not know, locatsd about thirty milees out of Chicago,
where they visited VOLNEY DAVIS and EDMA MURRAY in their
epartment; that HARRISON then drove bher out on the west
side of Chicago to an mpartment located on or near Washington
Boulevard, where he picked up BYRON BOLTON; that the three
of them then drove out to Cicero, Illinois, to e furniture
store wtich BOLTON eatered; that BCLTON returned a few
minutes lster and stzted that he had arranged to have some-
body deliver e package to the apartment of DOLOR®S DELANEY
and ALTIN KARPIS et 7133 Yates Avenus, for the purpose of
learning whether the espartment was being watched; that she
and EAYTISOT then left BOLTDT off et his spa-tment end they
+han Avrnvz tc the vieinity of 71st Strzet and South Shore
Drivz, wiere she veited In 2 drus store; thet ebout one-
YVelf Lour later =7RISCHT returned end told her thet it
voull be sefe tn me to her eravtment, which she did; tist



efter peckins she and HA'RRISYT proceeded directly to Teledo
ani sLe &nd ELT.ISO. weat directly to the mapartment of . .-
FRED BLR¥ER where they saw PAULA HARMON, FRYD BARKER, and
ALTIN KARPIS; thet the same afternoon wILLIZ! J, HARRISON
assisted ALTIN KARTIS and her to obtain an apartment at -
the JARVIS ATART'®ENTS; that thie was epproxirce=tely April 10,
1924, and she and KARFIS lived at this apartment under the
name of Elray N, Beaudry and wife; that HARRISON d4id most -
of the carrying of the luggege, inasmmuch as KARPIS was
st1l1l recuperating from his operation and could not handle
any of the baggage; thet while living at the Jarvis Apart- .-
m=nte, ARTHEUR R. "DOC" BARKTR stayed with KARPIS and her
for three or four days; that after about two weeks EDIA
1TU-RAY and VOLNEY DAVIS likewise moved into the apartments;
that VOLIZY DAVIS hed been opersted on, &nd although his
fin-ertips were nct bendaged his fingers were still sore
ari tender; thset VOLNZY DATIS and ¢DNA MURRAY remsined
about two or threce days, during which time £DNA MNURRAY
located an apartment somewhere in Tcledo; thet UOLORES
DELAITEY recelled that one evening during this time VOLNZEY
DAVIS, JAES J. WILSON, OLIVER BERG, ARTEUR R. "DOC" BARFER,
end ALVIN K'Rr-3 hed éinner in ter mpartiaent; that thies was
tre firet and only tirve thet she sew OLT &R BIRC,

Trat after loceting en apartment, the address of
vhLick she does mot know, VOLNEY DAVIS, EDNA MURRAY, and
ATHUR R, "DOC" BARKE: moved from the apartmert occupied
by ALVTT ¥ 2PIS and DOLORES DIZLITTY; that she recalls thet
during this period ALVIN K/RPIS and she visited the Ceasino
Club on four or five occasions; that they telked with people
working at the Casino Cludb and she, DOLORES, recells meeting
two brothers, who either worked there or were owners of the
Casino Club; that, however, she does not recognize the names
TED ANGUS and BERT ANGUS; that while they frequented the
Cesino Club she, DOLORES, recalled seseing, on several occasi
APTHUR R, "DOC" BARKER, ¥RFED BARKER, HARRY CANPBELL, PAULA
HAR 'O, WILLIAY J. HARRISON, RUSSELL "RUSTY" GIBSON, and
probably WYNOY: BUADETTE; that ALVIN ¥.'RTIS generelly ac-
co=ranied DOLCRTS DTLANTY to the Casino Club; that DCLORES
DLoTY steted that she 4id know that the two brothers who
were often present et the Cesino Club drank with members of
the gang; that she likewise knows that members of the gang
frequently went ridins in e bomt on the leke; thet, however,
siie di3 nct know who wes the owner of the boet,

Tret abou* 8 month efter movins inte the Jervis
Apartnents, and on or abcut ley 15, 1234, ste mede e irip
32T to let

to Crizero, Illinnis by plane to visit MU 32053
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Ler kaow thet MRTVZ R, "DIC" R\BYES and 57D BT were

ell right, FRED BARKER having intended visiting his mother, ... .
but had been unsble to 4o s0; that she stayed over night '
at the Southmoor Hotel and visited "LA™ BRARKER, who was

elone; that she, VOLOxES, spent the evening witbh her and
returned to 7oledo alone the following day.

That some time about the middle of May, 1934,
ALTII! X’RFIS and she left Toledo, and drove to Cleveland;
thet DOLORZS DELINZY stzted thet the reason she and ALVIN
KARFIS left Toledo at this time was to get away from the
crowd inesmuch as everyone in the gang was moving into
Tcledo, at this time, and also for the reason that she,
DOLORES, was in the first stages of pregnancy, and ALVIN
KAxrIS d4id not want the rest of the gang to know of her
condition end likewise did not went her to essociete with
®the mob."

Trat upon erriving in Cleveland they passed an
avarticent building which hed a ®"for rent®™ sign on the front
¢f it +iot DOLOTET DTLY DY stzted thet she believed this
plz2ce w=:z orn 1589tk Sirczet, iTiedietely off Huclid Avenue;
thet X177 ¥ATTS Avwove pect this nlsce and toléd her to
take & cab beck to the epartment &nd inguire wlhether threy
hed any vecant apartments, which she did; that she rented
an epartment where they remained for ecproximately one
~>nthj -thet sbout a week after she and ALVIN KARPIS errived
in Cleveland, KARPIS drove to Toledo erd returned with ¥RED
B'UTR and pAUULA HARION; that #RED and PAULA lived at the
epartment occupled by KARPIS and her for about three days
at this time and then FRED and PAULA moved to another apart-
ment somewhere in Cleveland, the address of which DOLORZS
DILALNZY does not recsll; thet she visited FRED and PAULA
at their apartment on only one occasion,

That about the first part of July, or the latter
part of June, 1934, she and ALVIN KARPIS moved into e
house cn West 14Cth Street, the exact adiress of which she
could not recall; that after they had been in this lLouse for
ebout & week ..JTILIAY J. HATRIZXI moved in with them; thet
PAULL &nd ¥RID, with FATRY CAMrBELL, GLADYS SATY-R, and
HAIRY SAWYER, visited the apartment on one occasion; that
hzceuze she, -JLO:T5, did ne p°“ticu1:rlv care for :AULA
end wes e bit incensed beca‘fe £7ULL shoulé visit kar home,
YLCT3 remzined in the kitchen and éid not hear any of tic
convorsetion had by har visitorss



T.et vhile livin~ et Cleveland she @nd ALTIV
XARPIS drove to a cottage locested outside of Sandusky, Ghio,
on two occasions; thet at this cottage she saw the following
persons:

“ILLI:!)' .EAVER

MYRTLE E4 ) : 2
YA MURRAY '

HARRY CAMPBELL

WILLTAY J. HABRISON, and possibly

VOLNXY DAVIS

and in describing these trips DOLORES DELANZY stated thet this
cottage was WILLIA WEAVZR'S cottage; that she recalled thet
on the first occasion she visited this cottage WILLIAY EAVESR
and MYRTLE niTON were there and severzl othere of the gang
wrose identites she could not recz=ll; that ALV KiRPIS got
out of the csr but she did not;, that after remeining in this
house sbout one-juarter c¢f an hour she and AL"DN K/RPIS re-
turned to Clevelend; thet on the second occasion when she

ord AT NEPIS visited TEATIN'S cottesz, EOUTLYTTTRAT and
Fozsirly QLT DNVIT, oMRY U w3TIL, JTIIIL J. HORLUISOY,
erd VTLLI " ZATEE were tvere and pdXTTIT nfTOT prersred
ginner for tane crowd; thet elter dipner AL7IN X 37I5 apd
she rcturned to Cleveland,

The atove mritten statement, signed by LOLORYES
DILAEY and deted at St. Paul, Yinnesota, January 22, 1936,
will be made availeble to the United States Attorney at
Toledo, and alsc detsils of the association of DOLORES DELANEY
and ALVIN KARFIS and other members of the Barker-Karpis gang
at Miemi, Florida, and Atlentic City, New Jersey, after she
ard ALVIN KARFIS left Toledo,

POLOYES DFLANEY is listed as a defendant and possible
witne:-z in the even* s e pleads ruilty and exrrzsses a willing-
ness tc testify, she will be sdble to testify in eccordance with
the testimcny as set out ebove. ’ 3



D. P, SULLIVAN, Special Ag=nt, ¥ederal Bureau of
Investigetion, United otates Departm=at of Justice, 1448
Standard Building, Clevelend, Ohio, will testify that p
Special Agent John L, Medela ani he questioned DOLORES )
DELANEY at St. Paul, Minnesota on January 22, 1936, and
that he was present when she signed @& written statement -
on thet date, and he will verify the truth of the testimony
of Sp801=1 Agent John L, Medala,

%11l testify that on April 1 and 2, 1936, he
interviewed DOLORES DELANEY at the United States Detention
rearm, idlan, Michigan; that she agein redd her signed
steterent deted at St. Paul, linnesota, Jenuary 22, 1936,
and thereafter advised him thet her statement was true
and correct in every detail up to the matter contained on
page 17 of her statement (the metter eontained on page 17
end sabsequ2eil ;ay3s sets out information eoncerning the
essociation of LOLC-=ZS TILANTY with ALVIN K/RrIZ and othar
members of the gang after leaving Cleveland, Ohio, and
after they arrived at Miami, Fiorida); that DOLOmmS DsLANEY
remarked during this interview that she could not testify
againat anyone who was "in the same racket as herself and

ALVIN KAXTISe*
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The following history of the indictments as to
b DOLORBES DEIANEY in Florida is set out for the information
, of the U, S, Attorney, inaamuch as it is suzgested that she
" be included as a defendent in indictments returned in the
| Northern District of Ohio by reason of her complete state-
, ment and edmissions of the facts and her subsequent hostile

' anti-social and belligerent attitude and definite refusal
, to testify to the facts and truth in this case in accordanc

" with such statement.
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DOLOR®S DELAXEY on larch 25, 1935, was sentenced to
serve five (5) years in the United States Detention Fam, at
¥ilan, Yichigan, by the United States District Court for the
Southern District of Florida, as the result of & plea of guilty
to indictments charging the following offenses:

IIDICTENT NO., 4613-M

Indictment No, 4613-M was returned by the Upited States
Grand Jury for the Southern District of Floride on February 7,
1935, charging that

JOSE-E E. ADAMS
NATHANIEL H, HELLER ' .
CASSIUS hicDONALD ’ : ‘
HENRY RANDAIL '
DOLORES DELANEY
and #YKONA BURDETTE
with AIVIY YARFIS

conspired to violate the Act of Conzress aspproved lzy 18, 1934,
(Title 18 U.S.C., Section 408 e; 48 Stat, 782), in that they knew
that ALVIN EKARPIS had trevelled from the State of kinnesota to

the State of Florids,with intent to avoid prosecution for the
erime of kidneping Edward George Bremer, committed by ALVIN KARFIS
ard others at St rsuwl, ¥inn., on or about January 17, 1934, in
vioclation of the laws of the State of Minnesota,

Overt acts mentioning DOLORES DELANEY charged in indict-
ment No. 4613-k are as follows:

Overt Act No, 7 - that on or about December 14, 1934,
JOSETH H. ADAMVS assisted DOLORES DELANEY in renting a house
located at 1121 N, E, 85tk Street, Miami, Dade County, Florida,

Overt Act No, 9 « that on or sbout December 14, 1934,
DOLORES DZLAEY signed a lease for a house located at 1121 N,E,
85th Street, ¥iami, Dade County, Floride,

Overt Act No. 21 - that on or about January 16, 1935,
EE™Y RaTiIL gave DCIORES DELAEY e card or paper bearing the
nare "Junmore liotel™ in Atlentic City, N. J.

-
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Overt Act No. 23 - that on or about Jenuary 17, 1935,
DOLORES DEIAYEY procured and took passage by means of the
Florida Reast Coast Railway and other carriers with Atlantic

City, N. J. a8 her destination,

Overt Act No. 32 « that on or about Kovember 14, 1934,
DOLORES DELANEY registered at the El Commodoro Hotel in Miami,
Florida, using the name ¥rs. E., ¥, Wagner, and was assigned to
room No., 1005,

Overt Act No, 33 = that fran November 14, 1934, to and
including November 18, 1934, DOLORES DELANEY occupied roon No. 1005
in the E1 Commodoro Hotﬂl, }iami, Florida, -

All overt acts mentioned in this indictment as to sll
the persons named are mlleged to have taken place in the States
of *loride and Tennesses,

DIDICTENT KO, 4610

Indictment No., 4610 was returned by the Upited States
Grand Jury for the Southern District of Florida, on February 7,
1935, and charges that from September 1, 1934, in Dade County,
in the Southern District of Florida, to February 7, 1935,

DOLORES DELANEY
JOSEPH H. ADAMS
NATHANIEL H, EHELIER
CASSIUS McDORALD
EENRY RANDALL
WYIORA BURDETTE
conspired with ALVIN KARPIS

a fugitive to violate an Act of Congress approved sy 18, 1934,
(Title 18 U.S.C. Section 408 e; 48 Stat, 782), in that they knew
that e felony cognizable by the Upited States had been committed
and they conspired to conceal the actual cammission of the felony;
that is that the defendants knew that ALVIN KARPIS fled fram the
State of Minnesota to Dade County, Florida, to avoid prosecution
for kidneping Edwerd George Bremer on January 17, 1934, in viola-

tion of the laws of the United States,



Overt acts mentioning DOLORES DELANEY as they appear
in the indictment are es follows:

Overt Act Xo. 7 - thet on or ebout December 14, 1934,

JOSEPE H, ADANMS assisted DOLORES DELANEY in renting a houae at

1121 N.E. 85th Street, Miami, Dete County, Filorida,

Overt Act No, 9 = that on or about December 14, 1934,
DOLORES DELANEY signed a lease for s house loceted at 1121 l.l.
85th Street, 3iami, Dade County, Florida,

Overt Act No, 21 - thet on or about January 16, 1935,
HENRY RANDALL gave DOLORES DELANEY a card bearing the name
*"Dumnmore Hotel"™ in Atlantie City, N. J.

Overt Act Ro, 23 - that on or about January 17, 1935

DOLORES DELANEY procured and took passage by means of the
Florids Rast Coast Railway and other carriers, with Atlantic
City, K. J. as her destination,

Overt “ct No. 32 - that on or ebout Xovember 14, 1934,
Florida, using the name Ars, E, K. Iagner, and wes assigned to-
room No. 1005,

Overt Act ¥o. 33 - that from November 14, 1934 to
and ineluding November 18, 1934, DCIORES DELAEY occupied
room No., 1005 in the E1l Commodoro Hotel, Miemi, Florida, RS

All of the overt acts mentioned in Indictment No, 4610
as to all the persons indicated are alleged to have taken place
in the States of Florida and Tennessee only,

INDICTMERT O, 4628

Indictment No., 4628 was returned by the United States
Grand Jury for the Southern District of rlorida, on February 7,
1935, The indictment is in two counts, .

Count I charges that DOLORES DELANEY knowing that
ALVIN EARPIS had travelled from Vinnesota to the State of Fiorida
with intent to avoid prosecution for the crime of kidnaping
Bdwerd George Bremer, committed by ALVIN IAZrIS end others in



¥innesota on or sbout January 17, 1934, in violation of the .
stete laws of XKinnesota, d1d conceal and provide shelter for !
ALVI. {ARPIS at 1121 K,R, 85th Street, Kiami, Florida,

Count 2 of Indictment No., 4628 charges DOLORES DELANEY
with concealing and providing shelter for ALVIN KARPIS at
1121 N.E. 85th Street, Miami, Florida, knowing that he hed
travelled from ¥innesota to the State of Florida with intent
to avoid prosecution for the crime of kidnaping Edward George
Bremer at St Paul, llinnesota, on or sbout Jenuary 17, 1934,
and transporting him in Interstate Commerce, a relony cogniz=-
atle by the Courts of the United States,

INDICT!!NT NO. 4629

Indictment No, 4629 was returned by the United States
Creni Jury for the Southern District of Florila on Februery 7,
1935, and charges:

Count I, that DOLORES DELAIGEY on or about January 15,
1935, at Liemi, Dade County, Floride, Southern District of
Florida, did aid, conceel, secret and harbor ALVIN KAR?IS in
that she pvrovided him with shelter at a house located =ut
1121 »¥,%. 85th Street, 1iexi, Florida, knowing that a warrant
had been issued for ALVIN KARPIS by the United States District
Court of ¥innesota, on an indictment returned in that Court on
May 4, 1934, said indictment cherging ALVIN KARPIS and other
persons with & violation of the Act of Conzress approved
June 22, 1932,

Count 2, charges that DOLORES DEIANEY on or ebout
Jenuary 15, 1935, aided, concealed, secreted and harbored
ALVIN KARPIS in that she provided him with shelter at a house
located at 1121 N,B, 85th Street, Miemi, Florida, knowing that
g warrant had been issued for ALVIN IARFIS by the United States
District Court of ¥innesota on an indictment returned in that
Court on Mey 4, 1934, charging ALVIN KARPIS and others with
conspiracy to violate the Act of Congress approved June 22, 1932,

INDICTMERT NO. 4608
Indictment No. 4608 was returned by the United States

Grand Jury for the Southern District of Florida on February 7,
1935, and charges that between Septerber 1, 1934, end the date

P
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of the filing of the indictment in Dade County, State of Florida,
Southern District of Forida, .

JOSEPE H. ADAMS . .
HENRY RANDALL
DOLORES DELANEY
WYNONA BURDETTE
CASSIUS XcDONAID
NATEANIEL H. HELLER
conspired with ALVIN KARPIS

to violate Section 141 of the Criminal Code (Title 18 U.S.C, N
Section 246) in that they had knowledge that a bench warrant -
wes issued by the United Stetes District Court at St Paul, -
Minnesota, for the apprehension of ALVIN KARPIS upon an indict-
ment returned and filed in the United Stetes District Court

et St Paul, Mi{nnesota, on key 4, 1934, which indictment charged
L1T7IN YAR-IS and others with consnirecy to violate the act of
conrress epproved June 22, 1932, (Title 18 U.5.C. Section 408 a)
and that they knew thet ALVIN rLARCIS was a fugitive from
Sevtexber 1, 1934, to and including February 7, 1935, and they
did conspire to harbor end conceal, to prevent bis arrest and

to efford shelter, refuge and protection, knowing ALVIN EARPIS
to be & fugitive from justice of the Courts of the Upited States,

Overt acts in this indictment mentioning DOLORES
DELANEY are as follows:

Overt Act Eo. 7 = that on or about December 14, 1934,
JOSEFH H, ADAYS assisted DOLORES DRIANEY in renting e house at
1121 N.E. 85th Street, Miari, Florida.

Overt Act No. 9 - that on or about December 14, 1934,
DOLOR®S DELANEY signed a lesse for a house at 1121 N,E., 85th
Street, )Miami, Florida, '

Overt Act No, 21 - that on or sbout January 16, 1935,
EPNRY RAYDAIL gave DOLORES DELANEY a card or paper bearing the
nane *"Dunmore Potel™ 4n Atlantic City, K. J.

Overt Act No., 23 - thet on or asbout Jenuary 17, 1935,
DOLO:ES DELFY procured passege by means of the Fjorida Hast
Coast Reilway and other carriers, with Atlantic City, N, J. as
her destination.

Y.
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Overt Act No, 32 - that on November 14, 1934, DOLORES
DELAMEY registered at the El Commodoro Hotel, Miami, Fyorids,
under the name Mrs., E. M, ¥agner, and secured room No., 1005,

Overt Act Ro, 33 = that from November 14, 1934, to and
including November 18, 1934, DOLORES DEIANEY occupied room
No, 1005 in the Rl Commodoro Hotel, Miami, Florida,

All of the overt acts mentioned in this indictment
ae they apply to all the indicted persons are alleged to have
taken place only in the States of Tennessee and Fiorida, .



§

.. . . ‘f
h\!ﬂmnu«'«)l&h

0y

LOUAR

o~

CL'ZA GIBSON

e/o Mrs. Mebel Guymon,
596 Hawthcrre Place,
Chicego, Illinois

Will testify that she married
RUSSELL GIBSON

et Independence, Missouri on February 24, 1927; thet in the
letter pert of the year 1932 end esrly part of the yeer 1934,
she wes acquainted with

CLT T A. BIRG

whom she krew by the name of "Izzie", =t Chiccgo, Illincis;
het =USSZLL SIB3C0 wes zfflicted with & sociel disease and
wac recommended by OLIVER Ae. BIZAG to

DR, JOSETH I« MORAN

thet sbout Januery, 1934, she was in the office of DR, JOSEPH
P, EORAY, located on Irving Park Boulevard im Chiec=go, Illi-
nois, at which time she saw

JOEN J. "BOSS" McLAUGHLIN

that DR, JOSEP’E P. MORAN told her at thaet time that JOHN J,
"BOLS" Mc LAUGHLI! was dying of dlabetes; thet at the office
of DR. JOSErF s MORA'! she met a young men celled "Jimmie",
whom she will identify from thotograph as being identical
with

JARES Jo NILSON

and whom D&. JOSEE ro MORAN said he wes zoing to put through
school; thet Auring ~rril, 1934, while she and nUsSZLL GIBSCY
were living in en spartment at 626 Waveland avenue, viiezgo,
Illinois, nUSsZiL GISSC0H told her to lezve the apartnernt and
not to return until he edvised her it would be all righi,
inusuuch ac Jhe JUSESH P MO=/IT had told AUSZZLL CISSTT thet
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officers were checking on him; that et that time RUSSELL - '~
GIBSON'S mother was living at the apartment occupied by
RUSSELL GIBSON and Cleras Gibson and he sent his mother
back to Kansas City, Missouri, stating, "They (referring
to Government Agents) might f£ind out who I am®; that she
and RUSSELL GIBSON thereafter moved from 626 Waveland
Avenue, RUSSELL GIBSON left town and returned in about
two weeks asking Clers if she would like to take a trip
and advieing her further that he had been in Toledo, Ohio,
vhere there were several big gambling houses opening and
where he might be able to get a job; that about this time
she, Clara, had learned that Federal Agents had deen cheok-
ing on the automodile which RUSSELL GIBSON hed stored in a
garage in Chieago, and she told RUSSYLL GIBSON about it;
that she and RUSSELL GIRSON left Chicago in his 1934 Ford
V8 Coupe and proceeded to Toledo, Ohio, and registered in
2 hotel, the neme and location of which she cannot recall;
that

ARTHUR R. "DOC" BARIZER

and JAMES J, WILSCK were staying at tbkis hotel; that RUSSELL
GIB3Uiv susgested that he and Clara ooculd get a cottage or an
apartment on the Point (referring to Point Place, a suburd

of Toledo, Ohio); that they thereafter obtained an apartment
located on Collingwood Avenue, which Clara rented; that
RUSSELL GIBSON would go away from the apartment and on his
return home late in the evening he would say he bad been out
"to the Point"; thet she, Clara, remained in Toledo for a
period of two or three weeks and while there saw DR, JOSEFH P,
MORAN, JAMES J, WILSON, end OLIVER BERG; that OLIVER EBERG came
to Toledo after she and RUSSELL GIBSON arrived there, and he
returned to Chicego, Illinois, shortly thereafter; that dur-
ing the time that she resided in Toledo, Ohio, she and RUSSELL
GIBSON went out to two different places, one a Chinese restau~
rent, and the other a "barney" appearing place, which was not
yet finished; that at this latter place on one occesion, while
in the company of RUSSELL GIBSON, DRe JOSEPH P, MORAN, OLIVER
BERG, and JAMES J, WILSON, she saw & woman whom the above neamed
persons called "Mert", who knew these men; that the photograph
of

MYRTLE EATON

bears a strong resemblance to this woman called "Mert"; thst
"Mert” was drunk on this ocoasion and DR, JOSEPH P. MCRAK t0ld



Clara that this woman had to have a quart of liquor each - -

R day; that after remaining in Toledo for about three
weeks she had a quarrel with her husbend, RUSSELL GIBSON,
and returned to Chicago, Illinois, on the train alone,
)
‘( / " Ke Re MCINTIRE, Special Agent, Federal Bureau .-
Tee YT of Investigation, United States Depertment of Justioe,
s Washington, D, Ce will, if necessary, introduce the

B signed statement taken by him at Chicago, Illinois, on

Lo January 13, 1935, from Clere Gibson, which contains the

e information set out above, in addition to information

concerning Clara Gibason's association with members of

_ the Barker-Karpis gang, at Chicego, Illinois, and else-

; ‘ where, prior and subsequent to the above-mentioned period

N : of time, This written statement of Clara Gibson will be
available to the United States Attorney prior to any
prosecutive action taken in this case.

e it



- ——

- e - - - —— c e e~ - - L. .- P

MR. L. B. ALGEO

kanager, Algeo Hotel ‘ '
Toledo, Ohio ! -

Will teetify that he ieg the menager of the Algeo
Hotel; that records of this hotel are kept in his posses-
sion and will produce upon issuance of subpoena duces
tecum:

Registretion sheet dated January 27, 1934, whioh
indicates that'W. J. Farrison (sisters), Eammond, Indiana®,
registered at thie hotel and were assigned t0 rooms 403
and 404, '

Registration card No. $596 of the Algeo Hotel made
out in the name of "W. J. Harrison (eisters)®, which ecard
reflects these guests paid $2,50 in advance for rental on
rooms Nos. 403 and 404 for Januasry 27, 1934, and thet they
checked out the following day.



MR. L. B, ALGEO

Menager, Algeo Hotel
Toledo, Ohio

Will testify thet he is the manager of the Algeo
Hotel and that the records of the hotel are kept in his
possession and will produce upon issuance of a sudbpoena
duces teocum: )

Register sheet of Februery 11, 1934, showing the
registration of J. D. Adams and wife, Hammond, Indiana,
assigned to room 504 and registration of W. J. Harrisonm,
Hemmond, Indiana, assigned to room 503.

Register eard No, 9829 for J. D. Adams and wife
indicating they errived om February 11, 1934 and checked
out on February 13, 1934, and showing & payment of $3.00
for total rental of this room. :

Recister card No. 9830 for W. J, Harrison, indi-
cetin~ that he arrived on February 11, 1934 and checked
out on Februery 13, 1934, and showing totel peyment
of $200 for rental of his roam.

Will refer to the Algeo Hotel register card No.
9830 for W. J. Harrison, showing bis registration on Fedbru-
ary 11, 1934, eand will testify that he recalles an imoci-
dent when beer was sent to room 503 and charged to Earrison
on his bill; that he believes he investigated to see if
this guest was financially responsible for the charges
before the beer was delivered to the room.

Will state that the photogreph of William J. Har-
rison looks familiar %0 him but he is unable to state
positively where he has previously met Harrison
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MR. L, B. ALGEO

Manager, Hotel Algeo
Toledo, Ohio

Will $estify that he iz the manager of the Algeo
Hotel; that the records of this hotel are kept in his
possession and will produce upon {ssuance of subpoena
duces teocun:

Registration sheet dated February 20, 1934,
reflecting that W. J. Harrison, Hammond, Indiana,
regiestered at the Algeo Hotel on this date and was
assigned to room 411; tbhet ¥. C. Blackburn, Hammond,
Indiena, registered at this hotel on the same date
and was alsc assigned to room No, 411.

Will produce registration card No. 9970 for
¥W. J. Barrison and T. C. Blackburn, which reflects that
these two men registered on February 20, 1934, and
checked out on February 23, 1934, paying a totel bill
of $7.50.

!
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E. L. ESSINGER

Daco Investment Company
1510 Elm Street, )
Toledo, Ohio : -

Will produce upon issuance of a subpoena duces tecum:

The ledger records of the Daco Investment Company,
which reflect that Ray E, Relson on February 13, 1934, moved
into apartment No. C-6 and trensferred to spartment A-1 on
March 15, 1934, and moved out on April 6, 1934.

Custodian's report of the Jearvis Apartments contain- -
ing thte signature of Ray E. Nelson and the information thnt
Kelson was an electrician from Flint, Michigan.

Ledger records and custodian's report of the Jarvis
Arartments reflecting thet Edward L. Beaudry resided im - -
apartment A-l of the Jarvis Apartments from April 18, 1934
to Mey 18, 1934,

The ledger records and custodian's report of the
Jarvis Apartments reflecting that Harvey J. Morley rented
epartment Ko. C-1 et the Jarvis Apartmentes on June 16, 1934

and moved out on June 30, 1934,

Will testify that he is Secretary of the Daco In-
vestment Company and thet the above-mentioned records are
kept under his possession and from the ledger records and
custodian's report of the Jarvis Apartments covering rental
to Edward L. Beaudry of apartment No., A-1 as mentioned
above will testify that the custodian's report is signed
¥r. E. L. Beaudry; that a notation thereon to the effect
that a Mr, Wood sent this party for the apartment and that
Mrs. Beaudry indicated that her husband was a motion picture
operator and would join her shortly after he arrived from
Cleveland, Ohio, is in the handwriting of the custodien of

the apartment.

Will testify from the custodian's report of Harvey
J. orley, as mentioned ebove, that the signature, Harvey
J. Morley, is in the handwriting of a person unknown to
him; that after the word occupation, set out in the custo-
dian's report, is the following notestion, "Bethlehem Steel

Company".



Will testify that the custodians of apartments
operated by the Daco Investment Company are charged with
the responsibility of checking the tenant, and the

apartments.
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company, as a rule, assents to their judgment in renting
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MRS. RALPH BARKWELL

Custodian, Jarvis Apartments,
14th and Jackson Avenue
Toledo, Ohio

Will tdentify the ledger records and the custodian's
reports set out under the testimony of Mr, E. L. Essinger
of the Daco Investment Company. '

Will testify thet she recalled the renting of epart-
ment No, A=l to a Mrs. Beaudry as it was the first apertment
rental handled by her after she took over the duties of cus-
todian at the Jarvis Apartments.

Will identify the following individuals whom she saw
during the spring and summer of 1934:

DOLORES DELAREY
ARTHUR R, "DOC" BARKER
JAMES J. WILSON

That during the spring and summer of 1934 she did
not know the true identities of the above-mentioned indivi-
duals; thaet she will identify the photograph of Dolores
Delaney as being Mrs., Beaudry, who rented spartment No.
A-1l; that she has no recollection of seeing any man in
this apartment but did recall that Mrs, Beaudry stated that
her husband would join her and that she expected him to
come to Toledo from Cleveland where he was engaged as a
motion picture operator; that she does mot know of any
party by the neme of Wood, whose name appeared on the
custodian's report, :

Will testify that if this name was recorded it was
probably from information given by Mrs, Beaudry. Will iden-
tify the photogreph of Arthur R. (Doc) Barker and James J.
Wilson &nd will testify that Arthur R. (Doc) Barker occu-
pied en spertment in the Jarvis Adpartments for a short period
of time durins the summer of 1934, possibly with James J.
¥Wilson; that she associates the pame of kodey with one of



these two men; that she is unable to recall which one rented
apartment C-4 but recells that the man who rented the apart-
ment stated that he was employed by the Bethlehem Steel
Comrany; that shortly after the two men whoxm she identified
from photographs ss being James J. Wileonm aps Arthur R. (Dos)
Barker moved into apartment C-4, she, Mrs, Besudry, and her -
husbend visited the Casino Club and there noticed Arthur R.
(Doc) Barker at the bar in the Casino Clud talking with the

bartender,

110
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ms. Rl w. DAI(IN

335 15th 8t.
Toledo, Ohio,

Will testify with reference to

WYNOKA BURDETTE
HARRY CA'PBELL
THEIMA HOLST
RENE HOLST

Will testify

Thet she wes custodian at the Jarvis Apartment in
the early nert of 1934; that she recelled a krs. Nelson who
occupied an epartment et the Jarvis Apartments early in 1934,
who she is able to identify by photograph as being WYNONA
BURDETTE; that however she has no definite recollection of
the Mr. Nelson who lived there and is unable to identify his
photograph; that RENE HOLST end THEIRA lived im the Jarvis 1
Apartments during that period; that THEIMA and RENE HOLST :
frequently visited the Nelson epartment; that THEIMA HOIST
on one occasion told the witness that Mr, Nelson was & waiter
at the Casino Club, which was operated by THEIMA HOLST's

brother-in-law,
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1230 l'l Bo DVI'I'Y

Duffy Realty Company, P
5145 Sumnit Btreet, '
Point Place, Ohio.

Upon issuance of & subpoena duces tecum will
produce a duplicete receipt reflecting that on February 23,
1934, A. G. Bradford peid $27.50 for one month's rental
for epartment number two, Bank, the receipt being issued
by krs, Dell Kener; and elso will produce & memorandum
book containing the followiang motation, ~¥ridey = Pontiec
2079, Bert ~ terrible cold - Nr, Bredford Steel Company,
charge of boats in Bay View Park, called Mr, Schwicke
s5eid alrieht to rent 1t. Serial numbere 100043880 -
1032156264."

«ill testify tket "pumber two, Bznk,” eppezrinc
in the above mentloneld receipt, referred to 4905 Sumit
Street, et which address is located a bank building,

will testify that the entry appeering in the
above mentioned memorandur book was made during her absance
in ¥loride by Mrs. Egner, who was employed at the Duffy
Realty Conmpany, and whc mede the above mentioned nctation
to record the reference given by Bradfordf

Will testify from duplicate rental receipts that
the rent on the above epartment was peid to May 23, 1°34,

112



MPC. DELL ECNER

¢/0 1'Tse 17e Be Duffy
STil Edgewater Jrive . e e e
Point Place, Ohio. !
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W ’ will testify that durirg the early part of 1834 ‘
LR she was in charge of Mrs. Ms Be Duffy's reel estate opera- .
tions, at whick time lMrs., Duffy wes in Florida; that some
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T time during Februery, 1934, on an occasion when she was
L i home for a noor mesl, three men driving e coupe, drove up
o and one of the men inquired sbout furnished houses, and

she offered to show them & house; thest she and her husbeand
drove to the house in question and were followed by the
three men in their coupe; that after looking at the house
the men decided not to teze it; that she had transections
trereafter with the following individuals: :

FRED BARKER
WILLIAM J. HARRISON
TID FGUS

PAULY H' 00U
DOLITES DELAMZY

end steted thet after returning to her real estate office

she r=ve these thrac men the keys to the unfurnished epart-
ment #7, at 490f Sum: it Streszt; that the tlree men looked

at the spartment and decided to teke it, and ske informed
them she would cell the attorney who had charge of the estate
end one men tcld her to call

f BERT ANGUS

e : at Pontiac 207S; that she made a note of the telephone number
RN ip the day bcok (which Mrs, M, B. Duffy will produce); thet

“ . she took down the license number of the coupe the men were
driving ani called the license buresu and was inforred that
tLe license was issued to TED ANGUS,

From a photogreph shown to her lrs. Egner will
- e testify thet this photoszreph bears & resemblance to the
ren whe did ell of the tzlking during the nerotietions
ircicert to tie rextel of erertment F2, 4905 Sumit Street,

apd will identify the hotorraph of WITLIN' J. HARRIST,

fr 113
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erd a full lencth pliotogre.l of FRED RBR.MTL es the oOther
two men who were with TED aNGUS; that sue recalle that
these latter two men were stort in stature; thet during

the conversation had with these three men ske asked the

man, whom she will partielly identify as being TED ANGUS,
for a reference, and he stcted, vitl reference to the

other two men, that they worked for a boat cormpeny out

of Cleveland; that it was her understanding that the man
she will identify as being WILLIAL! J, HARRISON was the

one who was to rent the spartment, although TED A'GUS did
ell the telking, She stated tha%t she was suspicious as

sle was efreid these men would open 2 gembling establish-
ment in the apartment; thet she thereafter celled the at-
torney who hed charge of the estate and he said it would

be gll right and she celled Pontiec 2079 end talked to a
men who 3eid he was BEKT ANGUS and she told him that it
would be all rigtt to rent spartment #2, 4905 Surmit Street,
end thereefter TED ANGUS came tc the Duffy Eealty Company
srd peid the rent; that thereefter a women, whom Mrs. Egner
will identify from photogrephs as beinc identicel with
UL F OO0 ceme in to pey the morthly rentesl, and this
woTien was, on several occesions, esccompenied by e younger
womzn, wheorm Mre, Torer will iderntify from ohotosrephs es
beine DOLunud DiLAsy; that she recells thaet cn tke occasicn
TED ALNGTUS paid the first month's rent he told her to meke
out the receipt in the name of Bredford,
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8. J. BENNETT

¢/o Ohio Bell Telerkone Co, ° ,
Toledo, Ohio,

Will in answer to subpoena duces tecum produce the
records of the Ohio Bell Telephone Co., with reference to
telephone Pontiac 2079 for the years 1933 and 1934,

Will testify from his records that this telephone
was originally installed et a restaurant located at R,F.D.
Yo. 7, Box 295, Toledo, Ohio, in the name of Samuel Shue,
and was & private telephone until October 3, 1933, when it
was chenged to a pay station televhone,and thet this tele-
phone was at the address R.F.D., No. 7, Box 295, during the
corn~lete year of 1934,

TR
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A. DICKSTKIN

Special Agent,

Federal Bureau of Investigation,
U. S. Department of Justice,
1448 Standard Building,
Cleveland, Ohio,

Will testify with reference to

BERT ANGUS
TED ANGUS

Will testify that on July 16, 1934, he visited the
Casino Clut =né noticed tke adéress on the rost Cffice box
es beinz Zox 295, K.F.D.,Yo. 7, Toledo, Ohio; that on tkis
occesion he went into the Cssino Club and observed that there
was 8 telephone there and that he noted the number of this
telephone to be Pontiac 2079,

T 1
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Apertrent #1, 49CE Sumit Street,
Point Place, Obio.

Will testify that eerly in the year 1934 the
eddrecs 4905 Summmit Street was owned by his aunt; that
he recalls that apertment #2 was rented to tenants by
the Duffy Realty Company, et which time he lived with
his aunt, ecross the street from the apartment building;
thet cn one occesion he went into the epartment tc see
about some plunbinzg trouble and sew there ome woman who
wes very cautious ebout letting him in the epartment;
tizt he sew enother werwen ¢ in end out, but he could
rot identily them; that during the tire he was in the
epartnent ettempting to repair tre pluzbing he saw tiree
vwomen whom he ldertified from photographs as being identicsal

with -
PAULA ILZZ°0R
DeLTAs DILUCTET, and

WYNCI‘A BURDETTE

e
11/
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GERSE VOIE

Apartment #3, 490) Sumit Street
Point Place, Ohio,

Will testify tkat during the summer of 1934 be
saw the following individuals: at 4905 Surmit Street:

PAULA HARLION
. FRED B.\RKER
JAZES Jo WILSON

Will testify thet he recalled the people who

occupied arartment #2, in the early part of 1934; that

Y2 nsticed various men visitin- at the epertment, and

2l1s> noticed thet the cccupsnts hed chenred all the locks
ir toe eprertment, Levinc nlec=d speciel locks on tke door,
and also on tne doors to the verious closets in the apart-
rent; that he will positively identify the photogreph of
rAUL: H/RCI 28 the woman who occupied this epartment, and
will partielly identify snapshot photograph of FRZD BAFKER
es & men whc z2lso occupied this apartment., Will identify

-photograph of JAMES J. WILSCN as a psrson whonm he believes

he sew visiting the above-mentioned apartment,

Will testify that he became 80 suspicious that
he noted the license numbers of two automobiles which were
frequertly at the apertment, nemely a Ford coupe, dbearing
1935 Ohio license plates C=19=563, and 1934 Ohio license
plates C 19-655; that he checked these license plates at
the license bureau and found that pletes C 19=563 were
iesued to George Winfield, 631 St, Clair Street, Toledo;
that he checked license C 19-655 and ascertained at the
license buresu that these plates were issued to He Jo Morley,
331 Summit Street, Toledo, Ohio; thet he knew that botkh the
address 631 St, Clair Street, end 33; Summit Street were ‘
cemblin~ establichments; thet he observed the two eutomobiles
beerinz the sbove license plates from time tc time stending
in front of the Cesino Club; thet, however, he never hed
occesion to visit the Cesino Club; that withk reference to
cterging the locks on the doors of apartment #£2, he will
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testify that during the summer of 1934 he was curtcdien
of the epertwent building and for tLis reason took
particular pains to wetch for any change in the furnish-
ings or fixtures in the apartment building,

Will testify thet the originel pencilled note-
ticn which he mede of the two above-mentioned license
pletes was turned over by him to Specisl Agent K, J. Wynn
at the time he was interviewed on June 7, 1936, and he
will identify the sams,

E. J. Wynn, Special Agent, Federzl Bureau of
Investigztion, U. S, Department of Justice, 1448 Standard
Building, Cleveland, Ohio, will produce and identify tre
slip of peper beering the numbers C 19-563, and C 19-655,
bearing the signsture of Mr. Volk as a merk of identifica-
tion, and will testify that on June 7, 1936, he snd H. B,
Dill, Special Acent, interviewed Lr. Volk at which time !r.
Volk turrced over t¢ him the above described slip of peper.
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CECIL ELLIS

4910 Sumnit Street, ' ‘ ’
Point Flaee, Ohio

Will testify that during the spring and swmer of 1934
he was employed as a barber im a barber ship which is located
almost directly across the street from 4905 Swmmit Street;
that he recalled that during the first half of 1934 the up-
stairs apartment at 4905 Sumit Street was occupied by tenants
who caused some comwent in the neighborhood; that he parti-
culerly recalled that the women were well dressed; had the
eppearance of being "fast"; that he noticed the following
ipdividuals entering or leaving the upstairs apartment at
4905 Sumnit Street:

PAULA EARMON
DOLORES DELAREY
BLRT ANGUS

ané will 1dentif{ photo%ra hs of these two individuals,first above
mentioned and will identify Bert Angus.

That he observed the two above-mentioned women together
on several occasions; that Bert Angus was the only man whom he
can identify he had ever observed in the company of these two
women; that he recalled that Bert Angus with these two women
came to the apariment in a taxicab at tha time they were look-
ing et it for the purpose of renting the apartment; that he Ob-
served these three individuals from his barber shop located
across the street.



MRS. JOEN H. (Rose) ALEXANDER

1726 Wichwood Avcnue;
Toledo, Ohio

Will testify that her parents operate a small drggoods
store on the ground floor at 4905 Summit Street, Point Place,
Ohio, and that during the spring and summer of 1934 she was
living with her parents in the rear of this store and that she
managed the branch post office operated at the store; that
about February or March 1934 she recalled that two women moved
into &n apartment over the store and that she saw the follow-
ing individuals at that time:

DOLORES DELANEY
PAULA HARMON

and will identify the photograph of Paula Earmon end will state
upon being shown & photograph of Dolores Deleney that this photo~
graph greatly resembles a woman wio resided or who visited the up-
steire apartment at 4905 Summit Street during the spring and
surmer of 1934, although she is not positive in her identifi-
cetion; that she noticed that there was a great difference in

the ages of the two women, and for this reason believed that

the woman she thinks is identical with Dolores Delaney was the
daughter of Paule Eermon; that it was general talk around the
neighborhood that the two women were mother and daughter and

 were night club entertainers; that she did not believe that

any men lived at the above-mentioned apartment, although she
had seen men going up to the apartment on a number of occesions,
but that she is unable to identify any of these men, because
they drove up to the beck of the apartment dbuilding and ordinar-
ily jumped out of their ears immediately and ran up the dack

ateps.



3T, M. B. DUXFY

Juffy Realty Coxpeny,
5145 Summit btreet, - = -~ .o ... .
Point Place, Ohio,

’

¥Will upon the issuance of a subpoena duces tecum,
produce a book of duplicate receipts showing receipt dated
March 25, 1934 in the sum of $30,00, indicating payment of
the above sum by George Winfield for rentsl of a house
loceted at 2831 - 1Z1st Street, Point Place, Ohio.

Will testify that during lMsrch of 1934 she re-
called thet a young man and woman who represented themselves
es8 lir, and Nrs, George Wwinfield, celled at her office about
renting a house; thet she was instrumentel in renting this
couple tte house loceted at 2831 - 131st Street, which was
ovned by the Showell-Schmitt Reeslty Compeny; trat slte re—
ceived 31C,00 commission for renting this house; that she
recelled asking 'Mr. Wirfield abouvt his occupztion and he
st=ted he wes connected with e steamship compeny at Cleveland,
Okio; thet wher ste acked fcr a more perticuler eddress in
erder thet she might verify this refererce, linfield edvised
her thst

BERT ANGUS

who operated the Casino Club would vouch for him, e&nd he
thereupon gave her a telephone nmumber to call; that she
called tkis telephone number end talked to HERT ANGUS; that
2XGUS told her over the telephone thet Mr, Wirnfield was em-
plcyed on the boats; that she edvised Mr, Albert Coyne of
the Showell-Schmitt Keealty Company of the details of the
rentel and furnished him with all the information given by
George Winfield, including the ANGUS reference; that inasmuch
es the Showell=-Sclmitt healty Compeny owned the house and
collected tre rent she hed no further contact with Mr, or
lrs, Winfield and she is unable to identify these individuals,
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LZR E. SC2IITT

et Asaitainh SR e et e e

Showell-scimitt neelty Company
Ohio Bank Building S
Toledo, Ohio,

~

Will upon issuance of a subpoena duces tecum produce
all the records bearing on the rental of 2831 -~ 131st Street,
Point Place, Ohio, to George Winfield for the months of April,
lay, June, and July, 1934, and will testify that during the
above mentioned months in 1934 the Showell Schmitt Kealty Come
peny hed charge of the rental of the house at 2831 = 131st Street,
Point Place, Ohio,.

That from bis records maintained under his custody
ke will testify tret on Merch 28, 1934 the Showsll=Schmitt
Realty Company received the sur of $30,UC from the Duffy
Realty Company for one month'!s rentel on the house at 2831 -
1318t Street, rented in the mame of George Winfield; that
thereafter monthly rentals of €30,00 were received for the
m.nths of April, Mey, June and July, 1934; that the rentsl
wee paid in full to August 3, 1334, it eppe=ring from the
records thet the tenent in fect moved into the house on April 3,
1934, although the initiel $30,00 was paid on Merch 28, 1334;
that the Showell-Schnitt Realty Compeny paid the Duffy hHeelty
Company $10600 commisgion for renting the above house,

’
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Showell-Schmitt sealty Company,
Ohio Benk Building, . -
‘Toledo, Ohio, ' ! '

Will testify that he recells thet Mrs. a. Se Luffy
of the Duffy Keelty Company, secured wr., and Mrse Winfield
28 tenants for the house at 2831 « 131st Street, during March
of 1934; that lrs. Duffy advised him that Mr. Winfield was
employed in some capacity on the boats and that Winfield had
given her & reference; that he is not certain exactly who
thies reference was, but to his dbest recollection it was

TED ANGUS

whom he knew at that time as an operator of the Casino Club
on Sunmit Street at roint Place; that he recalls that he . .
telephoncd tle refsrence given, I he belisves to be TED
A3U5, end who told his that Jinfield was saticsfectory; that
ke worted orn tre btouts; thzt anythine that he, Yr, Coyns,
could do for Winfield would be none too good; that he is not
absolutely certain that it was 4ED ANGUS whom he telephoned
as a reference, but is positive that the person whom Yrs,

Duffy told him about as a reference wes the person he called,

Will testify .-that on one occasion Mr, Winfield was
slightly behind in the rent; that he paid & visit to the house
at 2831 - 1218t Street and was met by & short young man, who
would not let him in the house; that while the man went intc
the house to get the rent he, Mr, Coyne, went around to the
back of the house and jotted down the license numdbers of two
automobiles which were there; that be checked these license
numbers ahd found thet one was issued to the address 631 St.
Clair, Toledo, Ohio, & gambling place; that the other was
fssued to 2n addrees on the first block on Sur—it Street;
that he was prompted to check these license numbers because
prior to this time he had gone by the house on several occa-
sions and noted that there were generally two automobiles in
the back of the house and never in the garage; that he had
received inforu=tion from some source thet these people acted
susriciously; that upon determining thet the license numbers
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were eprer~ntly 1ssued to fictitious eddresses, he determined
to keep clcce wstch on the tenants and for this reason ke
eontact2d 'ty AlDert Drew, who resided et 2841 - 131st Ctreet,
and asved Mr, Drew to keep him posted on the persons residing
at 2831 - 121st Street; that he was present on the occasion
when the Winfields moved into the above address, and he
observed that the furniture hed the appearance of being new;
that it wes moved into the house by a truck of the firm of

A. D. Rymer; thet when the Wirnfields moved out in the latter
pert of July, 1934, he recelled that the same truck moved
them, but part of the furniture wes moved one evening and

the last loed was not taken out until the following day.
Being suspicious that the Winfields might not bave paid for
the furaniture he followed the truck and observed it pull up
to & cottage adjoining the Casino Club where the furniture
was stored; thet he noticed that a midile ared man dressed

in a white ssilor type suit with a cap, supervised the moving
of this furniture; that the only person he observed at 2831 -
1318t Street during the time theat the Winfields rented this
house was & young man mentioned above who peid him the reat
on the occaesion he visited this this address; that he is un-
able to identify any individuals seen by him et this address,

-



¥RS, UZRALDIKE SIZK

2823 = 1313t Street,

Foint Place, Otio,

Will teatify that during the summer of 1934 she
resided at the above addrecs, wkich is locatsd next door

to 2831 « 131st Street and she identified the following
individuals whon she saw visiting or residing at 2831 -

131st Street:

Will testify that she sev. these individuals on

WYNOHA BURDETTE

HARFY CAMPRELL
WILLIAM J, BARRISON
ARTHUR R, "DOC™ BARKER
JAMES J, WILSON

ALVIN RARFIS

BERT ANGUIS

TED ANGTS

various occasions et the addrecs 2831 = 131lst Street; thet

it arpezred to her that WYNCI'&i BURDETTE and HARRY CAMTBELL
rented the premises mt the above address; thet she learned
that they were using the pame of Mr, and Mrs., George Winfield
when on one occasion the individual who did their lsundry
left a dbundle of leaundry at Mrs, Siek's residence to be
delivered to these people; that she recalled that WILLIAM J,
HARRISON was constantly around this house and 4id most of

the cooking; that ARTHUR R, "DOC" BARKER, who was known to
her as Willie Morley, appeared to leave regulerly at this
house during the time Winfields lived there; thet she learned
kis name through pedigree papers on two chow dogs which were
at 2831 -« 121st Street, which dogs Morley stested, on one oc-
casion, belonged to him, as she bad teken cere of thewe dogs
in his absence; that the man she identified as being JAMES J,
WISON likewise appeared to live regularly at the Winfield's
hcme, end she knew him by the name of Jiamie; that she saw

the men identified
verioue occasions;
usueally drecsed in

as ALVIII KARrIS at the Winfield home
that at times she cbserved two young
riding habits, driving whet eppeared

12%
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e Chrysler coure autlomobile visit the VWinfield Lome; that
she gathered from wvarious conversations between the above-
mentioned persons that JAMES J, WILSON was the brother of
¥rs, ¥Winfield; that some time after these people moved in
she noticed ARTHTR R. "DOC" B'ZIER in the yard with mittens
on his hends, and he told her that the dog hed bitten him; .
that about ten days later she observed HAIRY CAMPBELL with
mittens on both of his hands and he likewise said that the
doge had bitten him; that on another occasion she noticed
a bandaze across thLe foreheasd of HARRY CAMPBRELL and he told
ber that he had been out on tke lake in a power boat, which
Lit a wave head on, which ceused him to bump hie head on the
windshield of the boat; that on occasions she and her hus-
band visited the Casino Club and that at such times either
BERT ANGUS, or TED ANGUS wouléd be there; that she cannot
tell one brother from the other, but can recognize either
or both of them, and she understood that they operated the
Cesino Club; that during the time that the Winfields lived
next door she on one occasion observed both BERT ANGUS and
TED ANGUS enter the Winfield home with four or five other
men whom she cannot identify; thet thereefter ghe obsarved
the AGUS brothers visit the winfield home singly, usually
comins in the ezrly evening; tkhet ir ell she observed eack
Of the ANGUS brothers visit the winfield home during the
summer of 1934 from four to eix times,

-
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WILLIAY SIEK -

2823 « 13lst Street
Point Plece, Ohio,

Will testify that he is & superintendent for the
Continental Bakery and will testify that during the sumrer
of 1934 he saw the following individuals whom he will identi-
fy fron photographs:

 HATRY CALPBELL
WYI'ONA BURDETTE
ALVIY EARPIS
APTEUR R. "DOC" BARKER
JAES J. WILSON

thet RARRY CPZEITL wes knovr tc him as George /infield, tlre
mzn whc rented the house &t 2831 = 131st Sireet; TVYNOILL
3UADETTL was krcur as Gecrge winfield's wife; thet he did

not know the neme used by ALVIN KARFIS, but knew him as a
frequent visitor to the Winfield home; that he 4id not know
ARTHUR R, "DCC" BARKER'S neme, but knew him as a frequent
visitor to this house; that he noticed that theee individuals
had two Ford coupes and one Chevrolet, but that he did not
know which of the individuels at the Winfield home owned these
automobiles; that during the summer of 1934 he visited the
Casino Club on several occasions and saw there WYNONA BURDETTE,
HARRY CAMPEELL and JAMES J, WILSON; that HARRY CAMPBELL, known
to him as George Wirfield, paid for his drinks on several oc-
casions; that he sew these individuals at the Casino Clud
when he was there alone and also when he was accompanied by
his family; that at the Cesinc Clud he recalled seeing BARRY
CAI"rPELL, WYNONA BUTDETTE and JAES J. WILSCH talk to tte
bartender; that while HATRY CALFBELL was residing et 2831 =
131t Street he noticed one of the men there wore mittens,

but cannot recall which one,
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RALF! SIEK

2827 = 17%1st Street,
Foint rlace, Ohioe .. .. .. —

- - e e e eme e

Will testify that during the summer of 1934 he
recided with his parents, lir, and Mrs, William Siek, at
the ebove eddrecss, which is located next door to 2831 -
1318t Street, 2nd will identify the following individuals
whom he saw at 2831 -« 131st Street:

HARRY CAMPBELL
WYNONA BURDETTE
ALVIN KARPIS

that he knew FEARRY C/PBELL as George Winfield, and tke men"
who rented tre houss; WYNORA BUSDETTE as Liinfield's wife,
and ALVIN KARPIS es a frequent visitor at the Winfield home,
but whose name he did not knowe

Thet on one occesion ALVIN RARFIS started to Zrive
cut of the drivewsy with & r0ll of laundry on top of the car
and be c=lled Y2"FIZ' sttention to it and KiRFIS put the
leundry inside the car; that from what he saw he did not
believe that KARPIS resided at the winfield home, but he wms
e freguent visitor there; thet on occasions he visited the
Cesino Slub and he saw ALVIIi KARPIS, EARRY CAMPBELL, and
YYNCIL, BURDETTE at the Casinc Club on several occasions; that
he noticed that they talked to the bertender and others at
the Casino Club, but he cannot recall the specific persons
et the Casino Cludb he saw these individuals speek with; that
he recalled that one of the men at 2831 -~ 131st Street wore
mittens; that he paid particular attention to it because at
that time the weather was quite hot. .
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MRS, CLARK WALES

529 Stickney Avenue,
Toledo, Ohio.

Will testify that she is the daughter of Mr, and
¥rse Williem Siek; tkhat in 1934 she resided with her parents
at 2823 - 131st Street, which is located next docor to 2831 -
1318t Street; that she recalled seeing the following indivi-
duals at 2831 - 131at Street during the summer of 1934, and
will identify them from photcgrephs exhibited to her:

H:RRY CA'PBELL
WYNONA BURDETTE
JAAES Jo WILSON
ALVIN KARPIS
ATEUR Re "DOC" BARKER
WILLINY Jo HAZRISON

%Will testify thet she knew RATRY CANFBELL as George
Winfield; WYNOI'’A BURDETTE as the wife of George Winfield;
JRTZS J, WILSON as Jimmle; ARTHUR R, "DOC" BARKER as William
Morley; “ITLIAY J, HARRISON, whom she named "The Clown™
beceuse of his peculiar actions; and ALVIN ¥'RPIS whose name
ehe 4id not know; thet from conversation with the above men-
tioned individuels she learned that HARRY CAMPBELL and WYNONA
BURDETTE rented the house; that she noticed that WILLIANM J.
BARRISON was around the house a great deal of the time and was
usuelly dressed in slacks end a sweat shirt, and 4id most of
the cooking; thet ARTHUR R, "DOC"™ BARKER appeared to reside
at this house, and that WYNONA BURDETTE, known to her as Mrs,
Winfield, told her that ARTHUR R. "DOC" BARKER was her eousin;
that she leerned that ARTHUR R, "DOC" BARKER used the name of
%illiam Morley from the pedigree papers of chow dors which he
kad in his possession and which he showed her; thet "DOC"
BAZKER drnove & black, Chevrolet sedan with red wheels; that
JAATS J, WILSCN eppeared to live at the house and he was

called Jirmie by the others who resided there; that on numerous

occesions she observed the man whom she identified as being
ALVIN KoreIS come te the house; thet he generelly walked tkere,
end probebly for this reason she gainsd the impression that he
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livea in a bouse 3;'cebii‘35;e§£ere in the neighboriSAhiﬁig;t“w

she observed the Chevrolet esedsn belonging to ARTHUR R, "DOC™
B:RKER, above referred to, end also two Ford coupes at the
house; thet these cars were kept in the beck of tie house,
and although there wes a three-cer gerage it was never used,
excopt for a time when the Winfields first moved in, when a
car bearing either Illinois or Indiana license plates was

placed in the garege,

Will testify that she and her husbend visited the
Cesino Club on several occasions during the time that the
persons known tc her as the Winfields lived at 2831 - 131sat
Street; that at the Casino Club she saw tLe personsshe has
identified as being WILLIAL! J. HAXRISON, EARRY CAMP3ELL, =~
WYNOW. 3U DPTTE, ARTHUR R. "DOC" B.SKER, ALVIN KARPIS, 'and |

,

JINES J. WILSOH. . % o
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RICUARD LYFLET

5427 30%rd Street, - ‘
Point Place, Ohio. N

Will testify thet during the spring and summer of
1934 he cut the grass for the people who lived at 2831 -
1318t Street, which address is located just across the
street from bis residence; eand will identify photographs of
the following individuals whom he saw at 2831 - 131st Street:

ARTHUR R. *DOC" BARKER
WYNONA BURDETTE

%ill testify that each time he cut the grass for
the people reciding at the sbove address they peid him $2.00
and on one occasicn e was pei? by a men whom he identified
es being ‘RTT?R E. "DCC" BI¥ZE:.; thet this man had some chew
dogs and that he pleyed with these dogs quite often; that one
of the men at this house was called "Buffelo", and that he
believes that the man who paid him on opne occasion, and whom
he ijentified as being ARTEUR R. "DOC" BirXER wag the person
called "Buffalc", althougk he is not certein; that when tkis
man paid him he hed a large roll of bills; that thereafter
whenever he or his younger brother, William, needed any
money they would go over to 2831 -~131st Street and cut the
gress, the lawn being apall and some one of the persons
there would usually pay them $2,00 for the job after it was

completed,
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WILLIL)” LEXLET

5427 303rd Street,
Point Plece, Obio,

¥ill testify to the sarme matters as set out under
the testimony of bis brother, Richard Leflet,
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Co E, BUZRER

west Toledo Furniture Comsany
1143 Sylvaenia Avenue
Toledo, Ohios

Will testify theat he is acquainted with

TED ANGUS

BERT ANGUS
WYNONA BURDETTE
RUTH WELLS

that te is part owner and manager of the west Toledo Furniture
Compeny; thet on Merch 27, 1934 a woman who represented herself
to be l'rs. George v infield came into his store and purchased
several bundred dollars worth of furniture; that a salesman by
the name of Albert Bellg, employed by him, sold this furniture
to lrse, Winfield; thet two or three days before lrs, Winfield
ceme into the stome TID AL either called him on the tele-
phoge or caze into the store tc see Lim and told bhim, Mr,
Buehrsr, that he, ANGU35, was going to sernd Buehrer a cuctamer
by the name of Winfield and that he, TED ANGUS, recommended
Winfield very highly; thet he believes that on the occasion
when Lirs, Winfield purchased the above-mentioned furniture,
RTUTH WELLS, who was known to him as ikrs, Ted Angus, accompanied
}irse Winfield; that he is positive thet RUTH VWELLS accompanied
Mrs, Winfield to his store on one or more occasions.

That he had 8ome quite a bit of business with TED
ANGUS prior to the occasion of Mrs. Winfield's visit; that
A'TTS had always peid promptly for the goods purchased; that
he considered TED ANGUS a good customer and when ANGUS recom-
mended Winfield he presumed that Winfield was a friend of
TED ANGUS and that it would be alright to do business with
Winfield; that although TED A'GUS recommended Winfield he,
Buchrer 414 not intend to hold ANGUS good for the bill in the
event vinfield did not pay; thet he knows both TED A GUS
and his wife (RUTH WELLS) having seen them on numerous occasions;
thet he will identify the photograph of WYNONA BURDETTE as being
a photogreph of the women he knew as Mrs, Winfield; that he re-
c2)lls m2eting one men et 2831 - 1%1st Street where the furniture
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was placedj that he understood that this was ar, winfield; -
that he only got a quick glance at Winfield and is, therefore,
unadble to identify him from the photograph; that in all Mrs,
Winfield purchased elwmost $1,000 worth of furniture; that
$200 was paid on the furniture before delivery; that the
furniture was paid for on open account; that Winfield gave
him e note for the balance due on the furniture; that after
the entire amount was paid he believes he returned the note

to Winfield,

- 135



Ul 2

’ My VL

—-<m -
AL3E:T Jo BEILG v s . e e = enl - . -

3632 Detroit Avenue,
Apartment 33,
Toledo, Ohio

4 ’ E ) -

Will testify that during the spring of 1934 he wms
employed by the Kest Toledo Furniture Company at 1143 Sylvania
Street; that during the early pert of that year a woman who
represented herself to bes Mrs, George ¥infield, came in the
store with rs, Ted Angue (RUTHE WELLS) and he will identify

RUTH WELLS
WYIONA BUEDETTE
TED ANGUS ‘

That on the occesion of Mrs, Winfield's call to the
store she selected the furniture she wented and as was custom-
e he went out to the Wiafield home on 1Z1st Street to look
tte plmce over to see how tle furniture could best be arrsnc=42;
thet Mrs, Winfield and RUTH WELLS drove out in a car and he
followed them in his car; that he recalls that he tried to
sell lirs, Winfield a rug for her floor, but she told him that
ber uncle was going to give her a rug for e wedding present;
that be ie acquzinted with T=ZD AIGUS and from informetion pro-
vided him by lr, C. E. Buehrer, menager of the store, concern-
ing the interest that TED ANGUS end RUTH WELLS showed in the
Winfields, he came to the conclusion that the Winfields were
closely releted to TED ANGUS and RUTH WELIS,
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MRS. LILLIAN ST, AUBIN -~ - - -. .. N

5411 Detroit Avenue,
Toledo, Ohio .

Will testify that during the spring and summer of 1934
she handled the rentals of apariments at the Burdella

Apartments.

¥Will produce upon issuance of subpoena duces teoum
duplicate receipts in her possession indicating the
receipt of rent from H. J. Morley on May 9, 1934, for
epartment G, the rental extending from May 9, 1934

t0 June 9, 1934. :

Will testify further that during May eand June 1934
BERT ANGUS, whom she will identify, had an apartment

at the Burdella Apartments.
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HARCID ST, AUBIN

3411 Detroit Ave.
Toledo, Okhio,

Will testify with reference to

BERT ARGUS

TED ANGUS

ARTHUP. R, "DOC"™ BARKER
CAPTAIN GEORGE TIMINEY
LUCIEN C, FLELING

Will testify

That he is the husbend of Mrs, Lillisn St., Aubin; that
during 1¢34, his wife had cherge of the recting of the apartments
in the Burdella Apertment Building, located at Collingwood end
Cherry Streets, in Toledo, Ohio; thet in the spring of 1934, his
wife informed him that Ars, Bert Angus or the latter's sister
incuired &8s to wheiher or not there was e vacent apartment in the
3urdells arertments as & frienc desired to rent en apartment there;
thet the next day he scw a man with & woran in a Chevrolet sedan
drive ur in front of his home end pay the rent on an avpartment
to his wife, this man giving the name of Morley; that he recognized
this men as a person he had seen in the Casino Club, operated by
BERT and TED ANGU3; that about a week later he stopped in at the
Casino Zlut in the efternoon and saw thig man Liorley there and
BERT ANGUS introduced the witness to kr. Morley, the maen who rented
the apartment in the Burdella Apartmente; that he saw this
individuel at the Cesino Club on many occasions; that Morley
seemed to be very friendly with both BERT and TED ANGUS; that
he is eble to state that the photograph of ARTHUR R, "DOC"™ BARKER
appears to be the picture of the mean he knew as korley but that
however he can not be positive in this identification,

Thet some time in April 1934, he together with his wife
end some friends, after leaving a dsnce at the Camodore-Perry Hotel,
drove to the Casino Clut for a drink, arriving there about 1:30
4.M,; that in leaving the plece, Joe Degnan, who was with the witness,
backed his car into a new Chevrolet coach or sedan at the Casino
Club and smashed a headlight or a fender; that the owner of this
nev: Chevrolet wec e man whom the witness recocnized es being the
rerson known tc him es lLorley,
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That he 18 well acquainted with CAPTAIN GEORGE TIMINKY
of the Toledo, Ohio, Police Department; that he has observed
CAPTAIN TIAINEY, es well as several other membera of the hoodlum
squad of the Toledo Police Department, at the Ceasino Club in the
surmer of 1934, generally in the afternoon; thet on seversl
occasions he has observed CAPTAIN GEORGE TILINEY come into she
Casino Clud and look around and go out immediately and that at
other times he would stay longer; that he has seen CAPTAIN T IMINEY
at the Casino Club as many as two or three times a week; that
he has also seen CAPTAIN TININEY et the Casino Club in company
with ¥rs, Chet Marks,

That he is acqueinted with LUCIEN C. FLENING, known as
Ludy Fleming, having known him since he wes a small boy; that he
wes a State Frohibition Agent in 1934, and that during that time
he spent a great deal of time around the Casino Club and es a
matter of fect had frequented the Casino Club before the repeal
of the National Prohibition Act; that FLE.ING was a heavy drinker
and was drunk most of the time that he bung around the Casino Club;
thet he observed FIE 'ING associating in s friendly manner at the
Cesiro Club, with both 3E1T end TED AI5US,

(The pertinent information obtained from HAROID ST. AU3IN is contained
in & sigred statement, dated Toledo, Ohio, October 2, 1936, same
being witnessed by J, B, Murphy and H, B. Hill, Special Agents,
Federal Bureau of Investigation,)
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LR, GECRSE MUIRRAY . e e e .-

512 Winfield Road,
Toledo, Ohio

Will testify that at Toledo, Ohio, during the spring
and summer of 1934 he saw James J. Wilson, whom he will
identify from photographs at Toledo, Ohio; that the true
identity of James J. Wilson wes unknown to him at that
time; that during the spring and sumner of 1934 he was the
custodien of the Burdella Apartments located at Collingwood
Avenue and Cherry Streets, Toledo, Ohio; that he reocalls
that apartment G, a second floor apartment, located across
from the offi{ce of Dr, ¥alter Randolph in the Burdella
Apartments was rented to a party by the name of )orley for
about one month in the spring or summer of 1934; that he
recalls very little about the occupants except the fact
that the apartment was epparently deserted in a hurry; that
he noticed after the departure of the tenants that the
apertment was in some confusion.

Will identify the photogreph of JAMES J, WILSOK es
being a2 person observed by him eround the spartment build-
ing, although Mr, Murrey is unable to associate this man
with any particular apartment.
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MRS, FRED WILLGRUBE

Holmes Smith Famm,
Berlin Heighte, Ohio,

- or

¢/o Emet ¥urray,
Attorney-et-law,
Huron, Ohio,

. e mm el e

Will testify concerning the following named individuals:

WILLIAN WRAVER
KYRTLE EATOK

BARRY CAMPBELL
WYNONA BURDETTE
WILLIAM J, BHARRISON
VOLNEY DAVIS

ALVIN KARPIS
RUSSELL GIBSON

FRED BARKER

ARTSUR R, (DOC) BARKER
PAULA HAR..ON

Will testify

That during the summer of 1934, she lived at Grand Forest
Beach, Ohio, about two miles from Huron, Ohio, and also near
Sandusky, Ohio; that she had cottages to rent at this place; that
in June 1934, persons she identifies from photographs as WILLIAM
WEAVER and MYRTLE EATON, as Mr., and Mrs, J, A, Orhood, rented a
cottage from her at Grand Forest Beach for the season, to run to
September 4, 1934, and paid a rental of $175.,00 for this cottege,

That following the rental of this cottage, she noted that
VYYRTLE EATON and WILLIANV WEAVER had several visitors and she will

identify from photographs the following persons: ,

PAULA HARMON

WYNONA BURDETTE

HARRY CAMPBELL

and partially FRED BARKER
ARTHUR R, (DJXC) BARKER
BARRY SAWYER

VOLNEY DAVIS
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That also in this crowd was a man who was called
*"Willie", whom she is able to identify dy photograph as being
WILLIAM J, HARRISON; and elso a photograph of VOLNEY DAVIS,
who mingled with this group and was called "Happy“.

With reference to ALVIN KARPIS, HARRY SAKYER and
RUSSELL GIBSON, she will be able to testify that the photographs
of these individuals appear familiar to her, however, she is
unable to positively identify them at this time.

That about two weeks after WILLIAM WEAVER and MYRTIE EATON
as Vr, and krs, J. A, Orhood, whom she heard called "Bill™ and "Myrt"
respectively, had rented the cottage from her, WYNONA BURDETTE,
using the name Mrs, Geo, Swanson, approached the witness, stating
that she, WYNCNA, and her husbend, Geo. Swenson, who the witness
will identify from photograph as being HANRY CALFBELL, approached
her with reference to renting a cottage and that a cottage was
rented to them for the period June 27th to December 3, 1954, at

the cost of $134,00,

That WILLIAL J. EARRISON moved into this cottage with
WY.:CRi BURDETTE and EARRY CALFBELL,

That all of these people associated together and appeared
to be friends and that she observed five or six different automobiles
going and coming; that these cars for the most part appeared to be
new Chevrolets and one or two Ford V 8s,

She will further testify that it is her opinion that
she heard the name DOLORES mentioned by mome of the people who
occupied the above mentioned cottages, however, she can not associate
this name with any person she observed there,
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MR, THOMAS CARDER, General Maneger,

Jess J. Ellis Company,
3519 Detroit Aveaus,
Toledo, Ohio

Will produce, in answer to subpoena duces tecum,
sales invoice of that company covering sale of 1934 Ford
DeLuxs Coupe, motor #683450, to George Winfield, 631 S8t
Clair Street, Toledo, Ohio, dated March 21, 1934, for a
cash price of $698,03; also, repair order dated June 1,
1934, eovering repairs to the car. He will testify that
although he 4id not witness the sale of the car, he re-
czlled it being drought in for repairs, and will identify

the photograph of
HARRY CAMPEELL

as beiag the man who drove it in for repairs on June 1, 1934,

This witness will also produce, in answer to subpoena
duces tecum, salee invoice ocovering the sale of Ford 1934
Deluxe Sedan, motor #899365, to £, Jo Powell, 1312} Adams
Street, Toledo, Ohio, on May 21, 1934, for $707.48.
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MR. Ts D« REFD, Office Manager,

Jess Jo Kllis Company,
3519 Detroit Avenue,
Toledo, Ohio

Will 44entify the photograph of
HARRY CAMPEELL
as a man introduced to him by
" EERT ANGUS

on March 21, 1934 at the Jess J. Ellis Company as George Winfield,

631 St. Clair Street, Toledo, Ohio, He will testify thet BERT
GUS stated that Winfield wes employed as a gambler at the

Jovial Cludb, ‘toledo, Ohio, and thet the dey before won $1,300,

on a pony and desired to buy a rord coups; thet he sold Winfield

cr. that date a Ford Coupe, motor #683450 for $638,03, which

winfield paid for with one bill of $500, denomination, and two

bills of $100, denomination; that HERT ANGUS called him off to

one side and propositioned him for part of the commission, and

he paid BERT ANGUS $10600¢

Will further testify that on May 21, 1934, BERT ANGUS
telephoned him and said he was dbringing a man in to purchase a
¥Yord sedan; that later that day HERT ANGUS, accompanied by a man
he introduced as K, Je Powell, whom Mr, Reed identifies from

photograph as
JAMES J, WILSON

came to the salesroom; that BERT ANGUS confidentially told him
that Powsll was a bootlezgger; that he sold Powell 1934 Ford
Deluxe Sedan, motor #899365, for $707.48, which was paid for by
Powell in cash = seven bills of $100 denomination, and the
balance in smaller bdills; that befors the car was ready for
delivery, Powell said he had to unload some liquor from a boat,
but before leaving, signed his name to the necessary papers;
that he, Reel, acocompanied BERT ANGUS to the branch license
bureau to odtain license; that BERT ANGUS drove the new Forl
Sedan from the Jess J, Ellis Company.
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WILLARD D, ROBISON T T

Robison Chevrolet, Incorporated,
3015 Monroe Street
Toledo, Ohio

Will produce by issuance of subpoena duces tecum an
invoice dated February 24, 1934, reflecting a sale by Harold
Barry of

1934 model Chévrolet Coupe
motor number 3093914
serial number 1 DA-028561

to Bert Angus, the invoice indiceting that Bert Angus traded in
on this transaction a 1931 Chevrolet coupe, motor number 2510339,
serial 1 AE 26570.

Memorendum in the handwriting of salesman Harold Barry
listing the following references given by Eert Angus on the
occasion thet the above car wae sold:

Joe Roscoe, 3201 River Road;

Harold "Nig" Cousins, ¢/o Romanoff and Keplin
Cigar Store, 433 Superior Street; telephone:
Adams 7083; .

E4 warnke, Menager, Jovial Lunch, telephone:
Adars 0ll4

Sales invoice number 6 dated March 28, 1934, reflecting
that salesman Harcld Barry of the Robison Chevrolet, Incorporat-
ed, so0ld ...

1934 Chevrolet Club Sedan
motor number 4102997
serial number 1 DA-03-12913

to H. J. Morley, 33} Summit Street, Toledo, Ohio, and indicating
that Morley treded in a Plymouth Cludb Sedan, motor number PD-
91271, serial number 2088741, with owner given as R. E. Nelson.

Seles invoice dated August 3, 1534, indicating that
Herold Barry of the Robison Chevrolet, Incorporated, sold

1934 Chevrolet Sedan
motor number 4543656
seriel number 1 DA-0749267
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to H. J. Morley, 334 Summit Street, Toledo, Ohio, this record
reflecting thet Morley treded in Chevrolet Sedan, motor
number 4102997, serial number 1 DA 03-129183.

Seles invoice number 663 dated July 23, 1§54, reflect-
ing that on that date salesman Herold Barry of the Robison
Chevrolet, Incorporeated, sold : -

1934 Chevrolet Sedan
motor number 4482615
serial number 1 DAO643592

to ¥rs. J. W. Osborne, Clyde, Ohio, the record indicating that
1934 Chevrolet coupe, motor number 413550, serial number 1 DA-
C3-13359 was treded in on thic automobile.

Bill of sale dated July 24, 1934, indicating that J. A,
Orhood, 3467 Edgewater Drive, sold to Jay Carter, 3303 Summit
Street, Toledo, Ohio

1334 Chevrolet Sedan
motor number 4135550
serial numoer 1 DA 0313358

Bill of sale dated July 23, 1934, reflecting that Jay
Certer, 3303 Summit Street, Toledo, Ohio, sold to the Robison
Chevrolet, Incorporated, Toledo, Ohio

1934 Chevrolet Coupe

motor number 4135550
serisl number 1 DA 0313359
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C. X. ¥ITH

Special Agent,

Federal Bureau of Investigation,
U. S. Department of Justice,
1448 Standard Building,
Clevelend, Ohio,

Will testify thet he made an investigation in
order to locate 3467 Edgewater Drive, Toledo, Ohio, eand
3303 Sumit Street, Toledo, Ohio, end thet his investigation
established no such addresses in existence, ’



EAROLD BARRY e o

residence: 61C River Road

Mauree, Ohic  -. - -
office: ¢/o Carl F. Weissenberger, Ine., ‘ =
1728 Broadway

Toledo, Ohio

Will testify thet in the year 1934 he was an auto-
mobile selesman for the Robison Chevrolet, Incorporated,
3015 Monroe Street, Toledo, Ohio; that he has been ao-
quainted with Bert and Ted Angus since about 1926 or 1927;
that he knows that in 1934 these two men operated the
Cesino Club on Surmit Street iz Point Place, Ohio; that
he has sold Bert Angus and Ted Angus sutomobiles in the
past; that in the early part ¢f the year 1934 he had a
conversation with Bert Angus, who told him that he, Bert, -
had a rrospect for the purchase of a car; that several
days later Bert Angus came to the Robison Chevrolet, In-
corporated, office with enother man; thet Eert and this
man were in s Plymouth sedan and will identify the photo-
graph of Arthur R. (Doc) Barker as bdeing identical with -
this man who was in the company of Bert Angus and will
identify photographs of the following individuals he saw
at Toledo, Ohic, in the spring and summer of 1934:

ARTHUR R, (DOC) BARKER

EARRY CAMPEELL -

WINONA BURDETTE

WILLIAM WEAVER :
MYRTLE EATON , -
JAVES J. WILSON

BERT ANGUS :

TED ANGUS -
GEORGE TIMINEY

EDNA MURRAY

That in connection with the photographs of Wynona - ..
Burdette and Edna Murray he ean only state that these per-
sons represented in the photographs appear familiar to
him end that he believes be msaw these two wamen at the
Casino Cludb with some of the men mentioned above,

That dn the occeasion above-mentioned Bert Angus camse
to the Robison Chevrolet, Incorporeted, office with Arthur
R. (Doc) Barker, whose true identity was not known to him,
Barry; that he closed a deal at that time whereby Arthur R.
(Doc) Barker traded in the Plymouth automobile in his possession
and purchased a new Chevrolet sedan, paying the difference in
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the values of the two sutomobiles in question; that when

tbe bill of sale and the papers on the new automobile were ... ...
being mede out, Bert Angus told him that the man's neme ‘
was MOFLEY end that the address was 33} Summit Street;

that he gave Bert Angus a part of his, Barry's, commission

for the sale of this automobile, because Bert Angus had

brought this man in to Barry's office; that a few days later

he, Berry, dropped into the Cesino Club and talked with Bert
Angus about Morley and Bert Angus at that time told Berry

that Morley was a bootlegger,

N 0
o
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Will identify a copy of the sales invoice for a

. Chevrolet Club Sedan

(:: motor mumber 4102997

3 serial number 1-DA-0312913

whick will be produced by Willard D. Robison upon issuance of
subpoena duces tecum &2nd state that this invoice and pempers
referring to the above-mentioned Chevrolet sedan had reference

to thke car sold by him to Morley after Morley was introduced
m— to him by Bert Angus.

- - That, to his best recollection, he recalls being in

tL.e Gasino Club one evening in August 1934 and that there was
e man there who was called "Buff", whom he had seen at the
Casino Club on several other occasions and will identify

the photograph of Harry Cempbell as being identical with
"Buff"; that on this occasion Harry Campbell was quite drunk
and Berry recalls that Yorley's (Arthur R. "Doc® Barker's)
Chevrolet wes perked outside the Casino Club amnd that "Buff®

Fﬁuf*' telked about going driving and that same persons whose iden-
M tities Barry ocannot recall who were at the Casino Club at
o that time 4id not want Harry Campbell to go driving, because
koo of his drunken condition.
T after the above occagion

( That several days/one efternoon he dropped into the

Casino Club and Harry Cempbell was there and had a patch over
one of his eyes; that he recalls that at that time Doc Barker's
Chevrolet had already been towed into the Robison garage after
havine been in a wreck; thet in the conversation at the Cesino
Clut on this occasion it wes brought up that "Buff" (referring
to Harry Campbell) hed wrecked the Chevrolet sedan; that while
he was still speaking with Harry Campbell, Morley (Arthur R.
"Doc" Barker) ceame in; thet he, Barry, Doc Barker end Harry
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Campbell discussed the wrecked car and talked about either
having the wrecked automobile repaired or dbuying a new car;
thet es he recalls Bert Angus was present on this occesion
and entered into the discussion. , : \ )

»

e

That a day or so later Harry Campbell and Arthur R.
"Doc® Barker and a man whom he will identify from photographs
as being Jemes J. Wilson and whom Barry recalls by the name
of Jimmy Wilson and several other men who are unknown to
Barry came to the Robison Chevrolet, Incorporated, office;
that they thereafter came in on several occasions discussing
whether to have the wrecked car repaired or whether to buy
a new automobile; that finally Doc Barker decided to buy
a new car, and he traded in the wrecked car and paid the
difference in oash; that he peid Bert Angus a part of his,
Barry's, commission on this deal also; thet he understands
from conversetion between Harry Cempbell and Doc Barker
that Harry Cempbell was to pay the difference between the
trade-in value of the wrecked car and the price of the new
car, because he was responsible for wrecking Doc Barker's
automobile,

Will f{dentify sales invoice dated August 3, 1934,
indicating the sale by the Robison Chevrolet, Incorporated,
to H. J. Norley on August 3, 1934 of new

1934 Chevrolet Sedan
motor number 4543656
serial number 1-DA-0749267

and other papers bearing on the sale of this automobile, which
papers will be produced by issuance of subpoena directed to
Willard D. Robison of the Robison Chevrolet, Incorporated.

That around the time that he, Barry, sold this seocond
car to Arthur R. (Doc) Barker on August 3, 1934, he recalls
thet on one occasion Doc Barker and two or three other men
were at the Robison garage; that a men walked into the gar-
age and spoke to Doc Barker and to the other men present as
if he was acquainted with them; that this man engaged Barry
in convers=ation; that he, Barry, recalls, said he was a friend
o? Bert Angus and was considering buying a new automobile;
that he askeid barry bow much he, Barry, would give for a 1934
Chevrolet coupe, which he had there, &nd in which a woman was
sitting; that he, Barry, will identify photographs of William
Weaver and Myrtle Eeaton as being the man end woman he saw on
this occasion; that he recalls that the name Orhood sounds
femiliar to him in connection with this transaction; theat he
end Williem Keaver, whose true identity he d4id not know,
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thereupon agreed on terms and Veaver made a cash deposit on
& new car; that he recalls that Weaver t0ok with him some - -~
blank bills of sale and Barry recalls that Weaver stated
something about desiring to put the car in the name of the
women with him; thet Weaver also mentioned something about
having been married and that the car he was trading in wes
in the name of his former wife; that Weaver returned a day
or two later and paid the cash difference between the new
car which was delivered to him and the other car that he
traded in; that he, Barry, recalls that Weaver purchased e
Chevrolet sedan; thet a few days later he, “Bert, had a
conversation with Bert Angus, and Bert Angus in referring
to the above transaction stated that he, Barry, had sent
the man (referring to Weaver) down to him; that Barry
peid Bert Angus some commission for whet he had done.

¥ill identify sales invoice of the Robison Chevrolet,
Incorporated, indiceting that on July 24, 1934, the Robison
Chevrolet, Incorporated, Toledo, Ohio, delivered to Mrs.
J. W. Oshorne, Clyde, Ohio, a

1934 Chevrolet Club Sedan
serial No., 1-DA-4603592
motor Noe 4482615

Will testify thet he, Barry, visited the Casino Clubd
oceasionally during the afternoon and at times at night
betweer the period thet Doc Zarker purchesed his first oar
in March 1934 and the time he purchased the second one in
August 1934; thet he sew Harry Campbell, Doc Barker and
Jimmy Wilson, whom he will identify from photographs at the
Casino Club on seversl occasions; that at times he has seen
these men in the company Of women; that he will state that
the photographs of Wynona Burdette and Edna Murrey appear
familiar t0 him and that he believes he has seen these two
women et the Casino Club with the three above-mentioned men;
that he also recalls a tell, slender young mAn who was some-
times in the company of Harry Cempbell and Doc Berker, who was -
known as Shorty and Jimmy Wilson et the Cesino Club and that j
be saw this tall, slender young man on one oocasion when these
men ceme $0-the gardge for service; that at such times as he
saw these men at the Casino Club they spent money freely and
that generelly they would group at the bar and would buy drinks
for others sitting at the bar; thet they would pay for drinks
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with & five or ten dollar bill and usuelly lay the change
toerefrom on the bar until they got through drinking; that
l.e recalls that one afternoon there was a young woman'at
the Casino Club, whom Harry Cempbell waid was his wife;
thet Campbell told him that his wife had been quite 1l1
and he was taking her home; that he believes that Jimmy
Wileon was with Herry Cempbell, and he recalls that they
took the young ledy out to their car and drove away; that
once in the late efternoon when he was leaving the Casino
Club bhe saw an automatic pistol lying in the seat of Doc
Barker's car; that he never mentioned this incident to
anyone; that Harry Campbell told him on one occasion that
they (referring to himself and his friends) had formerly
l1ived in Chicago before coming to Toledo; that Campbell
mentioned that he had visited the World's Fair at Chicago,
Illinois.

That during the time these men were around the

Casino Club and thereafter he, Barry, et different times
saw merbers of the Hoodlum Squad of the Tcledo Police De-
rartment visiting the Cesino Club; that he has also seen
Ceptein George Timiney there talking with Bert Angus; that
he eannot recall Timiney or other members of the Hoodlum
Squad being trere during tkhe time the sbove-mentioned per-
sons were presert at tkhe club.

Thet after he sold the second automotile to Doc
Barker in August 1934 he does not recall seeing any ptrhe
above-mentioned persons around the Casino Club thereafter.

That he, Barry, was interviewed by an agent of the .
Federsl Bureau of Investigetion on one occasion shortly be-
fore the Cesino Club moved to its present location in Mey
1935; that he learned from this egent that Morley wes iden-
tical with Arthur R. (Doc) Barker and that Doc Barker and
hic friends were wanted for the Bremer kidnaping cease; that
et thet tire he was shown a photograph of Doc Barker which
ne failed to identify; that a few days later he saw both
Bert end Ted Angue at the Casino Club end told them he had
been questioned by a Departiment of Justice agent; that he
asked Sert and Ted Angus if they knew who these fellows were,
referrin: to Doc Barker and his friends; that he, Barry, had
just found out from the Depertment of Justice egent who in-
terviewed him that Morley was Doc Barker, who was wanted in
the Bremer kidneping case; thet Bert Angus at thet time stat-
ed e also had been questioned, and Bert and Ted Angus answer-

el Barry's question as to whom they thought horley and his
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friends were by saying that they thought these men were boot-
leggers; that Bert and Ted Angus asked him what he had told the
Department of Justice agent; that he had been shown some
pnotographs and that he had informed the interviewing Depart-
went of Justice man that one of the photographs looked
familiar but that he, Barry, could not identify it.

Note:
E. J. ¥Wyon and D. P, Sullivan can, if
necessary, testify that the statements contain-
ed above were mmde by BEarold Barry when he was
interviewed by ther on August 18, 1936, and

can produce a written stetement signed by him
on that date. This signed statement will de
avallable to the U. §. Attorney at Toledo,

Ohio.
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C. ERWIN NAFER

Chief of Record Division,
State of Ohio, Buresu of Motor Vehicles,
Columbus, Ohio,

will, 1n‘answer to subpoena duces tecum, produce

Buresu of kotor Vehicles records conteining the following
information:

1934 Chevrolet Club Sedan, Notor No. 4102997,
licensed in 1934 in the name of H., J. iorley,
33% Sumnit St., Toledo, Obio, under

1934 Ohio automodbile license Cl9-665,

1934 Chevrolet Sedan, Xotor No. 4543656,
licensec¢ in 1934 to H, J. Morley,

332 Summit St,, Toledo, Ohio, under
1934 Ohicu automobile license E-74=-235,

1934 Chevrolet Sedan, Motor No, 4482615,

licensed in 1934 under the name of Mrs., J. W. Osborme,
Clyde, Ohio, under

1934 Ohio Autamobile License 140-582,

1934 Ford Deluxe Coupe, Motor MNo., 683450,

licensed in 1934 under the name of George Winfield,
631 St Cleir St., Toledo, Ohio, under

1934 Ohio Automobile License C19-563,

1934 Ford Deluxe Sedan, Motor No, 899365,
licensed in 1934 to X, J, Powell,

13124 Adams St., Toledo, Ohio, under
1934 Ohio Automobile ijcense C35-852,

1933 Ford Coupe, liotor No, 18-429014,

licensed to Charles Miller,

6604 Pearl Road, Clevelend, Ohio, in the year 1935,
under 1935 Ohio automobile iljcense pletes HV=-54,



D. E. HALL

Will be located by the Federal Bureau of Investigation,

¢
!

Will testify with reference o

BERT ANGUS

HARRY CAMPBELL

JAVES J, WILSON
ARTHUR R, *DOC" BARKER

will teaﬁfy

That during the year 1934, he was a Special Agent
of the Federal Bureau of Investigation and that during a great
desl of that year wes engaged in investigation of the Bremer
kidnerping; thet in Decerber 1924, he was working in Toledo,

Ohio; that he conducted an investigation with reference to the
two Ford automobiles s0l1d by the Jess J, Ellis Company to

HARRY CANPBELL, who used the name George Winfield, 631 St Clair,
Toledo, Obio, and JAMRS J, WILSON, who used the name E. J, Powell,

13121 Adams St., Toledo, Ohio, x

That he also eonducted investigation in Toledo, Okio,
with reference to the Chevrolet eutomobile sold by the Robinson
Chevrolet, Inc, to ARTHUR R, #DOC*" BARER under the name of
H. J, Morley, 33* Summit St., Toledo, Ohio,

That he investigated the premises at 1312% Adams St.
and found that these premises were being used as a store room
by the Toledo Belting Company, whose office is in the premises
at 1312 Adams 8t. ’ ‘ \

\

mt hg made 1nqu£r7 at 631 St 0151.’ St.. h‘.‘o, Ohiog
and found that this was a gambling house known as the Jovial
Club; that he was accompanied on this particular investigation
at 631 8t Clair St. by Mr., T, D, Resed, the salesman for the
Jess J, Ellis Ford Motor Sales Co,

: Alsc sccompanied by Vr, T, D. Reed, he made inquiry
at 33% Summit St., Toledo, Ohio, and found thet this place was
beins used for the operation of a policy game,



T. D, REED T T

c/o Jess 3’. Ellis Motor Sales Co,
Toledo, Ohio, ‘ .

Will testify that he accompanied formsr Special
Agent D, X, Hall in December 1934, at the time the inquiry was
made at 631 St Clair St, and 332 Summit St,, Toledo, Ohio, and
will eorroborate the testimony of former Special Agent D, E. Hall,



VISS A. A, ADAMS

¢/0 Toledo Belting Co. ‘ ‘ : /
1312 Adams St. -
Toledo, Ohio,

Will testify that for two years preceding
December 1934, the address 13122 Adams Street, Toledo, Ohio,
was used as s store room for the Toledo Belting Company,
which concern mainteins an office at 1312 Adams Street; that
there are no living quarters at either 1312 or 13123 Adame
Street and that she hed mever heard of E. J. Powell,



DR, FRED kK. DOUGLASS

Office: 421 ll.iclﬁ.éin Avé.. N
Residence: 2029 Potomac Drive
Toledo, Ohio .

lu; produoce upon issuance of subpoena &uces tecum

Records meintained by him and in his possession
reflecting any and ell payments by Mrs, Wynona Winfield
to him during the year 1934 and in particular will produce
bhis records showing that on October 12, 1934, there was
a payment of $200.00.

Will festify that during the summer of 1934 he
had dealings with the following individuals:

WYNONA BURDETTE
HARHY CAVMPBELL
RUTH ANGUS

TED ANGUS

¥%ill identify photograph of Wynona Burdette and
will state that this women is identical with Mrs, Wynona
Winfield. -

Will fdentify RUTH ANGUS as a person known to him
es Nrs, Angus; that TED ANGUS is kmown to him; that he can-
not identify the photograph of BHarry Campbell as deing
identical with George Winfield. "

That he recalls that Mrs. Wynona Winfield was first
brought to his offiece by Ruth Angus, whom he, Dr. Douglasesg,
bed known previously, baving performed some medical work for
Ruth Angus; that a man who claimed to be her husband and
who gave the name of George Winfield came to his office on
August 2 and 3, 1934, for treatment for a cut which he had
over one eye; that he, Dr. Dougless sewed up this cut, and
be recalls that Winfield clajmed he sustaimed the eut in an
eutomobile aecident. . ’ :

Will testify that his records show that the address
of Mrs. Wynona Winfield as given to him by her was 4209
North Lockwood Avenue, Toledo, Ohio.

Will testify from the records of payments made on the
bill of lMirs, Wynona Winfield that notbing was paid on this
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: 'b41l from August 31, 1934 until October 12, 1954; that on
. this latter date HUTH ANGUS called on him and apologized

4 . ‘for Xrs, Wynona Winfield feiling to pay the $300,00 still
~J: ' ~due on her bill and at that time she, Ruth Angus, paid J

g S $200 to Dr. Douglas and explained that Mrs, Winfield had -

s sent it to her to be paid on the account owed amd

e

g Will testify further that the records im his

£ L% possession indicate that the eddress of Ruth Angus is

e given as being 4209 North Lockwood Avenue, Toledo, Ohio.

r*
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KISS LOLA EENNACY

13921 Sylvenia Avenus
Toledo, Obio

Will testify thet during the sumner of 1934 she was
employed as a secretary to Dr. Fred K. Douglas and will
identify the following individuals: .

WYNONA BURDETTE
- RUTH ANGUS

and will testify that she recalls that Ruth Angus and
Wynona Kinfield came to Dr, Douglas' office together
on severel occesions, and they,both Wynona Burdette,
end Ruth Angus, gave the address of 4209 North Lockwood
Avenue, Toledo, Ohio.
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SISTER FENNELL

St. Vincent's Hospital
Toledo, Ohioe

¥ill produce upon issuance of subpoena duces tecum
the records of St. Vincent's Hospital in her possession re-
flecting that ¥rs. Wynona Winfieléd, 4209 North Lockwood
Avenue, Toledo, Ohio, in case No, 39588 was admitted to the
hospital on May 25, 1934, and discharged on June 4, 1934;
that Mrez, Winfield was readmitted on July 15, 1934 and
finally discharged on July 29, 1934, these records further
inficating that Dr, Fred M. Douglas was in charge of the
case. - -

¥ill produce the original admittance card of case
Ko, 3588 of ¥rs. Wynons Winfield, which card bears the
following words:

*Sent by =« came in with Mrs. Burns
Telephone Mr, J, Burns tels no, -
Lae 7038." _

Thet Mrs. Winfield had one special purse, Miss
Inez Rode, on botk above-mentioned ocoasions; that Miss
Rode from the records, appears to bave been employsd from
oleven Po M. to 3even A. M, each day,

¥Will produce records showing that
MADELINE ANGUS

entered tbe liospltcl on June S8, 1934, and was released om
June 18, 1934,
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Commercial kKanager,
Ohio Bell Telephone Co,
Toledo, Ohio,

Will produce, under subpoens duces tecum, records
of the Telephone Company for the year 1934 pertaining to
telephone Lawndale 7038,

- Will testify that the records reflect that telephone
. Lawndele 7038 was installed at 4209 North Lockwood, Toledo,
: ( Ohio, on ¥arch 8, 1934; that this 'phone wes an unpublished
= 'phone; thet the application for the *phone was made in the
name of John J, Burns; and theat krs, John J. Burns was to
pay the bill,
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A, P, MOSER

3900 Marthe Avenue,
Toledo, Ohio., . S

Will testify with reference to

TED ANGUS
RUTH WELLS

Will testify that he is & United States mail carrier
end thet he delivered mail to the address 4209 North Lockwood
in the years 1933 and 1534; that he delivered meil at this
eddress for kR, and MRS, THEODORE ANGUS and a MRS, JOHN 2URNS;
that however he never observed krs, John Burns at this address;

— and thet a0 far as he observed THEODORE ANGUS and e woman who
was supposed to be his wife were the only occupants of the
address 4209 North lockwood,

.......4.
e "
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B, B. OLDS

4207 N, lockwood,
Toledo, Ohio,

Will testify with reference %o

TED ANGUS
CAPTAIN GEORGE TDMINEY

Will testify

That he resides at 4207 N. Lockwood, which is next door !

to 4209 N, Lockwood; that he has resided there continuously since I
prior to the year 1934 and is acquainted with the fact that TED ANGUS, | |
who operates the Cesino Club, resides at 4209 N, lockwood, and

that in the year 1934 there was s waman living with TED ANGUS at

this address who was supposed to be his wife, whose first name was
. Ruth; that during the year 1534, he noticed that there were mnot
.’ very many visitors who called at the TED ANGUS home; and that to i
. the best of his recollection CAPTAIN GEORGE TIMLINEY of the Toledo, \

. Ohio, Police Department, whom he knows very well, was the most \

'rr.quent visitor to the TED ANGUS homs,

¥

e e

(B.B.0lds furnished the above information with the request that
he not be used as 2 witness inasmuch as he has some fears of
TED ANGUS and further because he is engaged in the primting
bueiness in Toledo, Ohio, and feels that certain influences
might be brought to bdear to affect his business,)



MISS INEZ RODE - . e

333 Hiett Avenue,
Toledo, Ohio

will identify

-

WYNONA BURDETTE
JAMES J, WILSON

and testify that she recalled having been employed by Wynoma
Burdette, whom she knew under the name of Wynona Winfield
during the summer of 1934; that she was emrloyed as s
special purse by Wynona Burdette from 1l pem. t0 7 a.m.

each day and that the only visitor she cen receall that Wynona
Burdette had wes @ man whomr she, Miss Rode, knew by the name
of Jimmy ¥Wilson end whom she will identify as being identical
with Jeames J. Wilson; that she recells that on several ococa-
sions when starting on duty at 11 pm Jimmy Wilson would Wwe-
there visiting Wynona Burdette but thet Jimmy Wilson would
remein only for a few minutes after she arrived.

Will testify further that she after she was exployed
as & speciel nurse for Wynona Burdette she was employed as
e nurse for Madeline Angus, whom she knew as being the wife

of Bert Angus.



EL¥OOD S, YCONFER

2525 Georgetown Avemne,” "~ 7 " Tt T T Tmsems s e o
Toledo, Ohio

'111 testify as follows:

That in abont 1920 he was engaged ia a bootlogging
business at Toledo, Ohio; that he heard of a man named
"Big Charlie™ at Niles Beach, Ohio, selling Canadian beer;
that he will identify this man as being identical with
Charles J. Fitzgerald; that im about 1927 he drove from
Toledo, Ohio, to Calumet City, Illinois, to see Bert
Angus, who was operating & tavern im that city and was intro-
duced to @ man who was a partner of Bert Angus and who was
called Little Willie, and he will identify Little Willie .
as being William J. Harrieon; that he bought some liquor
from Little Willie and thereafter made numerous trips from
Toledo, Ohio, to Calumet City, Illinou. for the purpose
of buying liquor.

Thet on one trip to Calumet City he met Charles J.
Fitzgerald; that he believed this to be somewhere around
1931 or 1932; that he and Harrison became good friends and
about the first of September 19533 Harrison was at Toledo
and asked him if he would purchase a Ford car without a
lot of questions being asked; that eround the latter part
of September 1933 Willie eame to his apartment, and he,
Yonker, took Harrieon to the Lyman D. Arnmold Automobile
8ales Agency at Toledo, Ohio, and while Willie remained
in the background, he, Woods, talked to Mr. Arnold, the
owner, ard it was agreed that he was to receive 40$ oom-
mission on the sale; that shortly thereafter Willie purchas-
ed an sutomobile, paying for it in cash; that to Woods*
best recollection Willie Harrison used the name of T. C.
Blackburn in purchasing this eutomodile; that knowing that
Willie was running alcohol he bdelieved that he desired €0
cover up the purchase of the car, s0 be t0ld Willie Harrison
to give the address, 4214 North Lockwood Avepue, Toledo, Ohio,
which he knew was a vecant lot; that Barrison departed shortly
thereafter, and he, Woods, did not again see him for several
months.

That at various times during the years 19335 and 1934
he was acquainted with and saw the following persons at Toledo,

Ohio:
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TED AAGTIS - C e e ema e
BERT ANGUS

CHARLES J. FITZGERALD

WILLIAM J. HARRISON .

Will testify that about May 1924 while he was living
on the second floor of 4209 North Lockwood Avenue in Toledo,
Ohio, the first floor being ocoupied by Ted Angus and Ruth
Angus, Charles J, Fitzgerald visited him in the company of
his wife, whom he introduced by the name of Belle; that
they stayed that night with them, and when he, Woods, moved
the next day to 2110 Washington Street Fitzgereld and his
presumptive wife, belle, moved with him; that during the
time Fitzgerald stayed with him Williem J. Harrison visit-
od Woods' bome and asked for "Big Charlie", referring to
Fitzgerald; that they both left the house and telked with
some unknown men Who was seated in a ear outside; that at
Fitzgereld's request he drove him to the Casino Club on
Summit Street, which Woode knew was operated by Ted Angus
and Bert Angus; that at the Casino Club he and Fitzgerald
sat at a table and while Bert Angus was tending bar, two
fellows unknown to Woods spoke to Fitzgereld and took him
to the bar where he had a drink end then left; that after
Titzgerald end his wife stayed at his home for about a week
they left, storing their Buick eutomobile in their garage;
that he did not again see them until about November 1934
when he stayed in Woods' home at 2525 Georgetown Avenue,
Toledo, Ohio, for ebout two weeks and thereafter Fitzgerald
was joined by his wife, Belle; that they lived with him
until the latter part of January 1935; that during this
visit at Fitzgerald's request he, Woods, drove him out
to the Capsino Club where Woods remained only a few minutes
and then departed, leaving Fitzgerald there; that he, Woods,
414 not recall seeing Ted Angus or Bert Amgus on this oc-
casion; that the last time he saw Willie Harrison was in
front of the Jovial Club, (a gambling house), on St. Clair
Street, between November 1934 and Jenuary 1935; that before
Fitzgerald and his wife left Toledo for Celifornia in Jan-
uary 1935 he, Woods, went with Fitzgerald to the License
Bureau to get a 1935 license plate.

That in February 1935 he was qusstioned by Special
Agents of the Federal Bureau of Investigetion, U. S. Depert-
ment of Justice, and a short time afterwards at the Casino
Club he talked with Bert and Ted Angus and told them thet
be had been questioned, advising them that he had heard that
Williem J. Harrison and Charles J. Fitzgereld were wanted
for kidnaping; thet at thet time Bert and Ted Apgus asked
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him if their names had been mentioned, and he, Woods, replied
*Yes™; that on various occasions in the early 30s he saw
Williem J. Harrison et the Casino Club or Summit Street in
Point Place during the time that it was operated by Bert

and Ted Angus, .

E. J. Wynn and

H., B. Dill, Special Agents, Federal Bureau of Investigation,
U. 8. Department of Justice, Cleveland, Ohio, obtajined a
signed stetement from Ellwood Yonker on June £4, 1936,
setting out the information outlined above end, if peces-
sary, can testify to same. This stetement will be aveil-
able to the United States Attorney at Toledo, Ohio,.

168



: r~1h‘

\ -
:
d

[V FLB A

Y \ A

ISABELLR BORN

Mankato, Minnesote
Will testify that she has known Charles J. Fitzgerald
for the past nine or ten years; that during the latter part
of Januery 1934 she was residing with Charles J. Fitzgerald
at Chicago, Illinois; that et that time Fitzgerald was lame
and welked with a cane; that she resided with Fitzgereld -
in an apartment ip Chicago until about April or Mey 1934, at
which time she accompanied him to Toledo, Ohio; that Pitz-
gerald told her at that time that he had an interest in a
distillery in Cenade and that it would bde necessary for
him to make his headquarters at Toledo in order to earry on
his business; that a couple of years before this she had met
some people in Chicago named Woods; that when Fitzgerald
was discussing the proposed trip to Toledo, he stated that
they, (referring to himself end BellsBorm), would stay with
the Woods' farily at Toledo, Ohio; that upon arriving at
Toledo, Ohio, they would stay with the Woods' famrily; that
she stayed in Toledo for only about a week on this occasion
end then returned to her home at Mankato, Minnesots, and
returned ageir to Toledo, Ohio; that she recalls that she
wes in Toledo with Fitzgereld on the 4th of July, 1934;
that in the latter pert of August she again made a trip
beck hoze tc Markato, Minnesota, leeaving Fitzgereld in
Toledo; that in the letter part of August 1934 she accom-
panied Fitzgerald to Chicago, Illinois; that she remained
in Chicago visitinz friends, and Fitzgerald continued on
to San Freneisco for the purpose of obteining hospitaliz-
ation for his leg at the Vallejo General Hospital located
near San Francisco, California; that shortly thereafter
she proceeded to San Francisco, California, where she met
Fitzgerald; that Fitzgerald entered the Vallejo General
Hospitel for treatment and she remeined in Sen Francisoo
and vicinity until he was discharged, this being in No-
vember 1934; that they both then returnmed to Toledo, Ohio,
and agein took up their residence with the Woode' family;
that she, Isabelle Born, spent Christmas of 1934 at her home
in Mapkato, Minnesote; that after New Years 1935 she again
returned to Toledo, Ohio; that at about the middle of January
i1t was necessary for her to return to Mankato, lMinnesota, because
of the illness of an aunt; that at that time Fitzgerald told
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her that he intended going to Floride; that this was the last
occasion that she saw Fitzgerald.

Will testify further upon viewing Ellwood 8. Yonker
end his wife, Alsyne, that these two individuals are identical
with the Er. snd Mrs, Woods, whom she and Charles J. lltzgorald

resided with during 1934 and January 1935,

K. R. McIntire, Special Agent, Federal Bureau of Investi-
gation, U. 8. Department of Juetice, Washington, D. C., will,
if necessary, testify that Isabella Born made the above statements
to him when she was interviewed at 6t. Paul, Minnesota, December

17, 1935.

170



o
Ly
T
L

L
k

‘/

.

—~ e » - - - . e U

JOE ANGUS

1915 Madison Avenue
Toledo, Ohio

Will testify thet she is acquainted with

BERT ANGUS
TED ANGUS
WILLIAN J. EAXRISON

That she lived with BERT ANGUS as men and wife,
although not married to him, for eight years prior to
either the spring of 1¢32 or 1933; that in about 1928 or
1929 she and BERT ANGUS went to Celumet City, Illinois,
wiere 2TET ANGUS introduced her to ILLLY! Jo H'RRISON,
whcn shie celled Willie; thet EAPRISC and BERT INGUS
opur=d & tevern on State Street in Celumet City, Illinois,
and that ebout a yeer leter BE=G geve up his interest in
the place end returred to Toledo, and that thereafter for
severel seasons EERT ANGUS meneged !fiddle Island, and that
ir either 1922 or 1933 "ILLIAM J. HERISON visited ifiddle

Islend on July 4ths

(JOE ANGUS refused to give ker correct name when
interviewed, stating tkat she did not desire to become in-

volved in thie metter. She was interviewed by R, C, Suran

and D, P, Sullivan, Special Agents, Federal Burcsu of In-
vestigetion, U. S, Department of Justice, 1448 Standaxd
Building, Cleveland, Ohio.)
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MARTE AGNES BARLEY

8119 xast Jefferson Street
Detroit, Michigan :
) [

’

Will testify as follows:

That she was employed as & 600k at the Casino Clud
on Summit Street in Point Place, a suburb of Toledo, Ohio,
from early May, 1934, until September & or 6, 1934, and that
during the time 0f her employment observed at the said Casino
Club the following individuels:

TED ANGUS
ARTHUR R. "DOC" BARKER
FRED BARKER
HARRY CAMPEELL
PAULA HARLION
WYNONA BURDETTE
VOLNZY DAVIS
EDI'A MUPRAY
OLIVER BERG
RUSSELL GIBSON
WILLIAM J. HARRISON
CEARLES Jo FITZGERALD
JAVES J. WILSON |
DR, JOSEPE P, MORAN
MADELINA ANGUS '
RENE BOLST
THELMA HOLST
RUTH WELIS
GEMRGE TIMINEY
LOCIAN C. FLEYING
HAROLD *"NIG® COUSINS

' BEERT ANGUS

That she was unacquainted with the true character of
the membere of the Barker-Karpis gang mentioned in the adove
1ist, but at the time ehe was interviewed on August 6, 1936,
she identified photographs shown her of these people and
{dentified photographs as people known to hsr as followss

ARTHUR R. "DOC" BARKER, as "Shorty"; FRED BARKER,
known to her only as Shorty's brother; HARRY CAMPEZIL, as
"Buff®; PAULA HARMON, as Peula; WYNONA BURDETTE, as Wynonz;
VOLNEY DAVIS, neame not known to her; EDNA MURRAY, as "Rabbits";
OLITER BERG, known only as "The Jew"™; RUSSELL GIBSOKN, s "Slim";
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WILLIAM J, BARRISON, as Willie, end "Little Willie™;
CEARLES J, FITZGERALD, as the "0ld Man™; JAMES J, WILSON,
as Jimmie; )DR. JOSEPH Pe MORAK, as f'Doc.' ’

that the night following her first employment
at the Casino Club there was 2 grand reopening and a
number of people attended; that JAMES J, WILSON, ARTHUR
R *poc” BARKFR, HARRY CAMPBELL, and wILLIAM J, HARRISON
were in attendance, sitting with a party of about twelve
people including MADELINE ANGUS, KERNE BOLST, THEIMA HOLST,
MILDR™D CLARK, en unknown girl friend of WILSON'S, and
poeasidly KUTH WELLS; that about midnight WILSON and ARTHIR
Re. "DOC® BARKER came to the kitchen and ordered turkey
dirnere, which they ate in the kitchen; that thereafter she
sew some of the particular crowd whose photographs she
fdentified, at the Casino Clud almost nightly end at times
they would stay as late as four or five o'clock in the
morning and other times they would leave around midnight; -o-
thet she recalls seeing OLIVI BZRG in association with
some of the other people she fdentified, at the Casino
Clu® on one occasion; that the most frequent visitom at
the clud were ARTHUR Re "DOC" BARKER, JAMES J. WILSON,
WILLI:M J, HARRISON, and BARRY CAMPBELL,

That during the time these people visited the
Cesino Clud they would sometimes sit at the bar and at
other tixes would engage a tadble; that FITZGERALD, kmown
t0 ber only as the ®*0l1d Man®" would generally be with EDNA
MURRAY, known t0 bher as "Rabbite™ snd that these two people
were heavy drinkers and usually sat et one of the tables in
the rear; that aon occasions she would report for work aroumd
five o'clock in the evening and some of this erowd would be
at the club; that JAMES J, WILSON, »ILLIAM J, HARRISON, end
ARTHUR R, "DOC®" BARKER frequently oame t0 the kitchen and
ordered dinner from her as 414 CAMPBELL and GIBSON on oe=-
casions; that the men of this group, when ordering s dimner,
would generully tip her fifty cents or one doller and they
would brag about her good oooking; that this particular
group were such frequent customers and spent money so freely
that she began to wonder who they were; that the men im the
group would often be observed by her et the bar duying many
rounds of drinks, making peyment in bills of lerge denomine-
tions, keeping the ehenge piled up on the dar ip front of
thex; that she also observed variousz men of this orowd pull
lerge rolls of money out of their pockets, which she would
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estimate on some occesions would be as much as $600 or $700;
that the men tipped very freely, often giving the singers
as much as §1,00 to sing a request song, as well as bduying
drinks for the entertainers and others at the club, whom
they knew; that they talked and laughed about visiting
Willow Beach Amusement Park, and riding on the roller coaster
and other amusements; that on ones occasion FITZGERALD ordered
some ham and eggs and she d41d not eook them to suit him,
whereupon he stormed in the kitchen, waving his cane
franticelly and threatened to kmock her head off; that she
told TED ANGUS sbout it and he merely laughed and told her
to pay no attention to it as FITZGERILD was just a erippled
and erabby o0ld man; that ARTHUR R, *DOC®" BARKER and his
brother seemed to dbe more quiet and reserved than the
others of the group; that WILLIAM J, HARRISON was the life
of the perty and was often very drunk and laughed and cut
up with everybody, very frequently going out on the dance
floor end leading the orchestre and singing, often going
into a dance and finally winding up by pulling off his
clothes t0 hie shorts; that once FITZGCRAIT reached out
with his cane and ripped off HARRISON'S shorts leaving
HAFPISON in the nude and he immediately flopped on the
floor, gathered up his elothes and sneaked down into the
basexment; that BERT and TED ARGUS were present on this oo~
casion and laughed heartily about the incident and enjoyed
it very much; that HARRISON and ths other members of this
group took particular delight in getting an o0ld porter by
the name of "Dukh", drunk and getting him to do all sorts
of trieks; that on one occasion "Dutech® passed out and
WILLIA¥ J, BARRISON straightened him out on the floor and
placed a golf bell on his head and to0 show how good he was
as & golfer knocked & golf bell off "Dutch's®™ head, and that
at other times BARRISON would knock golf balls inside the
Casino Club,

That ons pight HARRISON was drunk and insisted

on bothering a Scoteh enterteinerg. who was emlled "Scottie™,
and who sang Scotch songe; that HAFRISON got up orn the floor
and t0ld "Scottie®™ that he 4id not like him or ths song he
was singing and proceeded to punch "Scottie®™ in the mouth,
*Seottie™ retaliating, the result being that a general brawl
ensued, in which "DOC" B:REE2, H'RRY CAMPBELL, snd JAMES J,
WILSON joined, and ®"Scottie” knocked "DOC"™ BARKER under the
piano and was holding his own with the others; that BARRISON
suddenly pulled a pistol and pointed it at "Scottie"; thet

e Mr, Zahrly, a customer of tte club, joined in the fracas;
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that HERT ANGUS ran over from behind the bar and took the
pistol away from HEARRISON, saying, "®hst the hell do you
think you are doing? Go sit down and behave yourself or
I'll throw the whole bunch of you out;™ that MADELINE
ANGUS, HETE HOLST, and MILDREZD CLARK were at the Casino
Club the night of this fight,

Thet about a month after she began working at
the Casino Club, wILSON waes there alone and came into the
kitchen and "made a pass at her®™, but she pushed bim away
and in doing so felt a gun under his armpit; that she
therecfter made no mention of this incident to anyone; that
when she first began to work at the Casino Club, ARTHUR R.
"DOC™ B.3XT% bhed a bandege under one of his ears and he
had a scar near the bridgce of his nose; that it was notice-
able that during the time this particular group visited the
Casino Club they had no apparent means of livelibood, in-
esmuch ag they visited the clud both in the daytime end =t
night, very often remaining until the early hours of the
morning; that they di1d not have the general appeerance of

being working people and d4id not have any responsidilities,—

their greatest worry being about baving a good time; that
their actions so impressed her that she came to the eonclue
sion thet they were either gamblers or "racket” men; that
she recalls that on one occasion .ILSON was in the back of
the Casino Club shooting clay pigeons, using a gun which was
kept at the Casino Club in a clothes closet.

That WYNONA BURDETTE visited the club very fre-
quently, being accompanied by PAULA HARMON eand on occasions
she was with KDNA MURRAY; that these women would, on oc-
cadions be present at the club with the various men members
of the Barker-Earpis gang i1dentified by her; that both

WONA BUHDET.E and PAULA FARMON were exceedingly friendly
with ¥ADELINE AYGTS and <UTH WELLS, as wdll as RETE and
1FE-LLA HOLST, end generally sat at the same table with these
women; that MADELINE ANGUS was at the vasino Club almost

every night and in fact spent a great deal of her time there;

that one time RUTH WELLS told her thet TED ANGUS was exceed-
ingly jealous of her, .:UT:Hd, end in illustretinz this point
to0l4 her about e party which was held at “ED ANGUS' home,

which party was held slhortly dz2fora the witness began working

at the Cesino Club; that HUTE WELLS told her thet the party
was held in the basement of the house and thet BU-F and
TYNONA (VAYEY CATRELL and WYNOMA BURDETTE) end JIMY (JA'ES
J. HSON) were there and thet when the party broke up
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JImY lingered im the doorway and telked with KUTH for &
while and TED ANGUS came back and wented to know, "What

in the hell she wes doing, telking to JIIMY" and when the
gueets left, TED beat her up; that ¥YHRONA BURDETTE was

in the hospitel some time in tre summer of 1934 and that
during this time WILSON, HA:ZY CAMPBELL, ARTHUR R. "DOC"
BAREER, WILLIAM J, HBARRISON, RENE HOLST and MILDRED CLARK
were overheard by her at the Caeino Cludb talking about a
trip they had teken to Middle Island where they remmined
for two or three days; that during the sumer of 1934

some members of the hoodlum squed of the Toledo Police De-
partment visited the Cesino Club on an average of three

or four times a week, generally arriving about midnight or
shortly thereafter; that some of the officers recalled by
her are Tefelski, Micheslak, and CAPTAIN GEORSE TININEY,
who was in charge of the squad; that CAPTAIN TIITINEY
visited the Casino Club more often than the other men on
bie squad, frequently coming to the Ceeino Cludb elone and
that on several occesions he became intoxicated and re-
mz2ined urtil lete in tte mcrrine; thet Z/FTAIN TDINIY

and BIRT and TID ANIGS eppeered toc be quite friendly and
Le would often by observed telkings with them at the end \
of the bar; that during the summer of 1934, while members |
of the Barker-Kerpis gang were visiting the Casino Clubdb, h
would also be sitting at the bar and would buy drinks for
everyone at the bar; that ordinerily CAPTAIN TILINEY AND
other mambers of tke sgusd obteinsd free drinks, but when
CAPTAIN TIVINEY remained at the cludb for ssveral hours by -
himself he would occasionally pay for his drinks; that
TI'TNEY appeered to be friendly with MADELINE ANGUS and
RE2E and TEZL., HOLST end that she observed him sitting

at the table with these women on occasions; that she has
also observed TIMINEY at the Casino Club socielly on
severel occasions with Mrs. Edith Marks; that when various
members of the gang would be sitting at the bar at such
time as CAPTADN! TIUINEY would be there they would talk

and converse with each other, and generally speaking these
men mingled freely with persons who were sitting at the
bar with them or nearby; thst she never recalled seeing
CAPTAIN TDANEY or any members of the hoodlum aqued ques-
tioning any of the individuals identified by her, nor so
fer as she could observe was there any evidencc tlet theyr |
were endeevoring to investieete this crowd; that TIL‘.II\"E‘:"*%
actione and conversations withL tLis group appeared tc be
more of & socisl pature then of an olficiel nature; that,
howsver, she cculd not recell (T..IIIY ever sitting et e
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table with any of the men or women members of this crowd,

That some time in the month of Angust, 1934,
she was engeged in cennirs tomatoes {n the kitchen of
the Casino Club and had a box of gquart jers on the table; -— - -
that she observed CAPTAIN TIMINEY, accompanied by two men
dressed in plain clothes, whom she had not previously
observed et any tirme with TDZINTY, or et the Casino Clubd,
enter the club and a few minutes later HARKY CAMPEELL
came into the kitchen and walked over to the box of jars; _~
that a few moments later she reached in tke box for a jar
and eew an automatic pistol there and shertly thereafter
TED ANGUS came into thke kitchen and she pointed out the
pistol to him and told him thet BUFF (HAPRY CALPBELL) had
placed it there and TED AIGUS told her to leasve it alone
and not to say anything adout it; that CAVPBZLL became
- drunk that night and 4id not come to get hie pistol thet
) : night, but left the club with JA'ES J, WILSON, who was -

with HARRY CAMPBELL at the time TIVIN.Y and the pther !
two men entered; that TIIINZY and the other two unknown
men stood at the ber and remained only a short time and
then left; that a couple of days later HARRY CAVPBELL came
—— into the kitchen alone and asked her if she had found any-
thing in tre box and she told bim thet it wee still there,
and he s=id, "I'l]l tske it", and welked over and took the
pistol from tke box and put it in his pocket; thet omne
evening HARRY CAMPBKIL was at the club drinking with several -
people and became quite intoxicated and left about 9:30 or
10 o'clock in an automobile; that about one and one-half or
> two hourc leter he returned to the club in a texi cab and
had several cuts on his face and seid thet he h=d been in a
wreck and had deamazed *DOC" BARKER'S car by rumning it intoc
f a ditch; that he presumed be would heve to buy "DOC" BARKER
; a new car; that about two or three days later she observed

yn an automobile salesman by the name of Berry at the Casino
L"" Club talking with HAFRY CAMPBELL and "DOC™ BARKER; that this
f~ auto salesman had been at the Casino Club before and from
Al bis actions he was friendly with BERT qnd TED ANGUS.

B . That meny times thie erowd of people (the Barker-
( Kerpie gang) were the only customere at the Casino Clud
until about midnight; thet this was especially true the
last month or two she worked at the club when fewer customers
visited tte club than in May or June; that she would estimate
e thet this particular erowd spent as much as $50 a night at
| titee and in her opinfon if it hed not been for thie crowd
it would heve been nezessery for the Casino Club tc close
during the sumer of 1934; that at the time she quit tte
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Casino Club about September 5 or 6, 1934, JAMKS J, WILSON
wes the only one of the crowd who was around whom she had
poticed; thut for about a week prior to this time she had
not seen the various members of this erowd around and as
the Casino Clut seemed rather dead without them she nmoticed
it particularly; that prior to this time some members of
the crowd would leave for short periods of time, but would
always return, and very often would talk sbout having made
a trip to visit the World's Fair at Chicago; that her
curiosity was aroused with reference to this particular
group and that on one occasion she asked MADTLINE ANGUS
where BUFF and WYNONA 1ived, but MADELINE evaded this ques~-
tion and 4id not answer.

That on September 13, 1925 she again went to
work for PE.T and IED A'GUS at their new club called the .
New Casino Llub; that by this time she had read in the
newspapers certain publicity with reference to the mambers
of the Barker-Karpis gang having visited the o0ld Casino Club
in Foir® Fluce, and tizt therefore she acsized .¥D and BZART
AGT3y RUTE WELLS and ADTLILE ANGUS what had happened to
thez, but they eveded her guestion end would talk ebout
something else; that, however, TED AXGUS told her that he
did not know who the men were, or what they 4id, as he was
running a night e¢ludb and that he could not question everyone
who caTe in; thet during the summer of 1934 while she was
employed as a cook at the o0ld Casino Club, EAROLD "NIG"
COUSIIS wes a good customer and frequently visited the elub;
that he would sometimes Bit at the bar or a table with
various members of the Barker<Karpis gang and drink with them.

That LOCIAN C. FLETING, also known as LUDY FLEMING,
a stete prohibition officer, was a frequent visitor at the
Casino Clud during the summer of 1934, during the time verious
members of the particular crowd were visiting there; that very
often LMV FLE/ING would be in a drunken condition; that,

however, she oould not specifically recall his associatior with

any members of this perticular erosd,

That during the summer of 1934 the Toledo Blade
newspaper and the Toledo News Bee were delivered daily to the
Cesinos Club in the afterncon by & newsboy; thet WILLIAM J.
= 2 ISOIT 2T ARTIIUR Rl "DCOC™ BATHE: and the other men members
of ‘the gang identified by her from photographs, would very
often bz sitting at the second tadble from the kitchen next
to the ber; thet et this time John Dillinger and hie gang
were beins mentioned almost daily in the newspapers and thet
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these men sitting =t the table wecull rezd of the various
escapades of Jcha Dillinger and laugh heartily; that from
her observetion she would say that BZART and TED ANGUS
made a pructice of reading these newspapers, -

Will testify that the Casino Club, during the
surrner of 1934, renained open until long efter midnight,
often until dawn, and that liquor was sold during the
hours the clud was open,

(The information obteined from Marie Barley, as set out
ebcve, is conteined in a signed statement secured from her
at Toledo, Ohio, on August 6, 1936, by D, Y. Sulliven and
¥, J. Wynn, Special Agents, Federal Bureau of Investigation,

U, S, Department of Justice, 1448 Sterdard Building, Cleveland,

Ohioe This sitetement will be availeble to the United States
Attorney =t the time of triel,)
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THO''AS GETRIGHT, elies Tom Certright.

b d " Indiena State Penitentiary, T = Ce
Michigan City, Indians,

Will testify that he has known

BERT ANGUS, and
TED ANGUS

for a period of several years; that sqme time during the early
part of June, 1935, Getright called At's New Casino Club opera-
ted by BZRT ANGUS AND TED ANGUS at Toledo, Ohio; that TED ANGUS

' t0l4 him at that time that he was very sorry that he had dbeen

p unable to get in touch with Getright sooner as he had a
couple of boys staying at his place who needed another man for
a job; that TED ANGUS then told Getright that these two boys
— weTre

ALVIN KARPIS, and
HARRY CAMPBELL

and the job they wanted him for was to assist them in a mail

robbery at Warren, Ohio; thet Getright then told TED ANGUS

that these boys, referriag to KARPIS AND CAMPBELL, were too

‘ hot for him and that he would not consider joining up with

— them; that he, Getright, sgain saw TED ANGUS some time dure
ing the latter part of September, or the first part of
October, 1935, at which time TED ANGUS egain reminded him
of the fact that he, TED ANGUS, was very sorry that he could
not locate Getright at the time KARPIS was in his place as
KARPIS would be a good man t0 team up with in view of his
experience in stickups and bank robderies, During this eon-
versation TED ANGUS, in referring to KARPIS AND CAMPBELL,
( _ stated, "They occasionally come in here,"

/ Will testify that he served seven years of a ten "
year sentence at the state penitentiary at San Quentin,
California; that he served one and one-half years of a oOne

I to three year sentence in the Ohio State Penitentiary at

Columbus, Ohio; that he served two years of a two year



O

sentence in the Kentucky State Penitentiary at Eddyville,
Kentucky; that he served five years on charges of burglary
and robbery in the Indiana State Penitentiary at Michigan
City, Indiena, and was released on September 17, 1934;

and that he is presently an immate of ths Indiana State
Penitentiary at Michigan City, Indiana,

R. D. BROWN, Speciel Agent in Cherge, Federal
Bureau of Investigation, United States Department of
Justice, 722 Midland Savings Building, Denver, Colorado,
will, if necessary, testify to thes adbove statemente made
by Getright when interviewed by Speciel Agent in Charge
Brown at Chicago, Illinois, on October 21, 1935,
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RICHARD VOGT

Northern Hotel, Buckeye Hotel, Room 19
Superior near Jackson Cherry Street,
loledo, Ohio, _ Toledo, Ohio

%111 testify that he was born in Bremen, uermeny
on July 4, 1881 and came to the United States in 1901; that
for many years he earned his living by working on freight
boats on the Great Lakes; that about the yesr 1929 be began
working for JOE ROSCOZ off and on; that he was employed by
ROSCOZ at the Jovial ¢lub, a gembling house, &nd likewise
did odd jobs eround KOSCCE'S house and that he is still em~
Ployed by KOSCOE occasionelly in cleaning his bost end worke
ing ebout the house; that about the first part of June, 1934,
he was working as & hendyman at the Hoadwey Inn on Surmit
Strezt st roint Plece, which place is located next door to
the Cesino Clud; thet 8EZRT and ZD ANGUS were running the
Casino Club at thet time; that UHRLIS 53CK=ZR, who was also
snown to him es the Skioper, tended bar at the Lasino Club
during the day until four or five o'clock, when ZZ3T or i=D
ANGUS would coms t5 the club; that he would visit the Casino
Club in the morning and afternoon during the summer of 1934
t0 sce Cherley Becker; thet during this period of time he saw
at the Casino Club the following individuals:

TED ANGUS

BERT ANGUS

HARRY CATBELL

JANMES J. WILSON
WILLIAM J. HARRISON
FRZD BARKER

CHARLES J. FITZGERALD
ARTEUR R. "DOC" BARKER
WYNONA BU<DETTE
GEORGE TI'INEY
LUCI-N C. FLEIING
RUSSEIL GIBSON

That about the first part of June, 1934, he saw a man
by the name of "Buff" at the Cesino Club; thet he will i3ent$”
tie photograph of EarKY CAVPBZILL as being "Buffn"; that wit?
B.RY C2737L he saw another younz men whom he will ié-
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fron photograph es beirng JAVES J, WILSON; thet a man nemed
w.il1lie™ 2t thret time wes in the coripeny of "Buff"™ and
from photogrepk:z he will identify "™7illie"™ as being - ILLIA
Je. HAFRISON; that on one occasion "Buff® asked the witness,
who is generally known by the nickname of the Dutchman, to
go over and clean up his house a8 his wife was coming home
from the hospital; that "Buff"™, and JAVES Y, " ILSON took him
to "Buff's” house, which he will describe ae a two=story,
frame structure loceted on 1¥1st Street and about two or
three houses off of Summit Streest; that theze two men left
and he ¢leaned up the place, and while there saw three blue
caps witk gold eagles on the fronts of them, which locked
something like coast guard caps; that he saw a couple of
large nickle plated revolvers in the drawer ard figured that
these men must be prohibition officers; that about two hours
leter "Buffr®, JAVES J. WILSON, aad "Buff's" wife came back
end it was apparent that "Buff's" wife was cuite 1l1l; that
*Buff® gave him & drink and 310 for clesning the house; that
Le returned to the Casino Clud and proceeded to become in-
toxiceted with Cherley Becker; that he will identify the
photograpk of WYNCNA BURDETTE as being "Buff's" wife; that
he at thet time told Charley Becker thet these men must be
rchibition o02ficers; tb2t during the suTeer of 1934 et
verious times Le v at the Casino Club the following indivi-
daels drirxin:- topether: Fx=FD E 13 =n, whom he recalls es &
short man; CHARLES J. FITZGohnald, wham he recalls as an
013 men who cerried a cene; RU:SELL GIBSON, whom he remembers
as being quite tall; ARTHUR R. "DOC" BARKEXR, whom he recalls
as beirg a short men, N

‘ That he ordinarily went home about eight o'clock
at nicht; that trese individuals mentioned above would start

; ‘coming to the Cesino Club about eleven ,'clock in the morning

i
;and would at times spend as much as four or five hours drink-

|
ﬁing there; that they drank plenty of good whiskey and in his

! lestimation spend about $100 a day there because they would buy

| 'drinks for him and enybody else who was in the club; that he
‘never recalled seeing these individuals wearing the caps
which he noticed at "Buff's"™ house; thet he never recalled
hsaring what these men did, except tkat mention was mede thet
the o0ld men (CHARLES J. FITZGERALD) wes in the real estate
business; that when he first ceme to the club some of the men
t0ld himr thet the 014 man (FITZGERALD) was "Willie's™ father;
that the 0ld men would meke everybody drink both a whiskey
end s beer snd would becorie enreged if enyone refused to do so
end would become quite intoxicated and engry and beng his care

1783



on tre ber and swing it around in the air; that all of these
men had their money in piles on the bar and all would buy - --
drinks for the house; that for this reason he would wateh

for them every dey as he knew he could get plenty of free
drinks; thet these individuals would have a good time and play
the electric pieno, turn on the redio and sing and dance and
joke with Cherley Becker and him, BERT and TED ANGUS and
anyone at the Casino Club; that all of these persons includ-
ing BERT and TED AMGUS appeared to be good friends with thase
individuals; that at times CAPTAIN GEORGE TISINEY and members
of his squed, including Officers Chris Brennan and ‘iafelski
would be there; that LUCIAN C, }¥LETING, who was a state prohi-
bition officer, would visit the club two or three times a
week during this period and would visit the club the same time
these men were there; that he recalled that these individuals,
whor he identified, frequented the Casino Clud for a couple

of monthe during the summer of 1934; that he recealls when
"Buff” and two of the others left he put their suitcases in
the car they had, expecting a tip, but they bought him e
couple of drinks dut gave him no tip; that TED ANGUS told him
st th=t time thkst these men were trensferred tc Minnespolis,
Yrinnesota, and thet he, TED AL'GUS, wes losing some goeod
custorers; thet after theze individuals left there were
scarcely any customers who visited the Casino Club,

(The sicned statement conmtaining the above information was
obteined from Richard Vogt on July 10, 1836 by E. J.

and D. P. Sullivan, Speciel Agents, Federal Bureau of In-
vestigeticn, U. S. Department of Justice, 1448 Standard
Building, Cleveland, Ohio, which stetement will be available
to the United Stetes Attorney at the time of trial,)



CEARLES BECEER . _ . . . , e e

¢/o Pittsburgh Steamship Company,
Saulte Ste, Marie, Michigan -
/‘ .

Will testify that for a period of about four years
prior to October, 1934, he was employed as a bartender at
the Casino Club located on Summit Street near Bay view Park
at Point Place, a sudburd of Toledo, Ohio; that during the
surmmer of 1934 he saw and associated with ths following
individuals:

WILLIAY J. BARRISON
'RUSSELL GIBSON
JAMES Jo WILSON
ALVIK KARPIS

DR, JOSE-H Py MORAN - : -
ARTHUR R. "DOC* BARKER

WYNON. BURDETTE

OLIVER BERG

WILLIAY WEAVER, and

HAROLD "NIG* COUSINS

and will fdentify photographs of these individuals,

Will testify that about June of 1934 a man, whom he
knew as Willie, or Bill, and whom he identifies by a photo-
graph as being WILLIAM J, HARRISON, dropped into the Casino
Club; that at that time WILLIAM J, HARRISON was driving what
Becker thought to be a rord ocoupe; that WILLIAM J, HARRISON
talked rather frequently to BERT ANGUS for a shorf time and
then left, returning approximately five days later with
RUSSELL GIBSON, who was known to Becker by the name *Slim-;
that BEERT ANGUS and 'TED ANGUS were not present at the Casino
Club on this occasion; that approximestely a few days after
WILLIAM J, HARRISON and HUSSELL GIBSON stopped at the Casino
Clud, JAMES J, WILSON end HARRY CAMPBELL visited the Casino
Club; that HARRY CAMFBELL was known to Becker by the name
of "Buff™; that thereafter at various times he, Becker, saw
ALVIN KARCIS, URe JOSEEH Fe MOzAN, and ARTHUR R. "DOC" BARKER,
in the order nemed, at the Casino Club; that be recalls that
ARTEUR R, "DOC" BARKER was accompenied by . YNONA BURDETTE on
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9-575 - -— - . one occasion; that he recells that during the summer of - - -
|k 1934 he slept at the Casino Club; that during this period
he awakened one morning and found JAMES J, WILSON in bed
-\ with hime JAVES J. WILSON exhibited evidencee of having
been intoxicated; that on one occasion he obserzed
! . HAROLD "NIG" COUSINS drinking with JAMES J, WILSON at
i the Casino Club; that about the time of the Stoll kidnaping
- 4 at Louisville, Kentucky, he, Becker, obs=rved the photo~
E - graphs of DR. JOSEPH P, MORAN, HUSSELL GIBSON, and
«é ALVIN KARPIS in the Toledo Morning Times newspaper and
- exhibited the newspaper to TED ANGUS and YED ANGUS
! remarked, "It looks toughe They must de kidnapers®;

S that on one occasion EBERT ANGUS instructed him that he
8. was to know nothing about the men, in referring to the abdove
' , named individuals seen by Becker at the Casino Club; that
during the summer of 1934 the above-mentioned persons,
used the motor boat known as the "Hay Bag®" which was owned

by TED ANGUS, and that ARTHUR K. "DOC" BARKER ordinarily
‘ piloted the boat; that TED ANGUS had given the above named
—— 7" 7T 7 7 4ndivilials peraission to use his motor boat; that OLIVER
BERG and WILLIAY EAVax lizewise were seern by him at the
Cesino Cludb during the summer of 1334,

C. E, SITH, Special Agent, Federal Bureau of
Investigation, United States Department of Justice, 1448
Standard Building, Cleveland, Ohio, will, if necessary,
testify that the above stataments were made by Charles
Becker when interviewed by Special Agent C, K. Smith,
and former Special Agent in Cherge William Larson at
Toledo, Ohio, on rebruary 9, 1935,

ADDENDUM:

. ¥rs, Alice Speed Stoll was kidnaped at Louisville,
Kentucky, on October 10, 1934, A search of the Toledo,
Ohio, newspapers around the period of October 10, 1934,
failed to locate any such news article as referred to by
Cherles Becker,
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JO:?T TATRICH LOWRAY

5602 Edgewater Drive,
Point Place, Ohioe

~

Will testify that for about a month or six weeks
during the summer of 1934 he was employed as an entertainer
at the Casino Club on Sumit Street in Point Place, having
been hired by TED AWGUS, whom he considered the "big boss"™;
that BE=RT A'GUS tended ber at that time and gave orders and
scemed to be a partnmer in the business; that during the time
he wae at the Casino Club he saw the following individuals:

TED ANGUS

BERT ANGU : :
GEORGE TII'INEY . /
JAAZS J. TILSON

ARTHUR R, "DOC" BARKER

v¥ro~ he vill identi®y from vhotographs; that he saw JATTS J.
VILSON and ARTHUR Ke. "DOC" BAKRXER on seversl occesions together
with & group of men; that all of these men were well supplied
with money, whick they spend freely; that on one occasion a
men with «JLSON and B:ArXTH decided to sing while ilurray wes
entertaining, and a fight ensued; that WILSCG! and 3ARKER came
over to help the man out and he saw WILSON'S coat fly back,
exposing a revolver and a shoulder holster; that the £ight
stopped about thet time and that later during the evening as
the group left the Casino Club, ARTHUR R, "DOC" BARKER hit him
in the jew; thet he quit his job that night becauss he felt it
was t00 rough for him at the Casino Clud,

That while he was employed at this place he saw
GRORGE TI'INEY et the Casino Cludb on one or two occasioas,
drccsad in citizen's clothes; that he likewise saw other of=
ficers there whom he did not know, and on one occasion saw two
uniformed policemen come in ebout twoe-thirty in the morning and
ley their guns on the bar in a Joking fashion; that the time
he saw ARTHUR R, "DOC" BARKER and JAMES J. WILSON at the Casino
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they apreared very friendly with both BERT end TED AiGUS and
Joked with these two men; thst they eopeared to meke the
Casino Club & hangout where they spent money freely and would
stay as late as two or three o'clock in the morning,

(Two signed statemsnts containing the above testimony were
obtained from John Petrick Murray by Spetial Agents E, Je
¥ynn and H, Be Dill, rederal Bureau of Investigstion, U. S,
Department of Justice, 1448 Stendard Building, Cleveland,
Ohio, on June 17, 1936, which statemente will be available to
the United States Attorney at time of trial,)
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830 Vance Street
Toledo, Ohioc

Will testify as followss

That he was an entertainer at the Casino Club from
about May to July, 1934, inclusive, working in an entertain-
ment act including himself, Ross Root, Orpha Mcllullen and
Pat Murray; tkat he observed at the Casino Club, during this
period, the following individuals:

BFRT ANGTS

TED ANGTUS

JAES J, WILSON
WILLIAN Jo HAFRISON
ARTEUR R. "DOC™ BARKEP
CHARLES J, FITZGERALD

Tzet he @id nct know the Icentities of WILSOY,
VIL_EISON, ATITTR R, "DOCT BARYTR, and TITZ2SIRALD, prior to
szlecting their photographs on tke occasion of his being
interviewed on June 29, 1936; that BZRT ANGUS and TED ANGUS
eppeared to be very friendly with the above-mentioned men,
inesruch as the men were frequent visitors at the Casinc Club
and tcth BERT A3US and TED £°5US telked with them ir a
friendly menner and drank with them; that the men appearsd to
have plenty of money and they tipped the enterteiners freely;
that EATRISON, known to the witness as "Jillie", appeared to
heve a grievance against Pat Murray, who sanz Scotch songs;
that on the last night the witness worked at the Cesino Club,
HARRISON and Pat Murray engeged in a fight, HARRISON pulling
a revolver and twirlled it eround on his finger, and was in
a very drunken condition; that JANES J. WILSON, known to the
witness only es "Jimmie®, endeavored to pacify RLTRISON, but
it was impocsible and a general brewl ensued; thet TED ANGUS
stozped tLe fight, saying, "Boys, don't breek ur =y joint®;
that WILSON, EARKRISON, and ARTHUR R. "DOC" BARKER appeared
to be inseparable friends and were generslly at the Casino
Clud together; thet FITZGERALD was also a freouent visitor
st tiL. elub, end et such times as he came there he associzted

with WILSCH, HWEEISCO, and AXTIIUE R, "DIC" BARITIR.



Will testify that the Casino Club remained open
until long after midnight, and thet liquor wes sold during
2all hours the clud wes opene

. '
(Pertinent informetion furnished by Basil Root is contained
in e signed stetement dated at Toledo, Ohio, June 29, 1936,
secured by E. Bs Dill end E, J, Wynn, Special igents, Federal

Bureau of Investigotion, United States Department of Justice,
1448 Stonderd Building, Cleveland, Ohio,)
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ROZS ROOT

830 vance Street
Toledo, Ohio TTTTTT s e R

'il; testify as follows:

That he was employed at the Casino Clud from about
Mey to July, 1934, inclusive, as an enterteiner in an enter-’
teinment act including his brother, Basil Root, Orpha McMullen,
and Pat Murray; that during the period he was an entertainer
he observed at the Casino Club the following individuals:

TED ANGUS
BERT ANGUS
3 WILLLY:! J. HARRISON
, : CHARLES J, FITZGERALD ;
| IS J. WILSON '
ARTHUR R, "DOC" BARKER

Te will identify the phctearaphs of WILLIAM J.
TRIST, JEASLES J, AITZGTRAID, JAZES J. WILSOW, and ARTHUR
Te "OIZ" BRI, as beinc persons observed by himr at the
Casino Club; thet RAARISTN was & fr:oquent visiter and wes
often dressed in his undershirt and golf pants and frequently
antagonized the enterteiner, Pay lurray; thet he observed the
men he identified by photograph as CEARLES J. FITZGZRALD at
the Cesino Club on one occasion; thet the man whose photo-
graph he identified as JAwS J, WILSOY was known to bim at
the cludb as "Jimie™ and was at the Casino Club on numerous
occasions, usually being accompanied by a woman dressed in
an evening gown; that on the last night he worked at the
Casino Club in July, 1924, a brawl took place and somebody
pulled & gun, was drunk, and was flashing the gun around,
and that one of the ANGUS brothers stopped the fight and
hollered out, *Don‘'t break up the furniture.®

3l n-“

(All the Partinent fzcte given by Ross Root are
contz:in3d in a sizned stetement deted at Toledo, Ohio,
June 29, 1936, secured by H. 8. Dill end £, J, Wynn, Spescial
Agents, Federal Bureau of Investigetion, United States De-
partment of Justice, 1448 Standard Building, Cleveland, Ohio.)
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ORrIi., e TLIXM

1203 Gordon Street - T ' T
Toledo, Ohio

4
Will testify as follows:

That in about the month of July, 1934 she was engeged
as an entertainer at the Casino Club in an act including xoss
root, basil koot, and Pat Murray; that at the time she worked
at the Cesino Club she observed the following persons:

BERT ANGUS
TED AVGUS
AILLIAM Jo HRRISON
CIARIES J. FITZGERALD

RES Je WILSON, and
ARTHMUR Re "DOC" BATKER

She will identify the photographs of WILLIY. 7,

P 21307, VLURLEZS T, FITZCIRmALD, JUITSS J. VILSOY, end ARTHUR
le "DOZ" B.LX = &s being porsons referred to by her; trat she
never knew their nemes or identities in 1934; that EARZISCN
cane to the Casino Club elmost every night and was usually
eccompenied by rITZGZRALD and these two individuals would
cenzrally "xkid” each other and pull wverious antics in the
c¢lub and HARXISCH was prone to get drunk and pull off his
clothes; that on one ocecasion ¥FITZGERALD propositioned her
about going with him, telling her she could make a lot of
money, but she would have to take chances of getting shot,
and would have to duck in and out of windows; that JAMES J,
WILSON was known t0 her only as "Jimmie™ and he was elmost
a nightly customer at’ the Casino Club; that HARRISON, WILSQN,
FITZ3ZE: , and ARTHUR R. "DOC"™ BARKER seemed to be friends
and stuck close together, and they were frequently in a crowd
of several other men and women; that they often stayed at the
Casinc Cludb until two or three o'clock in the morning, and
would get drunk and wboop thinzs up; thet taey appeared to
have plenty of money and spent it freely, tipping the waiters
and entertainers rather lavishly; that KITZGERALD always
geve her $1,00 to sing & request song; that BERT ANGUS and
1TED NGUS telked with this group, both at the ber and at the
table they occupied, and eppeered to be very friendly with
them; that the crowds at the Cesino Club during the time she

e
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worked there were not particularly largs and that it often
eppeared that FARRISON, FITZGERAID, WILSON,,and ARTHUR R,
"DOC" B'FYZ- and the group of five or six men and women
with whom they essociated, comprising one large party, \
we-e practicelly the oply ones at the club; that this ‘
particular crowd impressed her as being suspicious, and
that she formed the opinion that they were gangsters,

¥ill testify that the Casino Club remained open
until long after midnight and that liquor wes s0ld during
the hours the club was opene.

(Tce perticent information furnished by Orpha lfcllullen is
conteined in a signed statement secured from her at Toledo,
Ohio, June 25, 1936, by HIe Bs Dill end E. J, Wynn, Speciel
Agents of the rederel Bureau of Investigetion, United Stetes
Department of Justice, 1448 Stendard Building, Clevelend,
Otio,) - - -
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HARRY ZAHRLY

Colton Building,
TOIOGO [) Ohio.

Will testify that he has observed at the Casino
Club

TED ANGUS

BERT ANGUS
HAROLD COUSINS
GEORGE TLJINEY

That during the summer of 1934 he visited the
Casino Club on the average of once or twice a week, umually
with Thomas Mcilahon, Walter Curran, and Herbert Gavin, and ]
that such visits were primarily for the purpose of getting "o
stesk dinners, and that the party would generally remain fron
until about 6:30 Fe M. tO0 10 Pe Ms; that one evening about
ten o'clock he recalled that some man knocked down a man
singer and entertainer; that this entertainer sang Scoteh
songs and spoke with a drogue; that he, the witness, ipn-
Jected himself into the argument and somebody slugged him
in the mouth; that BAROLD *RIG™ COUSINS, and TED ANGUS
grabbed the witness by the arms; that the man who hit the
entertainer was with a group of msn who were at the dar
with seversl women; that he had observed this particular
group at the bar on two or three occasions prior to the
particular day in question; that the men in this group
often dressed in white trousers and wore yachting caps,

That the morning following this fight he went out
to the Cesino Club and talked with EERT ANGUS and was told
by BERT ANGUS that this group referred to by the witness was
merely s group of young punke who omned & boat, or were worke
ing on a boat, and that they were good oustomers at the Casino
Club, and for the witness not to pay any attention to them,

That sevaral weeks later he told CAPTAIN GECRGE
TIIZINTY of the Toledo Police Department about the fight and
‘f1:INEY asked him to describe the crowd of people, and told
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the witness that hs had been looking for a gang around - -~
Point Place and that he wes going out to check up om
it, but he never talked to CAPTAIN TIMINEY thereafters

(The information furnished by Earry Zahrly is ocontained
in a signed statement dated at Toledo, Ohio, August 11,
1936, seoured from Mr, Zahrly by D, P, Sullivan and B, J.
¥yon, Special Agents, Federal Bureau of Investigation,

Us Se Department of Justice, 1448 Standard Building,

Cleveland, Ohio,)

The witness further stated that he could only .
recall having seen CAFTAIN TIMINEY at the Casino Clud
once, this being about the year 1932; that he is a good
friend of CAPTAIN TIMINEY and bas known him for many
years, TIMINEY being a member of the Elks Club, which

is managed by Mr. Zahrly.

(This latter informetion was furnished to D, P, Sullivan
and B, J. dynn, Special Agents, Federal Bureau of Investiga-

tion, by Mre Zahrly subsequent to his signing the above-
mentioned statement.)
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TEOVAS Jo McMAHON

2109 Washington Street, | =
TOIOG.O. Ohiog )

Will testify that he was with Mr, Harry Zahrly
at the Casino Club in the summer of 1934 on the occasion
of Mr, Zahrly's having engaged in a brawl in the Casino
Club; that he had gone outside of the cludb to get a
breath of air when the fight started, and 4id not see the
beginning of the fight, dbut understood that one men out
of a group of three or four men sitting with three women
et the dbar, without any apparent provocation hit one of the
women and thet Zahrly joined in the fight; that after the
fight started be watched it from the doorway; that these
men were sitting at the end of the bar and appeared between
twenty-five and thirty-two years of age, dark complexion,
and slight of stature; that he is unable to identify these
particular men or eny perticipants in the fight, other than
Mre. Zahrly.
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WALTER CURRAN

Seles Engineer, Bunting Brass snd Bronze Co.,
715 Spencer Street,
Toledo, Ohio

Will testify that he recells the occasion whem
he, Zahrly, McMahon and Gavin, friends of his, had dinnper
at the Casino Cludb during the summer of 1934 when a fight
involving ean entertainer named Scottie and some short,
young man broke out; that he recalls that Mr. Zahrly join-
ed in the fight; that he remembers thet Ted Angus and "Nig"
Cousins grabbed Mr, Zahrly during the fight; that he re-
merbers one of the men who had previously been standing
et the bar grabbing a .ehair as if ready to swing it.
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JOBN Jo MURTHA

Mayfair Apartments
1802 Cherry Street
Tolﬂdo. Ohioo .

Will testify thaet he wmas employed as a dartender
at the Casino Club operated by BERT and TED ANGUS on Summit
Street in Point FPlace, from May until August, 1934, inclue
sive; that at the Casino Clud &uring trLis period of time he
odbserved the following nemed individuals:

TED ANGUS , :
BERT ANGUS : '
ALVIN KARPIS -
ARTHUR Re "DOC® BARKER

FRED BARKER

HARRY CAMPEELL

RUSSELL GIBSON

WILLIAM J, HARRISON

WYNONA BURDETTE

EDNA MURRAY

CHARLES J, FITZGERALD

MADELINE ANGUS

RENE BOLST s

HAROLD *NIG® COUSINS

JOE ROSCOE, and

GEORGE TIMINEY

That he 414 not know the identity of the various
persons mentioned in the above list as deing members of the
Barker-Karpis gang at that time, but at the time he was
interviewed he selected the photographs of the following.
individuals and stated he knew thsm by the names indicated:

ALVIN KARPIS, who frequently visited the Casino
Clud, as Leo; ARTHUR R, "DOC" BARKER, known as "Shorty"
and possidly "Doc®; FRED BARKER, known as ®"Shorty"; HARRY
CAMPBEIL, name unknown; RUSSELL GIBSON, known as “Slim";
JAAES J, WILSON, known as "Little Jimmie"; WILLIAM J. HARRISON,
known as i illie; ®YNONA BURDETTE, known &s Leona; EDN: MURRAY
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neme unimown; CHARLES J, FITZGERALD, name unknown, .
That these people whose photogrephs he identified
frequented the Casino Clud on mumerous occasions Aduring the . _
period he was employed there, dbut that he only observed
FITZGERALD there oa one occasion; that the women whose photo=
grephs he identified as WYNONA and XDNA frequently came to
the clud along, and that at other times they were acocompanied
by JAMES J, WILSON and FRED BARKER; that HARRISON and GIBSON
frequented the Casino Club gquite often, HARRISOR being there
more than any of the others; that HARRISON c¢arried advertis-
ing 1literature on Chevrolet and Plymouth automobiles; that
these peopls spent money rather freely and were oonsidered
good ocustomers; that HARRISON end GIBSON were golfers and
on one occasion 1TED ANGUS accompanied them out on the Bay View
golf course with clubs, presumadly for the purpose of playing
golf; that most of the men mentioned by him had sutomodiles,
with the exception of WILSON; that a number of the men iden-
tified by him occasionally wore yachting caps and that he
gathered thet they were vacationing in a summer eottage same-
where in the vicinity; that these men never talked to him
ooncerning their business, and appeared very reluctant ¢o
telk sbout personzl matters; that these men snd women iden-
tified by him talked with BERT and TED ANGUS, who called
then by the nicknames mentioned by the witness; that some-
times BERT and TED ANGUS would go outside and talk with these
persons in their cars for es long as one hour at a time; that
various members of this crowd would visit the Casino Clubd
frequently for a week or more and then would be gone for as \
long as two weeks at a tims; that on occasions he observed
MADELINZ ANGUS and her sister, RENE HOIST, sitting at a
table with JAMES J, WILSON, WYNONA BURDETTE, and KDNA MURRAY; \
that ARTHUR R. *"DOC" BARKER at the time he was visiting the z
Casino Club had a red scar near the end of bis nose, which

scar was very noticeabdbles

That HAROLD *"NIG" COUSIRS visited the Cesino Clud
very often during the summer of 1934 and that on various os-
casions he 4rank at the bar with several of the men whose

- photographs the witness identified, and may have called them

by their nieknames and otherwise appeared to be well acquainted
with them; that JOE ROSCOE visited the Casino Club oa two or
three occasions during the summer of 1934, but he cannot re-
eall ROSCOE being in association with this particular erowd,
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Thet about once a week the hoodlum squad would
stopr by there for a drink at the bar, he recalling Art
Brown, Chris Brennan, Johnny McCerthy, Tafelski, and
another police detective whose mame sounded like Walachowski,
but he rever recalled seeing any of the members of the hood~-
lum squad drinking with this particuler crowd of men and
women; that during the summer of 1934 CAPTAIN GEORGE TLINEY
visited the Casino Club on werious occasions and each time
ordered a bottle of Budweiser beer, however he never
observed TIMINEY in associetion with the perticular ecrowd

of reople,

Will testify that the Casino Club remained open
ur+il long after midnight as & rule, ar? that liquor was
scld during all the time the club was open.

?ill elso testify that members of the Berker-
Karpis gang could purchase cases of cold beer while other
sucteomers w22l e t0ld by TTD ANETTS that thev did not
he e 237 caszs 0f ¢old beer; thet TED A°GS inctricted hiz
to put 211 the =-rnishin~s in their drin¥s, bat never geve

hiz eny gach orders so fzr £s any other cusicmers were con-

cerned,

(The pertinent facts furnished by John J, Murtha are contained
ir e cigned st *e:ent secured from him et Toledo, Ohio, dated
Julry 2z, 1936, by D. Pe Sulliven and R. C. Suren, Specizl Agents
of the Federal Bureau of Investigstion, U. 5. Department of
Justice, 1448 Standard Building, Cleveland, Ohio, end said
siened statement will be available to the United States At-
torney at the time of the trial.)




ARTEUR J. FFUND

Zora Apartments,
16 West Woodruff Avenue,
Toledo, Ohio

Will testify that he has been a waiter for the
past twenty-six or twenty-seven years; that in the summer
of 1934, beginning about the first part of Mey, he was em-
ployed as a waiter at the Casino Club and continued at
this jJod until shortly after July, 1934; that he was em-
ployed only as an extre, working each Saturdey night or
such nights a3 the regular waiter, Jack Schmiit, was off;
that he ususlly worked from sbout seven o'clock in the
evening until the club closed between two-thirty end five-
thirty A. Y,; that HERT end 1ED ANGUS apparently ran the club
es they paid him his veges end that both these men were
usuzlly present et the club while he was on duty, and that
BZT AMTIS mcted es bartender; that there were very few
people who hed their evening meals at the vesino ¢lub, and
the crowds ordinarily would not arrive until about nine-
thirty or ten ro L.; thet he recalls seeing the following
inlividuals:

BERT ANGUS

JARZES Je WILSON

ARTHUR R. "DOC™ BARKER
WYNO!lA BORDETTE

REE HOLST

LUCIAN C, FLRING
GEORGE TIMINEY
MADELINE ANGUS

RUTE WELLS
TED ANGUS

and cen remember that on seversl occasions during tle summer of
1334, he observed AYNONA AND JAMES J. WILSON eating together at
the Cesino Club, and also recalls WILSON and "DOC" BARKER eat-
ing together; that WYNORNA would, on occasions, play a ukelele

and sing; that ordinarily there would be few peonle &t the Cesiac

71ub when these individuaels were there,

Thet he has seern the seme thrz=e persons at the Cacsino
Club on other occasionc leter in the evening end observed them

[
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in the company of other persons numbering es many as six or
seven in a party sitting at tables; that TED ANGUS would oome
over to their teble and sgtand and talk & few minutes and that
he has observed the men in the party going up to the bar and
conversing with 4ED ANGUS and BERT ANGUS,

Will testify that when shown photographs of -

OLIVER BERG and
kDA MURRAY

that thess photographs appear femiliar; that be is of the
opinion thet he has seen the persons represented by them some
time at Toledo, but cannot recall under wkat circumstances,

That among other persons whom he saw visiting the
Cesino Cludb in the surmer of 1934 were ¥ DTLINE ANGUS, HUTH
WELLS, KEE EOL3T, and LUCIAN C. FLE'!ING, who w=s8 known to
Lim as a state prohibition egent, GEORGE TDMIY, DETZCTIVES |
CIRIS EZEXTAN, BROUN end TAFZLSKI; that he recalls GEORGE j
TTITY 2nd menmbers of kis sguad visited the Cesino Clud
usuazlly around midnight; thet on such occasions he would
observe YI INIV et tines sitting et a tadle,

(Jo vo Lurphy and x, J., Wynn, Special Agents, redersl Buresu
of Investig.tion, U. S. vepartment of Justice, 1448 Standard
suilding, Clevelend, Ohio, interviewed Arthur Jo. ffund at
Toledo, Ohio, on July 9, 1936, and can, if necessary, produce
the written stetement signed by bim at that time, which cone
t-ins testimony as set out above,)

K g
o
(<




-
&

;
1

B kil

L A

|

e
B

M. Jo WHLPLE

119 Scott Street
Toledo, Ohio

Will testify that he hes known

BERT ANGUS
TED ANGUS

for several years and has visited the Casino Club on werious
occasions during the time he has been acquainted with these
men; that in the summer of 1934 he wes employed on a yacht

which wes anchored at tke Bay View Yecht Clubd,

That in the f2]1 of 1932 he was introduced to a
men named "Willie™ et the Cesino Club by TED ANGUS, who
t0xd hix tkzt ™7illie®™ w=c in the liquor running bdusipess
end ceme from Indiene; that he sew "™/il)ie", whorm he will
identify from photcerephs as L ILLIAY J, HARISOY et the
Casino Club on severzl occasions tkereafter; tret during
the summer of 1934 he saw the following individuals who fre-

quented the Casino Club and he will identify them from photow
grephs: .

WILLIX! J. HARRISON
FARRY CALPBELL
ALVIN KARFIS
WYNONA BURDETTE
COLIN MOMNROE

That in about May 1934 he recalled that the Casino
Club was undergoing some alterations and it was being pre-
pered for a grand reopening; thet shertly after the reopening .
he visited the Casinc Clud for lunch and noticed thst a group
of five or six men, accomranied by several women, ceme in and
sat et the bar; that WILLIA'Y J, HARLISON was with them and he
spoke to "Willie”; thet "willie"™ and his companions ineisted
upon buyine him drinks; thet all the men had large rolls of
mcney in thelir pockete and they flashed thelr money freely;
thst he wes sitting near the teclephcne bootk and heard the
mern ce)ll some bookmuker and plece bets from ,S5C to J100 on
race hcrses; that as e group the men impressed him as being
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short in stature, small in build and being hoodlums; that -
on the day following he agein went to the Casino Clud for
lunch and sew the seme group of men and they again insisted
on buyingc him drinks; that he agein saw them flashing rolls
of money and beard them placing large bets on horses over
the telephbone; that from their ections he decided tkey were
big time hoodlums and it would be best for him to stay away
from the Casino Club; that as a result he thereafter hed his
wife pack a lunch and he did not agein, during the surmer of
1934, visit the Casino Club; that during tkis period of

tire bZRT and Y'KD ANGUS were not present at the c¢lub; that
Charles Becker generally was the bartender all dey and that
*COOLIE" IONROE was also hanging around the Casino Club; that
after BZ"T and ''ED ANGUS opened the new Casino Club located
neer the Dura plant in woledo, he, Whipple, visited this
plece shortly after the opening (Mey, 1935) and he telked
with BERT and TED AGUS end told them that he was sorry he
ran into the™unch of hoodlums" who were around the Casino
Clud in the summer of 1534 and 'L'ED and BERT ANGUS to0ld him
thet trey were also sorry es it had ceused thkem e lot of

trouble,
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WILLIAM O. JENNIRGS

5420 S02nd Street, o

Point Place, Ohio : : ; !
Will testify that during the late spring and sumer ~ °

of 1934 he was residing at Toledo, Ohio; that during this.

period of time he came in contact with the following persons:

TED ANGUS
BERT ANGUS
ALVIN KARPIS
HARRY CAVPBELL

‘ : " That the true identities of Harry Campbell and Alvin
i ' Kerpis were not known to him at that time; that he had known
Bert and Ted Angus for several years prior to the summer of
1934; that his residence at 5420 302nd Street is located in
the immediste vicinity of 2831 13lst Street, Point Place,
Ohio; thet he recalls that during the summer of 1934 there
was an ipdividual residing at 2831 13lst Street, who was
known to him only by the name of "Buffalo®, whom he will des-
- cridbe as being approximately thirty years of age, five feet
8ix inches in height; weight - 145 pounds; dark bhair; dark
eyes; that this individual, according to Jennings®' best re-

— collection was residing with a girl alleged to be his wife
end whom he, Jennings, will describe as being approximately
o’ eighteen years of age; weight 105 lbs., blonde heir and hav-

ing a decided Southern accent; that he saw this couple on

a number of occesions at 2831 131st Street and remembered

that they owned two red Chow dogs. _
That on or sbout June 16, 1936, he was interviewed

by J. 8. Bush, Special Agent, Federsl Bureau of Investigation,

L U. B. Department of Justice, 423 U. 8. Oourtd Custom House,
b g 8t. louis, Missouri, end advised agent (Bush) of the above
o \ informeation. 4 | A
(Special Agent J. 8. Bush at the above address
can testify to statements made by Williem O.
. Jennings on June 16, 1936, when interviewed

by bhim.Y
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Will testify further that during the summer of 1934
while residing in Toledo, Ohio, he, Jennings, was employed
at the Bay View Park, which is located near the Casimo
Cludb, on Summit Street and which was operated by Ted and
Bert Angus; that on or about May 15, 1934, accompanied by
Captain Leslie B. Lockwood he, Jennings, went to the Casino
Cludb late one Sunday aftsrnoon, and while there a man whom
Jennings will identify from photographs as being Alvin Karpis
purchased drinks for the crowd at the Casino Clud; that he
asked Captain Lockwood and him, Jennings, to bhave a d4rink,
and Karpis stated that he would not let Lockwood pay for
the drinks.

(The above information is contained in e written
statement signed by Williem O. Jennings, on
June 16, 1936, and given by him to J. 8, Bush
and H. G. Wiltse, Special Agents, Federal
Bureau of Investigation, U. S. Department of
Justice, St. Louis, Missouri.)

Will testify further that on the occasion when the -
men whom he, Jennings, will identify from photographs as
being Alvin Earpis bought the drinks for severel individuals
at the Casino Cludb, including Captain Lockwood eand himself,

- he noted that there were two or three other individuals
seated a2t the teble ocecupied by Alvin Karpis; that a few

days after May 15, 1934, he asked Bert amd Ted Angus whether
they kmew the individual who had bought the drinks on the
ebove occasion, and they said that they did not know him.

_.206



JAlll SCEIDT

351 Fhillips Avenue
Toledo, Ohio

Will testify as follows:

That he worked es a waiter at the Casino Clud
from May, 1934, until June, 1934, and thet during that
period he observed at the Casino Club the following in-
dividuels:

TED ANGUS

BERT A'GUS

GEORGE TILINEY

RUTH WELLS

JOE ROGCOE

MADELINE ANGUS -
REE ECLST

WILLIAL J. HARRISCN
JIES J. VILECH, and
HARRY CAMPBELL

That he hes worked as a waiter for BERT ANGUS and

AN3S at various times since the year 1925, or 1926; that
in May or June, 1934, CAITAIN GZCGIE TIMINEY visited the Cacino \
Clab on various occasions, accompanied by Edith Marks, and that
on occasions TED ANGUS and KUTH WELLS would sit et the table
with TDINEY and Edith Marks; that TIDMINFY would occasionally
vigit the Casino Club by himself and drink and that he was
very friendly with BERT ANGUS and TED ANGUS; that on occasions
JOE ROSCOE would visit the Casino Club by himself; that MADELINE
AIGUS and her sister, RENE HOLST, would be at the club occesionally;
thet WILLIZZ J. HARRISOI? was known 36 him as Willie Berrison, and
elso "Little Willie" and was a constant visitor at the club, and
was practically elwavs drunk, end on one occasion he knocked
golf balls eround tke Casino Club; thet HARRISON wes generelly
in the company of JAIES J. wILSO, known to Schmiit as "Jimmie"™,
and also HARRY CAMPBELL, known to him as "Buck™; that these
three men would, on occasions, be with a party of five or six
cther people, including seversl women; thet HIBRISON, WILSON,
end CATZRTLL cppeered 1o be very friendly with BERT 2GUS end
TZ3 A7575 and that ell of these individuals would frequently
d»irY tosethers

209
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- Wiil furtber testify that the Casino Club re=-
m=ined open until &s lete as four or five A, },, and

that liquor was s0ld there duriag all the hours the ¢lubd
wae 0DSshe

Ay
)

(This witness is unable to place GEORGE TIINEY ;
or JOR ROSCOE in assot¢iation with WILLIAM J, HARRISON and
BATRY CA'®3EIl, and JAMES J. WILSON at the Casino Club,)

(The facts given by Jack Schmidt are contsined in a signed
stztemert dated st Toledo, Ohio, July 1, 1936, secured from
him by D, P, Sulliven and k., C. Suran, Special Agents,
Federal Bureau of Investigation, United St:tes Department of
Justice, 1448 Stend=rd Building, Clevelend, Chio.) '
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WALTTR PASSINO

4366 Westway business address:

Toledo, Chio - Toledo Steel Products Co.,
3300 Summit Street,
Toledo, Ohio

Will testify concerning the following individuals:

JAMES J. WIISOR
WYNONA BURDETTE
FARRY CAMPBELL
BERT ANGUS
TED ANGUS
WILLI/M J. EARRISON
}
as set out hereinafter; ’

That during the spring apd summer of 1934 he fre-
ouently hzd lunch at the Casinc Club which wes then
operated by pert and Ted Angus; that during the spring
ar.d summer of 1934 he did not know the true identities
of James J. Wilson, Wgnona Burdette, Harry Campbell and
Willier J. Harrison, whom he will identify from photo-
graphs; that he observed Jimmy Wilson, Wynona Burdette
end Harry Campbell come into the Casino Club at mpen-time
over & three weeks' period in June or July of 1934; that
he noticed that Harry Campbell would occasionally buy
drinks for any persons in the house; that he, Passino,
would usually remein at the Casino Club at one time for
only ebout 4 or £ of an hour; that he occasionally visit-
ed the Cesino Club at night but cannot recall seeing
any of the three above-mentioned people there in the
evening; thet, et least on several occasions either Bert
or Ted Angus wes present at the Casino Club when he,
Passino, visited there during the day time, end when the
three atove-mentioned people were present; that he, Pas-
sino, noticed that Campbell appeared to carry cuite a
large amount of money; that on one occasion Campbell
helped an 014 man who was lying in a ditch near the
Cesino Club, and Campbell pulled a large roll of bills
out of hic pocket and gave the old man one of them; on
ore occasion he asked Charlie bSecker, who wes employed
es 8 bartender at the Caesino Club, who Campbell was, but
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r I



kY

s

34
H

by

T

-‘3{'7&
Lo

- v e sme e v e e s e emwt m .

Becker indicated that he did not know.

That he recalled reading in the Toledo newspapers
about the escape of Karpis and Campbell at Atlantic City,
New Jersey, and the finding of an abandoned autamobile
near Monroe, Michigen, and that a photogreph of Campbell
and Kerpis appeared in the newspeper at that time; that
he recognized the photograph of Campbell as & men he had
seen at the Casino Club in the summer of 1934; that he men-
tioned to Eert Angus that he had seen some photographs
in the paper of people "who look quite familiar®™; that
altktough he did not mention any nemes in his conversation
Bert Angus irmediately stated thet he did not know every-
body who came into the Casino Club and that the federel
acents a few nichts before hed raided the Cesino Clud
lookins for a gang or mob; that he, Fessino, will iden-
tify trLe thotogreph of v“illiam J. Harrison as & man who
was introduced to him under the name of Willie by Bert
or Ted Angus in the Cesino Club about the year 1930 or
1931; that at thet time he was told thet Willie was a
former pertner of Sert Angus in a seloon or tavern in
Calurmet City, 1llinois or Xicrizan City, Indiena; that
thereafter he saw Willie Herrison on various occasions at
ttLe Casino Club and last sew him there about the year 1932;
that he cannot recall having seen Harrison in the company
of any of the esbove individuals previously mentioned, who
visited the Ceasino Club; that he observed various marinpers
in the Casino Club on such occasions as he visited there
and he would not associate men of the type of James J.
Wilson and Harry Campbell with mariners or men who worked
on lake boats. A

!



0.TO ALBHECHT

5916 xdzeweter urive
Point Plece, Ohio,

Will testify that he has known

BKKT ANGUS, end
TED ANGUS

for eight or ten years; that &uring the summer of 1934 ke
occacionally visit=d the Casino Club on Seturd=sy afternoons
and he will identify the photographs of the following in-
dividuals he saw et the Casino Club at that time:

ALVIN KARPIS
GZORGE TILTINZY

that about June or July, 1934, on such occasions that he
vigited the Casino Club he saw ALVIN KARPIS, usually with

a group of men whom be cannot identify, and thet he has &
faint reccllection that emong this group of mwen was an
elderly man who carried e cane, but he cannot iderntify

this man as being CHARLES J, FITZGERALD; that on his

visits to the Casino Club he noticed CAFTAIN GEORGE TILINEY
of Toledo, Ohic, either sitting in his car in front of the
c¢lub or in tbe Cesino Club, but he cannot recall ever hav-
ing seen TIVINEY in association with the group of men above

mantioned,

(lre Albrecht is 0ld and in b=d4 health and requested that he
not be called as & witness in this matter.)



Surmit Street,
(Rext door tc the Little Club)
Point Place, Onio

) 7
%11l testify as= follows: .

That he has resided at the above address since prior
to the year 1934; ttaet his place of residence 1s next door to
what is presently known as the Little Club, which in 1934 was
known as the Cesino Club, operested by

BEXT ANGUS, and
TED ANGUS

Thet some time in the spring of 1934 he observed a
group of four or five men shooting cley prigeons with shotguns
betrind the Cesino Club; thet one of the men was a tall men
c=1led ®351i~" end one cf the men was c21led "Sherty”™ end hed
e s2er on the le’t side of his fece, frcrm the bottox of his
ear to the pcint of his chin; thet several timees during th:
sprirg end summer of 1934 he observed the automobile of
BERT A'GUS perked in front of a lerge two-story house with &
two or three car garege in the reer, which house wes psainted
er~am and weas loceted on 12lst Street at Point Plzce, eaid .
house being esbout the fourt! house on the left side of 131st

Street as one turns right off Sumrit Street onto 131st Street. -

(This bouse is evidently 2831 131st Street, Point Place,
where HATRY CAMPBELL, as George Winfield, resided with severel
other members of the Barker-Kerpis gang in the spring and
surmer of 1934.)

(The above facts furnished by Frencis K, Hosier
are contained in a signed statement secured from him at
Toledo, Ohio, or June 23, 1936, by He Be Dill and E, J,
Wyrr, Speciel A-ents, Federal Buresu of Investigation, U. S.
Department of Justice, 1448 Starndard Building, Cleveland,
OhiOo)
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WILLIAN WILSON WIRICK

415 3rd Street,
Toledo, Ohio,

Will testify with reference to the following named
individuals:

JAVES J,. WILSON
WILLIAL WEAVER

HARRY CAMPBELL

ALVIN KARPIS

CEATLES J, FITZGERALD
BERT ARGCS

TED ANGUS

Will testify

That in the surmer of 1924, he was e taxi ceb driver
for the -rivate Ceb Company, operated by Frank Greenwald, at
Toledo, Ohio; that in 1934, he drove Ji}ES J, WILSCX, WILLIAL -~
WEAVER and HaArRIAY CAMYBELL, all of whom he is able to identify
from photographs, to end from the Cesino Club, operated by
BERT ANGUS and T=ED ANGUS, end also to and from Johnny Thamas!
Market Business ien's Club, 2162 Superior Street, and the Dutch
Village, operated by Art Hand; that he drove WILSON, WEAVER
and CALrE®IL on a number of occasions but that he never learned
their true identify on driving them,

That the photographs of ALVIN KARPIS and CHARIES J,
FITZGERAID pepresent individuals who sppear femiliar to him and
that he possibly saw them at the Casino Club but that he cen not
be positive in the identification of the photographs, nor just
where he did see thenm.

(The pertinent facts given by Williap Wilson Wirick are contained
in e signed statement, dated at Toledo, Ohio, October 2, 1936,
secured from Wirick by 4. J. Norstrom and A, Dickstein, Special
acents, Federzl Bureesu of Investiration, 1448 Stenderd Building,
Cleveland, Ohio,)
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De Py SULLIVAN and X. J. WYNN, Special Agents,

Yederal Bureau of Investigastion,
United Stetes Department of Justiocs,
1448 Standard Building,

Cleveland, Ohio

T
BT he
.m‘ . s ‘;" .

Will testify as follows:
That they interviewed
) . | : RUTE EVELYN WELLS

g Detroit, Michigan, on July 7, 1936, and secured from her a
. , sizned statement mentioning the following individuals:
—— - 'S
WILLIAM J, BARRISON
HATRY CAVPBELL
WYNONA BUKDRTTE
R ARTHUR R, "DOC"™ BARKER
RUSSELL GIBSON '
” OLIVER EERG
5' . ALVIN KARPIS
. DOLORES DELANEY
FRED BARKER
PAULA HARMON
JAMES Jo WILSON
. RENE EOLST
e e MADELINE ANGUS
‘ DR, JOSKPH Pe MCRAN
CLARA GIBSON
VOLKEY DAVIS

4

P XDNA MURRAY
: IOCIAN Co FLEMING ,
| TED ANGUS .

BERT ANGUS

WILLIAM WEAVER
MYRTLE EATOR

GECQRGE TIMINEY
HBAROLD "NIG" COUSINS

Thet KUTH £VELYN ~ELLS stated she knew these people

in 1934 under the following names: HARRY CAMPBsLL as "Buff",
_ end ueorge Winfield; #YNONA BURDETT as Mrs, Winfield; ARTHIR R.

*DOC" B.RKER as "Doc" Morley and "Shorty"; RUSSELL GIBSON as

B |



DOLORES DELANEY as Dolores; FRED BAFEKKR as ired; PAULA
HARON as Paula; JANES J, WILSON as Jimmie; DR, JOSEPE P. . '
MORAY as "Doc™; CLARA GIBSON as Clare; VOLNEY DAVIS as g-,m 1
*Cotton"; EDA MURRAY as "Rabbits"; WILLIAM YEAVER as B ;
Bill; MYRTLE RATON as Myrtlee _

*Slim"; OLIVE: BERG as "0Ollie"; ALVIN KARPIS as "Ray"; '
7y

That RUTH EVELYN WELLS furnished the following
information: ‘

That she was born on March 13, 1906 at Detroit, .
Michigan, eand that she was graduated from the Detroit o
Teachers' College, Detroit, Michigan, in 1924, and there- e ‘
after taught school for seven years; that on September 1,

1928 she married Clerence Sisson at Lansing, Michigan, v
seperating from him in September, 1931 and seouring a .
divorce on Februesry 5, 1932; that im October, 1931, she =,
visited the Casino Clud et Toledo, Ohio, and there met :
TED ANGUS; that about Thanksgiving, 1931, she began livimg -

with TED ANGUS, their relationship being that of man and

wife although they were not married, and that she left him

about June 1, 1936; that in the fall of 1932 BERT and TED ..
ANGUS introduced her to WILLIAM J. HAPRISON and advised

her thet BERT iNGTUS was formerly interested with HARRISON

in ths operation of a saloon at Harmmond, Indiana; that

she again saw HARRISON at ths Casino Clud in the fall of v
1933; that she next saw HARRISON about the first of May,

1834, and he introduced her to & man and a woman who were

with him, as "Buff~ and Wynona (Harry Campbell and Wynona
Burdetts); that she later eame to know "Buff™ as ueorge i
Winfield, and Wynona as iMrs. George Winfield; tbat TED
ANGUS was present at the time of this introduction; that
@ few days thereafter she was at the Casino Cludb and saw
a man whom she later learned was called "Doc® Morley
(Arthur K, "Doec" Barker); thet a short time thereafter she ~
mot & man at the Casino Club known as "Slim™ (Russell Gibson),
and about the sames time she met & man who was called "Ollte"™
(Oliver berg); that during the ecourse of the next few weeks

at the Casino Clud she met & man who was ocalled "Ray" and

e girl who was supposed to be his wife, who was called

Dolores (Alvin Karpis and Dolores Delaney), alsc & man by

the first name of Fred, and his woman oompanion, who was

called Panla (Fred parker and Pesula Harmon), & man by the

first name of Jimmie (James J, Wilson), and another man

Y AT

. who was called "Doc" {Dr. Josaph ¥, Moran), a woman who was

called Clara (Clara uibson), a men called "Cotton" and his
women companion knovn as "Rabbits"™ (Volney Davie and Edna

Murray), & man by the first name of Bill end bhis woman com-
panion known as "Mert™ (Williem iieaver, although Ruth Wellse
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cannot positively identify bis pLotogrsph ard Myrtle Eeton,)

Tret RUTE EVILVI VELLS selected the photographs of
the marbers of the Batrker-Karpis gang mentioned above, and- .
identified them with tbe exceptior of the photograph of
WILLIA “EAVER.

‘That RUTH EVELYN WELLS steted that on the occasion
of her first meeting with HAKRY CANPBELL and W#YNONA BURDEITTE
at the Casino Club they were asking TED ANGUS about buying
furniture for a house they desired to furnish and that she
entered into this discusesion and it was suggested that the
West Toledo Furniture Compeny was a good store; that she
went with " YNONA BURDETTE to this company and helped her
to sslect about 700 worth of furniture and on that day ac-
companied VYNCNA BURDETTE to the house the latter bad rented
cn 131st Street at Point Place, Jjust off Surmit Street; that
she at that time learned that HANRY CAL/PBELL and VWYNORA
BUZDETTE vwere using the npeme of Mr. and Mrse George Winfield;
trat she helped to place the furniture ir this house and
thereafter visited this address in her Ciryeler coupe on
several occesions during the summer of 1934, and thet she
vould scretimes see at this address HALRY CAF3TL ard
CIILIAY Je ZARRISON.

Thet WYNONA BURKDETTE needed an operstion and she
asked RTUTH WFLLS about a doctor and the latter sugrested Dr.
Douglase of Toledo, Okic; that RUTE WELLS introduced WYNONA
BUEDETTZ tc this doctor and permitted WYNONA BURDETTE to use
the address of 4209 North Lockvood, at which eddress TED ANGUS
and RUTY WEFLLS lived et the time . YNONA BURDETTE entered the
hospitel, altbough WYNONA hed an address of her own, 2831 -
121st Street; thet during the surmer of 1934 HARRY CAMPBELL
and WYNONA BURDETTE were at the Casino Club on several oc-
cesions with FRED BARKER and PAULA EARMON and they all oonversed
in such e menner as to indicate thet they were all friends;
that DR, MORAN spent most of his time with JAMES J, WILSON and
ghe understood that DR, MCRAN was a physician who hed & practice
in Chicago, but eeme to Toledo to go on sprees; thet WILSON told her
that he had finished third yeer of medic=l course at Northwestern
University, neer Chiceco, Illinois; that the ANGUS brothers
appeered to be very friendly with this crowd and that she has
been at the same teble at the Cesino Club witk ARTHUR R. "DOC"
gimomn, ynme I, =TLON, FENE HOLST, end MADELINE ANGUS; that
E-:T ard T AG72 eppe’ red t0 be friendly witk the men and

;




women and would talk with them in e friendly menner; that
i ] o on one occasion during the surmmer of 1934, she visited the - -
- epartment ocoupied by FRED BARKER and PAULA HARMON om
Summit Street at Foint Place, and had dinner with them;
that during the course of the various eonversations she
had with this group she learned about WILLIZM J, HARRISON
having been arrested some time previously at the Algeo
Hotel, as a joke, and taken to the Casino Club, when he
told the arresting officers that he was acquainted with
BERT ANGUS and TED ANGUS, end that when they arrived at
the Casino Club, either BERT or TED ANGUS refused to :
identify BARRISON for some little time, but finally d4id so
end he was released; that she did not know the names of the
arresting officers.

> Thet WYNONA BURDETTE told her that EARRY CAMPEELL,
ARTHUK R, "DOC"™ BARKER, and FYRED BARKER were reared together
in Oklahomsa; that they hed known each other for years and
were friends end that WYNONA BURDETTE also told ber that
— she was from Oklahoma; that PAULA HARAMOK told her that she
was fram southwestern United States, and thet she hed at-
tended a finishing school, and at one time had been involved
in a bed automobile accident and haed imjured her nose; that
T with the exception of VOLNXY DAVIS, DR, JOSEFE P, MORAN, and
WILLIAM J, HARRISON, the men of the crowd often wore sailors'
caps snd from conversations with these men 2nd their women
) ‘ companions she learned that the men were working on boats
out of Bay View Park; that, however, she never saw amy of
them working on ths boats, or elsewhere,

~A

Thet on one occasion TED ANGUS took JAMES J, WILSON,
some unidentified girl, OLIVER BERG, RUSSELL GIBSON, ARTHUR R.
*DOC" BARKER, and HARRY CAMPEFELL to Middle Island in his speed
boat, the "Hay Beg®" end the party remained on the island for
about two days because of bad weather and a broken wheel; that
on another occasion on July 4, 1934, TED ANGUS Sook ARTHUR Re
*DOC" BARKER, JAMES J, WILSOR and HAROLD *RIG" COUSIRS ¢o
Middle Islend and the party remained for two daye; that on
several ocoasions TED ANGUS rode RUTH WELLS, HASRY CAMPBELL, and
WYNONA BURDETTE around in lake Erie in a speed doat; that TED
ANGUS was endeavoring to sell to some of the men the speed
b boat celled the "Hay Bag"; that as she recalled, by the middle
of July, 1934, all of these pecple mentioned by her had left
Toledo for summer resorts near Cleveland; that, however,
WYNONA BURDETTE oame beck to Toledo and egain entered St. Vincent's

“‘\ j: " ”:5
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Hospital for & stort time and that RUTH WELLS visited her
there, but never saw her agein thereafter; that in the fall
of 1834 she read in the Toledo pewspapers that '7YNONA BURDETTE
and two other wamen hed been arrested in a hotel at Cleveland
for a disturbance and that ons of the women hed a 1little
child; that during the next few days newspaper articles ap=-
peared with reference to this matter, stating that these
women were associated with the Karpis-CampbelleBarker gang,
who were wanted for the Bremer kidnaping; that she then
reelized for the rirst time the true charectter of the people
who had been frequenting the Casino Club that summer and thet
she disoussed this sudbject with TED ANGUS and both she and
TED ANGUS were very greeatly surprised upon learning the
identity of the crowd; that she never saw any of these people
after this publicitys, However, some time later TED ANGUS '
gave her $100 and told her that the might before he gave

her the money, at about eleven P, Mes, HARRY CAMPBKIL, ac~
compenied by snother man, who was unknown to TED ANGUS,

hrd stopped at the Casino Club and had given him tke §100

to be paid to Dr, Douglesas on AYNONA BURDETTE'S doctor bill;
thet TED ANGUS to0ld her to take the money and make the pay-
ment t0 Dre Douglass on WYNONA BURDETTE'S doctor bill, and
that she told TED ANGUS et that time that she felt "shaky"
about doing it in view of the publieity which had appeared

as to the identity of the gang, whereupon he told her to do
es she pleased, the result being that she paid Dr. Douglass
this sum of money; that at this time she told TED ANGUS

that she boped that they would not stop at the Casino Clud
any more, and he said that he hoped so too.

That HUTH EVELYN WKLIS, in addition to the adove
facts contained in her signed statement dated at Detroit,
Michigan, July 7, 1936, furnished the following information:

That she saw GEORGE TIMINEY present at the Casino
Club on only a few occasions, always at night, and alwaeys in
the company of Edith Marks; that so far as she could observe
he 414 not associete with any of the members of the gang, and
80 far as she knew he was not acquainted with them; that as
long as she has known TED ANGUS she has known that he and
TIIFINEY were close friends and that on severel occasions
TIMINZY eame to her home with Edith Merks, however, TLINEY
never came to her home alone; tkat she and TED ANGUS have
visited the home of Edith Marks, at which time GEQRGE TIMINEY
was present; thet she stated when first referring to the joke
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arrest of WILLLWM J. BAERISON at the Algeo Hotel, that _
GEORGE TIMINEY was present at the Casino Cludb when the
arresting officers brought HARRISON to the ¢lud, dut \/
that later, as indicated in her aigned ltatcment, she
repudiated ber story that GEORGE TIVINEY was mot in fact \/
present, . .

That with reference to her opinion that the
various members of the gang were sailors, RUTH EVELYR
WELLS steted that she never discussed with any members
of the crews of the various yachts, who visited the
Casino Clud, nor with the employees of any of the ships
which were tied up at bBay View, the fact that members
of the gang were supposed to be sailors; that she never
obgerved any members of the geng working on boats, mor
414 ske ever hear them say on what boat they were working,
BoTr the particular job they held on the boats; that she
firet stated she d4id not know from what eity the crowmd
eame, but later during the interview she advised that it
wae her underetanding that WILLIAM J, HARRISON introduced -
the members of the gang at the Casino Clud and further
that {t was bher understanding that they came from Chiecago.

That TED ANGU3' interest in taking "the boys"
out in his speed boat, the "Hay sag" was to sell the boeat
to them; that he had "the boys™ bduilt up to purchase his
speed doet and that the deal was about to go through when
LUCIAN C, FLEMING approached ®"the boys” and told them trat
he had a speed boat they eould purchase at a cheaper price
end that thereafter various members of the crowd went rid-
ing in FLENING'S boat,

(The signed statement secured from RUTE EVELYN
WELLS, dated at Detroit, Michigen, July 7, 1936, will be
available to the United States Attorney at the time of
triele, As indicated in this statement, it is witneesed by
D. Fe Sullivan and X, J. Wynn, Special Agents, Federsl Bureau
of Investigation, United States Depertment of Justice, 1448
Standerd Building, Cleveland, Ohio,)

219
>



b 2N

Jo L. FALLON; A. SCHROEDER; M, CHAFFETZ,

Special Agents,

Federal Bureau of Investigation,
U. 8. Department of Justice,
1448 Standard Building,
Cleveland, Ohio,

Will testify that at Philadelphie, Pa,, on July 2, 1936,
they interviewed THELMA HOLST with reference to the following
named individuals:

BERT ANGUS

TED ANGUS

MADELINE ANGUS

RENE HOLST

ARTHUR R, "DOC" BARXER
JALES J, wILSON
RUSSELL GIBSON
WILLIAM J. BARRISOR
WYNONA EURDETTE

EDNA MURRAY

That TEEI)N: HOIST steted that she was born et Rossford,

Obio, on Merch 9, 1902, end attended school at Toledo, Ohio,
greduating from high school; that Rene Holst is her sister, as
is MADELINE ANGUS, the latter being married to BERT ANGUS; that
after her graduation fram high school she worked as a waitress
severel places in and around Toledo; that she has deen married
on three separate oocasions; that during the year 1931 she wqs
residing in Toledo, Ohio, and lived at various apartments throughout
the city, using the same in the conduct of bootlegging activities;
that BERT ANGUS married her sister Madeline about three years prior
to the date she was interviewed and that BERT ANGUS and KADELINE

NGUS lived at the Burdella Apartments at Collingwood and Cherry

Streets in Toledo,

That early in 1934 she lived at the Jarvis Apartments,
where she and a girl friend nemed MNildred Kuhlman were engaged in
bootlegeing; thet while there she became acquainted with the parties
she is now abtle to identify as ARTHUR a. "DOC"™ BARKER, JAMES J.
WILSON, RUSSEL GIBSON, WILLLAM J,. HARRISON, WYNONA BURDETTE end
EDIU. MUHRAY,
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That she visited the Casino Club in the year 1934
with JAMES J, WILSON and RUSSELL GIBSON on warious occasions;
that she understood that the various persons identified by
her were strikebreakers from Chicago who were in Toledo in
connection with strikes in the automobile factories there,

4%
(<
()



_q

...,..,
.

OVEL WEEB, also known as Phyllis Crawford - - -~ .- :

18093 Adanms Street,
Toledo, Obhio,

Will testify that she was born at Clover, West
Virginia, on Novemder 7, 1904 and attended school there;
that she left home when seventeen yeers of age and went
to Akron, Ohio, where she waus employed; that she later came
to Toledo, Ohio, arriving there in 1928, where she began
"hustling® in houses of prostitution; that in ebout 1930
she begen operating a ¢all houss of her own, and has continued
in that vocation until the present time,

Thet in the summer of 1934 she made it & practice
to visit the Ceasino Clud in oonnection with her business as
a prostitutej that during the course of her visits at the
Cezino Cludb she observed the following people there in the
sumner of 1834:

BERT ANGUS

TED ANGTIS

CHARLES BECKER

JAMES J. WILSON

HARRY CAXTBELL
WILLIAX Jo BARRISON
ARTEUR R. "DOC" BARKER
RUSSELL GIBSON

DR, JOSEPH Pe MORAN (hazy identification)
JOE ROSCOBE

HAROLD *"NIG" COUSINS
MADELINE ANGUS

RUTH WELLS

~

\

That she knew BERT ANGUS, TED ANGUS, CHARLES BECKER,
JOE ROSCOE, HAROLD "NIG" COUSINS, end MADELINE ANGUS at that
time by their proper names; that she knew JAMES J, WILS(N as
Jimmy; FARYY CAMPE¥IL es George; WILLIAM J, HARRISON as Willie;
A>TECE R. "DOC™ BARZR as Art or "Doc™; RUSSELL GIBSON as
Russell, or "Slim"; thet at the time she wap interviewed on
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September 1, 1936, she positively identified tke photographs
of the last mentioned group as being those persons she met
in the summer of 1934, with the exception of photographs of
WILLIAM J. BARRISON and DR. JOSEFPH Pe. MORAN, concerning whieh
she was somewhat hazy, :

That some time in the spring of 193¢ she received
a telephone call from CHARLEY BECKER, who was a bertender
at the Casino Club, and he requested her to bring s girl
friend to the Casino Club to entertain some friends of his;
that she got in touch with Billy Taylor snd they went to the
Cesino Club together where CHARLES BECKER introduced them to
three men nemed Jimmy (JAVES J, WILSON), George (HARRY CAMPBELL)
ard Willie (WILLIAM J., HARRISON); thet from photogrephs she is
able to state at this time definitely that the photograph of
WILSON represents Jimmy, and the photogreph of HATRY CAMPBELL
represents that of George, and there is some resemdblance ap-
pearing in the photograph of HARRISON, making her believe that
poseibly he is the person she knew at the Casino Club as Willie;
that tbe group sat around that afternoon end drank and CHARLES
BE:C: 2K cooked dinner for all of them; tiet TED and BERT ANGUS
were in and out that evening, and s=id hello to the group, and
from her observation they seemed t0 be acquainted with the three
men; that the party remained at the Casino Cludb until sbout
ekven o'clock that night, when the men took the girls hame,
and that JAMEC J, FILSON gave Billy eand her $15,00 each for
their services, '

That when CHARLES BECKER called her on the telephone
on that particular day to make the date to meet his friends
she aeked him who they were as she wanted t0 be certein that
they were Os Ke; that CHARLES BECKER at that time, over the
telephone, told her that they were all right and that it would
be worth her while to go out with them,

That thereafter during tLe course of the next two
months WILSON or one of the other men would telephone her and
request her to come to the Casino Club, or they would stop by
and visit her at her spartment at the Mayville Apartments,
12th and Jackson Streets, Toledo; that she recalls that a
pereson shom she identified by photograph as being ARTHUR R.
"DIXC" BARKEK, and who wes known to her as 4rt or "Doe";
RUSSZLL GIRSON, whom she identified by photograph as being
e man known to her as Hussell or "Slim"; DR. JOSEFH F. MORAX,
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whom she identified by photogreph as being similar in appear-
ance t0 & man who associeted with this group, but whose name

she never learned, as well as a young man, who was called
*Curley” (who is thought to be VOLNEY DAVIS, although she !
could not identify him) were in association with these men

and she would see them on various occasions, either at her
apartment or at the Caeino Club, and that she oontinued to
associate with this group of men for a period of possidly

two months after she met them,

: That all of these persons identified or mentioned
— by her appeared to be well acquainted with CHEARLES BxCKxk,
: end I'ED ANGUS and bB:KT ANGUS; that on occasions these men
, would telk with 1FD ANGUS to one side, and that she never
S heard these private conversations; that she recalled that
’ on one occasion "Doc® (ARTHUR R. "DOC"™ BARKER) became very
intoxicated and quite 1l1 at the Casino Club and TED ANGUS
took him into the ledies' washroom and took care of him,
refusing her offer to take care of him, and insisting that
he, TED, do this,
That these strange men identified by her as set
_ out above spent a great deal of money at the Casino Clud
and bought the most expensive drinks there; that they would
give generous tips to the entertainers and would sometimes
give £2,00 and $3.00 at a time for the purpose of having
a request song played; that they likewise gave generous
tips to the waiters; that they would buy drinks for other
people at the club; that they appearently were running a bill
at the Casino Club inasmuch as she observed that the bartender
ff" would keep a record of the drinks, and that shertly after the
- men would leave the clud without paying; that she recalls that
b e on ome occasion one Of "the boys® asked for his bill and when
r it wes ahown to him he whistled as though amszed at the amount
)‘ of the bill, but mevertheless cantinued to order 4drinks.

That when she first met ARTHUR R. "DOC" BARKER, known
to her as *Doc", she did not notice any scars or bandages on
e him, dut shortly sfterwards he had bandages on the fingers of

Yotk hands and a large dbandege on the bridge of his nose, and
other pleces on his face; that he explained to her that he
suffered an injury while riding in a speed boest; that his
hands appeared to be quite tender and he could scarcely touch
anything; that he used to go to the Casino Club after his
hends appeared to get a little better, but while the bandages
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were still on his finger tips; that after the bandage was e
taken from his pose there was a noticeadle red scar thers;

that one of the other boys, whose identity she cannot now

recall, also visited the Cesino Club with bandages on his

fingers and offered the explanation that he was with ARTHUR

R, "DOC® BARKER at the time the latter was injured in a -

speed boat, B

That she recalls one particular night dbeing at
the Casino Cludb in the summer of 1934, which was about
two months after she had met thess men; that ebout this
time the Casino Clud was remodeled and redecorated; that
Jean Bennett was with her on this occasion and at the Casino
Club also were ARTHUR R. "DOC" BARKER, JAMES J, WILSON, and
HARRY CAMPBELL; that there was sanother girl in the eclud named
Tillie, who was with & men compenion whom she is unabdble to .
identify; that she recslls that ARTHUR Re. "DOC" BARKER became
quite intoxicated on this particular night; that Tillie's
friend, as she recalled, was an 0ld men about 55 or 60 years
0% aze, end he drenk rather heevily; thet FARRY CAMPEELL
and ARTHUR Re "DOC" BARXER left some time during the afternoon,
end that Jean Bennett, JAMES J, WILSON and hereelf remained at
the club drinking until the closing, around three or four in
the morning; that just before the club closed Archie Best
and his partner were drinking at the club; that when the elud
closed JAMPS J, WILSON was quite intoxicated and TED ANGUS,
who ws present with his wife, RUTH, offered to drive Jean
and her home, because of WIIS(N'S condition; that, howsver,
JAES J. WOSQi insisted on driving them homs; that the three
of them, that is Jean Bennett, JAMES J, WILSQN and her left
the Casino Clud in a Ford coupe, driven by WIISQ; that at
Huron end LaGrange Streets, while driving at a very fast rate
of spesd they eollided with another car and were knocked against
a fire alarm box, which turned in a fire alarm, to which the
fire department and police responded; that she was kmocked
unconscious temporarily and when she came t0 she moticed that
Archies Best and his partner, whom she bad just observed a short
while before at the Casino Cludb, were the police officers on the
job; that Archie Best and his partner took Jean, WILSON, and
her to her spartment, inasmuch as the Ford ooupe was bedly
wrecked; that WILS(N, as a result of the shock of this acoident,
soiled his trousers, and eleaned up at her house.

That because of the fact that the strange men she
was associating with appeared to be so flush with money, and
spent it s0 lavishly, she begam to wonder about them and asked
TED ANGJS ebout them and he told her that they were fellows



E - - from the boats and that they were swell and absolutely all ™ .~ °
= right and would pay their bdills; that these men paid her
well as her price for a date is ordinmarily $5,00 and they
would always give her $10,00 or more, and that when she
was with them all night they would pey her anywhere from
$20.00 to $30,00; that as she recalls, ARTHUR R. "DOC®
BARKER paid all the bills for the crowd, _

That on the occasion of her first meeting JAMES J,
WILSON, HARRY CAMPBELL and WILLIAM J, HARRISON at the Casimo
Cludb, in response to the telephons call of CHARLES BECKER,
she recalls that JOE ROSCOE was present at the Casino Clud
drinking at one end of the bar, and that the three men were
at the other end; that she does not recall ROSCCE' talking
) ’ with any of these three men while she was there; that on this

particular occasion when she came in, ROSCOE seid, "Hello",

and she responded with a nod; that on this particular occasion

shortly thereafter JOE ROSCOE left the Casino Club; that she

is positive that it was JOE ROSCOE, who was in the e¢lud, as

she has known him for about six years, heving met him at a

bootleg joint in Toledo; that ROSCOE frequented her place and

bad dates with her prior to three years ago; that during the

—_— course of her association with members of the Barier-Karpis
gng, identified by bher at the Casino Clud in the summer of
1934, she frequently saw at this club HAROLD "NIG" COUSINS,

& who occasionally talked with ARTHUR R, "DOC" BARKER, and

) JAMES J. WILSON, at which times he would sit and drink with

them, : ’ '

That the various members of the Barker-Earpis gang
fidentified by hor nearly always wore white caps of the seaman

= type, during the sourse of her association with them, and on
E"" several occasions they told her that they had to go back to
) their doatse

D e That she recalls that MADELINE ANGUS visited the

' Casino Clud in the sumer of 1934, during the time the witness

( was there with verious meabers of the Barker-Karpis gang, but
that she never sew anything to indisate that MADELINE ANGUS
was closely associated with any of the members of this gang
and never saw her drink with any of theme

(Pertinent information furnished by Ovel ¥ebb, is contained in
a signed statement dated at Toledo, Ohio, Septamber 1, 1936,
secured from her by D. P, Sulliven and J, L. Madala, Special
Acents, redersl Bureau of Investigation, Us 5. Department of
Justice, 1448 Standard Building, Cleveland, Ohio.)
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JEAN BENNETT, elso known as Bessie Bownam T &

Apartment 8, Seney Apertments,
16th and Monroe Streets,
mledo. OhiOo

Will testify as to her association with the
following individuals in the summer of 1934:

JAVES Jo WILSON

DR. JOSEFE P MORAN

RUSSELL GIBSON

ARTHUR R, "DOC"™ BARKER

BERT ANGUS

TED ANGUS

CHARLES J. FITZGERALD

(doubtful identification) -

¥ill testify that she is presently known as Jean
Bennett, but her true neme is Bessie Bowman; that she is
£8 years of age and was born at Confluence, Fennsylvanie;
that in about 1924 she left Pennsylvania and went to Akron,
Ohio, where ashe worked in one of tke rubber plants there;
that she later came to Toledo with & young men with whom
she lived, finally breaking up witk him, and in about 1929,
started practicing prostitution in Toledo.

That in the early part of May 1934 she was living
at 2019 Adams Street and one afternoon in the early part
of May, she received a telephone call from Phyllis Crawford,
who then had an apartment in the Mayville Apartments at 12th
and Jackson Streets; that when she arrived at Fhyllis' apart-
ment there were two girls present mamed Tillie and Ruth,
and several men; that one of the men had a red ehow dog;
that she is able to identify the photographsof JAMES J. WILSQN,
DR. JOSEFE P. MORAK, and RUSSELL GIBSON as being these three
men; that JAMES J. WILSON was known to her only as Jimmie,
and DR, JOZErE re LC2A'T wag known only as "Doc"; she was
unatle to recall the name RUSSILL GIBSON used; thet she was
able to identify tre photogreph of ARTHUR Re "DUC" BARKER
a8 being tlLe man skhe observed at rhyllis Crawford's apart-
ment, or 2t a perty whicbh was held & week later at the Casino

Club,
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That about a week after this perty at the
Crawford woman's apartment she accompanied Phyllis
Crawford to tie Casino Club, being accompanied by
Tillie; that when tkhey arrived at the Casino Club there -
were @ number of people at the place; that that night at
the Caeino Cludb she saw BERT and TED ANGUS and JAMES J,
WILSON, and that during the oourse of that evening there
were as many as six different men came to the tadble
various times, whom she is unable to identify or recall;
that she i{s able to state that the photograph of CH:RLES J,.
FITZGrRALD appears femiliar and may have been one of the
men with whom she drenk thet night at tke Casino Club;
that it is very possible thet the photograph of ARTHUR R.
*DOC™ BAFYTR s thet of a man who was at the Casino Clud
on this particular occasion,

That she recalls that JAMES J. WILSON paid
perticular attention to Phyllis and her that night and
titat he drcve them hame frcm the Casino Cludb in a Ford
coupe, and ae they entered the intersection of Huron and
Lasrange Streets they became invclved in an automobile
sccident with another car, resulting in a fire alarmm box
being knocked down and the fire department responded to
the call, as well as the police squed car containing two
officers, ons of whose names is Archie, who appeared to
know rhyllis; that inasmuch as the Ford coupe was badly
damaged the policemen known to her as Archie, and his
partner, took Jimmy, Phyllis, and her to Phyllis's espart-
ment in the police squad car; that she recalls that JAMES
Je WILSON soiled his trousers on this occasion and cleaned
himself up in the bathroom of Phyllis' apartment; that she
hes no recollection of Officers Archie or his partner
Milton D, Slusser being present at the Casino Clud shortly

before this accident,

(The information furnished by Jean Bennett is eontained in

e signed statement dated at Toledo, Obio, September 16, 1936,
secured from her by Ho B. Dill and J. V, Murphy, Special
Agents, Federal Bureau of Investigestion, U, S, Department of
Justice, 1443 Stenderd Building, Clevelanli, Ohio, aund will
be aveileble to the United States Attorney at the time of

trial.)
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ISAAC SPRAGUE

R 1024 Detroit Avenue,
e Toledo, Ohioe

o Will testify that he recalls the accident in

P which he was involved in May, 1934, at about 2:30 A, M.,
et the intersection of LaGrange and Huron Streets; that
the Ford eoupe was occupied by & men he identified from
photograph as

JAVES J. WILSON

and two women; that the fire alarm box was knocked down

and that the fire depertment and a police scout car responded

to the call; that the driver of the Ford coupe, whom he

identified from photogrsph as JAGS Jo WILSON gave Sprague

some naue and eddress on Summit Street, which the witness
- was unable to £ind when he subsequently endeavored to check
up on the matter,

N The witness will testify that it was obvious
thet JANES J, WILSON was in an intoxicated condition at
- the time of the accident and was driving at a terrific rate
4 of speed and that the accident was entirely the fault of
' JAMES J. WILSOR.
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RAY AILEN

Chief of Police, )
Toledo, Ohioc. T ST

v

Will, in response to subpoena duces tecum, produce
autamodbile accident report dated Uay 16, 1934, submitted by
Officers Archie Best, and Milton D, S8lusser, covering the
eccident which occured at Huron and LaGrange Streets, which
report ocontains the following aceount of the acoident:

"Ford coupe bearing license C-19-563 was
: going south on Huron wes struck by Willys 6 Coach
‘1" bearing license C-50-250, going east on LaGrange
; causing Ford coach to hit fire box breaking it off
and turning in fire alarme Sprague says that
Williams struck left front of his cer turning
Sprague's car completely around, Sprague states
3 that Williams was driving about 60 miles per hour,®

Seid report reflects persone involved in the
accident as Issac Sprague, 1371 Fitchland Avenue, and
- George Williams, 4209 North Lockwood Avenue,
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TYL¥R GR-EN, Superintendent

Tire and Police Alarm System,

In answer to subpoena duces tecum will produce
his record book for May 16, 1934, covering the damage to
fire alarm equipment and will teetify that the following

entry appsars therein:

"ay 16, 1934,
"2:55 A. Mo

"Isaec Sprague of 1371 Fitchland Avenue,
driving Willys 6, license C-50=250 and going
east on LaSrange struck car of George Williams,
4209 North Lockvwood, who was going soutk on
Furon and forced hie cer against fire pedestal
in box 42], leGrange eand Buron. The license
number of Willism's Ford V8 is C=19-563, Officer

Slusser furnished this date.
/8/ J. J« McQueena, Operator.”



